TRAVERSER'S TWENTY-EIGHTH BILL OF EXCEP-
TIONS.

After the occurrence of the matter set out in the first, second,
third, fourth, fifth, sixth, seventh, eighth, ninth, tenth, eleventh,
twelfth, thirteenth, fourteenth, fifteenth, sixteenth, seventeenth,
eighteenth, nineteenth, twentieth, twenty-first, twenty-second,
twenty-third, twenty-fourth, twenty-fifth, twenty-sixth and
twenty-seventh bill of exceptions, all of which is hereby made
a part hereof as fully as if the same were herein repeated at
large, witness EDNA WALLACE, on behalf of the State, testi-
fied as follows:

EDNA WALLACE, a witness of lawful age, called on be-
half of the State. after baving been duly sworn, testified as
follows: )

DIRECT EXAMINATION.

Q. (By Mr. Green): What is your name?¢ A. Edna Wal-
lace. ’

Q. Are you married? A. Yes, sir.
Q. Are you living with your husband? A. No, sir.

Q. Where are vou living now? A. 650 George St., Balti-
more.

Q. Where were you living on the 8th of last August? A,
56 Acton lane, Annapolis.

(The Court) : Where did you say you lived at that time?
A. 56 Acton lane, Annapolis.
Q. Did vou know Mrs. Brandon? A. T did.

Q. Where did she live? A. I don’t know her number, but
she lived on Second street.

Q. Did you ever work for her? A. T did.
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Q. What did you do? A. I washed for her.

Q. Who were you living with in August last? A. Jobn
Snowden. . '

. Q. How long have vou been living with him? A. I had been
with him two vears, but I don’t remember the day and date,
but with him two years hefore he was locked up.

Q. When did vou first see the scratches on his face? A. I
know that he stayed home in the morning:

Q. What morning? A. Wednesday morning.

Q. What time? A. I don’t know what time it was, I saw
them, it was after dinner I know, but I don’t know what time.

Q. After dinner? A. Yes, sir.
Q. He had been out? A. T don’t know.

Q. Was it after twelve o’clock? A, T suppose it was, I didn’t
look at the clock to see what time it was.

Q. Did you speak to him about them? A. T did.

Q. What did vou ask him? A. T didn’t ask him anything,
T said kind of to him, vour face is scratched, and he laughed
and he said there was not seratches on his face.

Q. Was his face scratched? A. Just a couple of little
geratches on his right cheek.

Q. Did vou scrateh him? A. T don’t remember doing' it.

Q. Tid vou do it the Sunday before? A. No, not the Sun-
day before. because not heing with him, but about three Sun-
davs before we had a fight and I could not say whether T
seratched hirp then or not.

Q. Had vou never noticed them until after twelve o’clock
that day? A. T had not had anvthing to say to him before.

Q. Te had been in the house? A. Yes sir; but T was up-
stairs and he was down.

A
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Q. Did he sleep upstairs? A. He certainly did, but not with
me.

Q. He slept in the same room? A. He did.
Q. Did you get his meals for him? A. T did.

Q. Eat thoe meals in the kitchen with him? A. No, I had
alwavs eaten when he came home to eat.

Q. Where were you sitting when you saw the scratches on
his face? A. On the steps in the back vard.

Q. You didn’t know whether he had been out all that dav?
A. T didn’t, don’t remember him being out of the house.

Q. What time did you get up that morning? A. Between
half-past nine and ten.

Q. Did you make a statement, Edna, and sign it? A, T did.

Q. Can vou read? A. I ce}tainly can.

Q. Read that over and see if that is vour statement that vou
made? A. This is my statement but T didn’t say he got up at
1:30 P. M.

(Objected to.)

Q. Did vou sign that? A. T signed it.

Q. Did vou read it? A. No, sir; I didn’t read it before I
signed it, hecause it was written in the Marshal’s office, but I
didn’t read it, but I know exactly what I said, I know T didn’t
say that. :

Q. You didn’t say that? A. No, sir.

Q. Didn’t say what?

(Objected to.)

(The Court) : She says she signed that paper?



{Mr. Green): Yes, sir.
{ The Court) : Let it go at that at the present.

Q. In whose presence did you sign the paper? A. I don’t
know any of the men, but I know them if I see them.

Q. Do vou see any of them around here{ A. There is one
eitting there (indicating).

Q. Do vou see any others? A. That one over there (indi-
cating), 1 think he is one of them, and here is one, 1 saw them
all so often, I don’t know which.

Q. 13d vou see me too¢ A. I didn’t see you there.

Q. Did you see me in Annapolis, make any statement to me{
A. Only what you asked me.

Q. Did [ ask vou anything ahout scratches? A. You did.

Q. Do you know what you told me! A. 1 denied doing it
that Sunday, bocause T didn’t do it that Sunday.

(Objected to.)

{Mr. Green): I am trving to retresh her.
{Ohjected to.)

{Mr. Green): You understand the position of this woman
that -she occupied with this man?

{The Court): You have a right to ask her, not to impeach,
but ¢o contradict. )

{ Exception noted.) '

To which ruling- of the Court the traverser by his counsel
excepted and pravs the C'ourt to sign and sea) this his Twenty-
eighth Bill of Exceptions, which is accordingly done this
day of April, 1918,

(Excei)tiou refused.) ‘
F. 1. D.
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TRAV ERSER’S TWENTY-NINTH BILL OF EXCEP-
TIONS.

After the occurrence of the matter set out in the first, second,
third, fourth, fifth, sixth, seventh, eighth, ninth, tenth, eleventh,
twelfth, thirteenth, fourteenth, fifteenth, sixteenth, seventeenth,
cighteenth, nineteenth, twentieth, twentv-first, twentv-second.
twenty-third, twenty-fourth, twenty-fifth, twenty-sixth, twenty-
seventh and twenty-eighth bill of exceptions, all of which is
hereby made a part hereof as fully as if the same were herein
repeated at large, witness EDNA WATLLACE, continuing, says:

EDNA WALLACE, continuing, sayvs:
Q. What time did Snowden get up? A. He got up that
morning while T was dressing, 1 don’t know exactly what time,

but it was between nine and ten when T got up.

Q. What time did he get home the night before? A. T don’t
know. -

Q. What time was it the last that you knew anything about
the night before? A. Woll, it was five minutes of twelve, I
guess, when the fellow brought me the beer there.

Q. Five minutes of twelve? A. Yes, sir.

Q. Snowden was not home then? A. No.

Q. You don’t know what time he got in? A. No, I don’t.

Q. Who got up first? A. T did.

Q. What time did vou get up? A. Between nine and ten,
half-past nine and ten.

Q. What time did he get up? A. He got up when I was
dressing, T don’t know what time it was.

Q. He had not been out of bed that mommg before? A.
He had not been out of bed ?

Q. He had not been out before that morning? A. Not that
morning, he was just getting up to dress.

Q. He had not been out? A. No.
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Q. What time did you eat your dinner? A. I guess between
half-past twelve and one; T ate dinner and breakfast together.

Q. Then what did vou do after that? A. I sat around the

house and straightened up and went back upstairs and went to
bed.

Q. What time did you get up? A. I don’t know What time
it was; it was late in the afternoon.

Q. What did he do after that, on Wednesda).'? A’ What
did he do? =

Q. Yes, where did he go? A. Not any place that T know of.

Q. You mean to say he didn’t leave the house? A. T don’t
remember him being away from the house.

" Q. What did he give vou before he went out of the house on
Wednesdav morning? A. $1.90.

Q. Where was he when he gave vou that? A. Standing in
the kitchen.

Q. Whereahouts in the kitchen? A. By the kitchen table
between the two doors.

Q. When was that? A. Wednesday morning.
Q. What time? A. T don’t know what time it was.

Q. What became of him after he gave vou the $1.90? A. I
left him downstairs and went upstairs to do my work.

Q. How much had hg heen in the habit of giving you?
{Objected to: objection sustained.)
Q. How much had he been in the habit of giving you?
(Objected to; objection sustained.)
(Mr. Green) : T didn’t understand vou?

" (The Court) : Confiue it to this case.

N
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(Mr. Green): If the Court pleases, we think that is very
material - in following it up for the reason why he didn’t give
her more than $1.90. 1t is a question, the State thinks, a very
material statement; this man, if the Court will remember, trom
his own statement, spent a dollar bill in the saloon of Martin’s
at five minutes of twelve.

.(The Court): We will curt it short, 1 said it will be excluded
to save time. 1 will change my ruling in that case.

( Exception noted.)

Q. How much money did he draw for you Tuesday night?

(Objected to.)

{Objection overruled.)

(Exception noted.)

A. T don’t know.

Q. Did he say how muc:.h he drew for you?

( ()bjecteld t0.)
* (Objection overruled.)

( Exception noted.)

A. Xo, because 1 don’t know how much he drew for me.

Q. Do vou know why he didn't give you the $2.00?

(Objected to.)

(Objection overruled.)

(Exception noted.)

To which ruling of the Court the traverser by his counsel
excepted and prays the Court to sign and seal this his Twenty-
ninth Bill of Exceptions, which is wcqrdingly done this 23rd

day of September, 1918.
‘ FRANK T. DUNCAN. (Seal)
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TRAVERSER'S THIRTIETH BILL OF EXCEPTIONS.

After the occurrence of the matter set out in the first, second,
third, fourth, fifth, sixth, seventh, eighth, ninth, tenth, eleventh,
twelfth, thirteenth, fourteenth, fifteenth, sixteenth, seventeenth,
eighteenth, nineteenth, twentieth, twenty-first, twenty-second,
twenty-third, twenty-fourth, twenty-fifth twenty-sixth, twenty-
seventh, twenty-eighth and twenty-ninth bill of exceptions, all
of which is hereby made a part hereof as fully as if the same

were herein repeated at large, witness EDNA WALLACE, con-
tinuing, says:

A. No.
Q. What time Wednesday did you hear of the death of Mrs.

Brandon? A. It had gotten dark, I don’t know what time it
was.

Q. Where was Snowden then? A. Sitting in the front room.
Q. Did he go out? A. No, sir.

Q. Did he send out?- A. Xo, sir; not that [ know of.

Q. Did he get any money from you that evening? A. No.

Q. Did you give him ten cents to get the beer? A. T didn’t
give it to him, I gave it to the one that went after it.

Q. Did be ask you to give it to him? A, He did.

Q. Did :vou go around there with the crowd? A. Yes, sir.
Q. Did be go? A. No, sir.

Q. He staved in the house all night?

(The Court) : He stayed in the house all nigﬁt?

(Witness) : He never left the house.

Q. From twelve o’elock when he got home, little after twelve,

you say A. T did not T didn’t say anything about him
going out, because T don’t remember him going out.
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Q. He never left the house from the time he was sitting in
the room there at twelve o’clock until the next morning?{ A.

No.

Q. That Sunday, the week ago from that, which you say
you didn’t scratch him that day ¢! A. No, not the Sunday week
before that.

Q. Where was he that day? A. Working in the morning.
Q. Where was he in the afternoon{ A. Home in bed.

Q. About what time does he usually get home? A. I don’t
know, he has no particular time; he comes when he gets through,
he never had any particular time.

Q. Did you tell me you didn’t scratch his face at all? A.
No, sir; I did not.

Q. Did you tell Mr. Lee that you didn’t scratch his face at
all? A. No, sir.

Q. Did you tell Mr. Dougherty that you didn’t scratch his
face? A. I didn’t tell any one that T didn’t do it at all; I told

vou I didn’t do it the Sunday before and if I said I did it was
the Sunday we were fighting. .

Q. Did you know you scratched him? A. No, sir; [ didn’t.
Q. As for as you know you didn’t? A. I don’t know.

Q. You don’t know that you did? A. I don’t know if I did
or didn’t.

Q. You had not seen it?. A. Not until that day, because I
didn’t say anything to him.

Q. You lived in the house with him? A. Yes, sir.

Q. Preparing his meals for him? A. Yes, sir.

Q. Sleeping in the same room? A. Yes, sir.

Q. And saw him every day? A. Yes, sir; T worked at home,
but T didn’t look to see if his face was scratched or not.
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Q. What time did you eat your dinner and breakfast on that
Wednesday ? A. I don’t know what time it was; it was after
twelve o’clock I know.

Q. Now, Edna, did you tell me on the Wednesday night when
T was talking to you in the presence of Mr. Lee here, the Wed-
nesday ‘night after Snowden was arrested, that you never
scratched his face at all? A, No, sir.

(Objected to, what is that for ?)
' (The Court) : That is for contradiction.

(Exoept.ion noted. )

To which ruling of the Court the traverser L,v his counsel
excepted and prays the Court to sign and seal this his Thir-

tieth Bill of Exceptions, which is accordingly done thig
day of April, 1918.

(Exception refused.)
FRAXK I. DUNCAN. (Seal)

"EDNA WALLACE, continuing, savs:

Q. Did you, Edna? A. No. sir; T did not.
CROSS-EXAMINATION.

‘Q. You say you are living in Baltimore now? A. Yes, sir.

Q. How long have vou beenilivin.g in Baltimore? A. Since
October.

Q. T think it has been said you were arrested or in the hands
of the authorities shortly after this occurrenee? A. Yes, sir;
T was. They took me Mondayv night to the Court Iouse.

Q. Took you Mondax night to the Court House then where
did vou go? A. From the Court House to the jail.

Q. How long did thev keep vou in jail?! A. Kept me there
until Thursday.
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Q. Didn't keep you in Annapolis jail all that while? A.
Yes, sir.

Q. Send you to Baltimore? A. Brought me to Baltimore
on Thursday evening im an antomobile and carried me back
Thursday pight.

Q. Then did they turn vou loose? A. Yes, sir.

RE-DIRECT EXAMINATION.

Q. Who did you see in Baltimore? A. I saw that gentle-
man sitting there (indicating) and another one, 1 know him if
1 see him ; it was Deputy Marshal Carter and Mr. Lee, he went
up with us.

Q. Did vou see Snowden there that day? A. Yes, sir.

Q. Did you tell Mr. Iouse, the gentleman there, in the pres-
ence of Snowden, that you didn’t scratch his facet .\, I didn’t
seratch 1t the Sunday he said I did.

Q. You didn’t scratch it on the Sunday he said you did?
A. No.

Q. Did vou tell him that von didn’t seratch his face? A.
Thev dido’t ask me if I did it at all, only asked me on that
Sunday. :

(). What did Snowden say? A. He didn’t say anything
much. before he started to talk very much they carried him out.

Q. Did Snowden say vou did scratch him on that day? A.
Ile told me I seratched it, but didn’t say whether on that day
or not.

Q. What did he say? A, I never had no particular talk to
find out when he did sav I scratched it, only what thev told
me.

Q. He didn’t say m your presence that you scratched bhis
face? A. Said T scratched it, but didn’t sav when.

Q. What did vou say? A. I said positively [ didn’t seratch
it that Sunday; I am positive I didn’t do it that day.
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RE-CROSS EXAMINATION,

Q. Why do you say positively vou didu’t do it that day?
A. Because I had not been playing or had not been wrestling
with him.

Q. Were you in the habit of wrestling or playing? A. Yes,
+ir; we often plaved.

Q. Do you know who was present the day you say you might
have been, the second or third Sunday after this occurrence?
A. Yes sir; before.

Q. Before this occurrence, do you know of any one who was
present at-the time you had that little skvlarking? A. I know
the people next door knew that it happened.

Q. You say you may have seratched him that day, but don’t
recall it? A. I didn’t know it.

Q. Isthat right? A. Yes, sir.
RE-RE-DIRECT EXAMINATION.

Q. Have you been writing Snowden since he has been in
jail?  A. I have.

Q. Tell him you were going to stand by him? A. No, sir;
I didn't tell him anything; T could not do any more than that
if possible.

Q. Why! A. He stood by me before he got in trouble and
I don't see why I should not stand by him.

(Examination concluded.)

JOHN GREENX. a witness of lawful age, called on behalf of
the State, after having been duly sworn, testified as follows:

DIRECT EXAMINATION.

Q. (Bv Mr. Green) : Where do you live? A. T live in Balti-
more now.,

Q. In Baltimore now? A. Yes, sir.
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Q. Where were you living last August? A. I was in Balti-
more, but was home to stay a week.

Q. Where were you working ! "A. Mr. Wagner's. -

Q. Mr., Wagner's? A. Yes, sir.

Q. Where were you working on the 8th of August, the day
this woman was found dead on Second street{ A. AMr. Wag

ner’s.

Q. What time did you go to work? A. Went up on the
7:20.

Q. What time did you come back ¢ A. 6:20.
Q. Where is Mr. Wagner's place? A. In the country.

Q. Is that the Mr. Wagner vou were working for? A. Yes,
8ir.

Q. Did you see Snowden on that day? A. XNo, sir.
Q. Were you in Second street? A. No, sir.

Q. Did you speak to Snowden at the corner ot Second and
West street at 12 o'clock? A. No sir.

Q. Were you in town twelve o'clock? A. No, sir.
Q. Where were you! "A. In the country.

Q. At Mr. Wagners? A. Yes, sir.

(No cross-examination. )

(Examination concluded.)

JEREMIAH H. WAGNER, a witness of lawful age, called
on behalf of the State, after having been duly sworn, testified as
follows:
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DIRECT EXAMINATION.

Q. (By Mr. Green): Where do you live! A. Woytich Sta-
tion, 4 miles on the Washington, Baltimore and Amnnapolis
Railroad. .

Q. That is on the Washington, Baltimore and Annapdh’s
Railroad ¢ A. Yes, sir.

Q. How far from Annapolis! A. Four miles.

Q. Did you have this man working for you last August¢ A.
Yes, sir.

Q. Was he working for you on the 3th of August¢ A. Yes,
gir.

Q. He had been? A. If his name is Joh‘u, I don't know
his last name.

Q. That is the man (indicating) ¢ A. That is the man.

Q. He was wagking for you on the nth of August¢ A. Yes,
sir.

Q. Out at your farm? A. Yes, sir.

Q. What time did be go to work? A. I don’t allow them
later than half past seven; I don’t exactly know but I don't al-
low them to start to work later than half past seven; my time
is seven, but 1 give them half hour grace.

Q. What rime did he leave! A. 6:20, catch the 630 car.

( Examination concluded. )

W. D. K. LEE, a witness of lawful age, called on behalf of -
the State, after having been duly sworn, testified as follows:

DIRECT EXAMINATION.

(Mr. Green): ] want to submit this witness, not gvene'ra]ly,‘
becanse T expect to call him afterwards with the Court’s per-
mission, but just on the particular point as to my asking the
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witness, Edna WaHace, on the stand, if she ever made a certain

statement to me in the presence of Mr. Lee, on the night that
Snowden was arrested.

(The Court) : You only call him for that specific purpose at
this time?

(Mr. Green): Yes, sir.

(The Court) : You will call him later ?

(Mr. Green): Yes, sir.

(Mr. Brady) : For the purpose of impeaching him?
(The Court) : No, this is for the purpose of contradiction.
(Objected to.)

{Objection ow;rru]ed.)

(Exception noted.)

Q. What is. vour official position in Anne Arundel County ¢
A. Deputy Sheriff of Anne Arundel County.

Q. Were you present in the Court House on the night of
August 13th' with Edna Wallace? A. Yes, sir.

Q. When Edna W;allace made a statement to me? A. Yes,
81T,

Q. What statement did she make in reference to the scratches
on Snowden’s face? A. She said she did not scratch Snowden ;
she did not scratch his face.

~

(No cross-examination.)

{Examination concluded.)

JOSEPH F. DOUGHERTY, a witnees of lawful age, called
on behalf of the State, after having been sworn, testified as fol-
lows:
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DIRECT EXAMINATION.

Q. (By Mr. Green): What is your official position? A. T
am a detective for Baltimore City, Lieutenant of Detectives.

Q. When did you come to Annapolis, and take part in the
investigation of the death of Mrs. Lottie May Brandon? A. I
was brought to Annapolis on Sunday, August 12th, by the
Marshal of Police, Carter, to assist Detectives Kratz and Pohler
in the investigation of the death of this Brandon woman.

Q. Were you present at the Court House in Annapolis on
the night of the 13th? A. I was.

Q. When Snowden was there? A. Yes, sir.

Q. To whom did he make a statement that night? A. I
came in with Pohler and Kratz and Snowden and a man named
Chambers, and after we got there, we sent a messenger for
you.

Q. Where did you send a messenger for me?! A. To vour
office.

Q. How long did you wait? A. Probably ten minutes ;
long enough for a messenger to go two blocks and bring you
there.

- Q. Did Snowden make a statement there to me in vour
+presence? A. After Snowden was identified by Edith Creditt
and Mary Perkins, Snowden made a statement to vou in my
presence and in the presence of Detectives Kratz and Pohler
and T think this man Deputy Sheriff Tee I will not be posi-
tive about that.

Q. Tell the Court’ s.nd jury what that statement was? A.
You asked him his name, his age, which he gave as 29 years;
vou asked him where he lived, he seid he lived 56 Acton Lane
and you asked him who he lived with and he said he lived
with Edna Wallace; vou asked him where he was at on Wed-
nesday previous to this statement.

(Mr. Brady) : T understand that it is a statement similar no
doubt to this statement?
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(Mr. Groen): Yes.
(The Court) : The same as given by Officer Pohler,

(Witness) : He said he had gotten up at 7:20 in the morn-
ing, he had overslept himself, and he laid around the house
and Kdna came down later and at quarter of cleven he left his
house, he went over a lot in the rear of his house, to Second
street, and he was going down Second street and he saw a
woman by the name of Baket, who said to him, what is the
matter Jobn, you are not working today, and he said, I over
slopt myself, and she said, Yes you boys have to work hard
there, and he said, Yes, and he continued down on to Martin’s
saloon, where he arrived according to his statement around
twelve o'clock; he met Pink Johnson and Tobe Spencer, and
he bought himself a bottle of heer and a bottle of beer for
each of those and gave the bartender a dollar note and received
85 cents change, and after having drank it, he came out on the
street and 2 mule was down in front of Dobb's Livery Stable
and that be assisted in getting the mule up, and after that, he
went directly home, by the way of West street to Acton 'Lane
and arrived there 20 minutes after twelve, and did not come
out any more that day.

Q. Did he say anvthing about his movements the night be-
fore? A. You asked him about his movements the night hefore
and he said at half-past six he drew three dollars from Mr. Mor-
gan Parlett, who he was employed by and he came up and
spent fifty cents out of this three dollars, he got into a.crap
game at the corner of Pleasant and Clay ~rreets, in front of a
" paper establishment, and he won fiftv cents in this game and
that made him three dollars again, and he went home about
quarter of eleven and he did not come out any more that night
until the next morning, which he claimed was quarter of eleven
when he went over the lot. You asked him if his woman was
not emploved by the Brandon woman, and he told you that she
had been but she was not then.

Q. What did he say, did he make any statement as to the
scratches on his face? A. The scratches on his face were first
noticed by myself, and thev were fresh and there was a small
piece of skin still hanging: 1 asked him where did he get thoge
scratches on his face, he said, they have been there for two
vears; [ said, Oh, no, thev are fresh; he said, Edna scratched
me Sunday a week, we were skylarkm asked him who saw
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the scratches and he said they were skylarking in the yard and
a girl by the name of Mary Jennings who lives with Tobe
Spenoer saw him over the fence, and @ woman by the name of
Brown next door had also seen those scratches.

(Stenographer) : Seen those scratches ?

(Witness) : Had seen Edna Wallace scratch his face; I was
present at the identification.

Q. Where did that take place? A. That identification took
place in a room opposite the Sheriff’s office at the Court House
in Annapolis; the room was probably 20 x 30 or 40 feet. The
sheriff was ordered to go out and bring in five other colored men
and thev were brought in and along with this man, Chambers,
these two colored girls and a Mrs. Murray, if I am not mis-
taken, sat in that room and these darkies, one ahead of the °
other were sent across that room from one end. to the other and
Snowden was the sixth that was sent across, and thev both posl-
tively identified Snowden; they afterwards sat these men in a
row and Snowden was t.he third man and they counted down
to him and identified him as the man they saw come out of that
house that day.

(Objected to.)
(Witness) : That is the statement.

(The Court): Now, it has been going along, I heard no ob-
jection ; what is the objection ? _

(Mr. Brady): Was Snowden there when anything was said
about the house? .

(Witness) : He wae present, he was identified there.

Q. You said something about coming out of the house? A.
That was when he was sent across that floor.

Q. Was he present when anything was said about coming
out of the house? A They said that is the man that came out
of the house.

(Mr. Brady) : That is all right; in the presence of Snowden,
that is all right.



(Witness) : Sure.

Q. Did Snowden say anything when they b&]d that? A,
Not a word, and- we kept Snowden there and the crowd had
gotten so blg outside of the Court House—

(Objected to.)

Q. Then Snowden was taken from there immediately to Bal-
timore that night? A. In the machine of the Mayor of Annap-
olis, Snowden was brought to Baltimore by the bherlﬂ" Pohler
and Kratz and myself and the Mayor’s son driving the machine.

Q. What time was that? A. T think we arrived in DBalti-
more somewhere close to nine o'clock, I didn’t take the exact
time.

Q. Were vou present at the interview that Marshal House
had with Snowden in the pressure of Edna Wallace, in Balti-
more? A. I was in Annapolis, running out his story, 1 was
not there.

Q. Did Edna Wallace make a statement and sign it? A,
From what I understood, it was not signed in my presence, it
was not made in my presence.

Q. Edna Wallace, I mean? A. Edna Wallace, ves, sir; it
was not made in my presence.

Q. Not referring to the statemeut that she made to the Mar-
shal, but the statement that she made and gave you? A. Oh,
she made a statement to me," ves.

QQ. T.ook at it? A. That is about the statement she made to
me.

Q. Did she sign it? A. Yes, she signed it.

Q. Did she read it? A. T wouldn’t be positive she signed
the statement she made to me or not, because she made this
statement to me in the jail.

Q. What is that name there, is that vour writing? A. Yes
but it was not to go on there, if it went on there, it was some

’,
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mistake. I was net present, I was in Annapolis; the only state-
ment made by Edna Wallace to me, was made in Annapolis
jail, the day after this fellow Snowden had been arrested.

CROSS-EXAMINATION.

Q. (By Mr. Brady): You say you signed that, but never
saw it? A. How could I sing it unless I saw it?

Q. T mean to say, Edna Wallace didn't make that statement
to you personallv? A. T told you and 1 told the Court that I
must have signed that in mistake.

Q. Who made the arrest of Snowden? A. Detective Pohler
took him off the wagon and Kratz and I brought his pa! off
the wagon, and followed them up the street.

Q. His pal, you mean the man who was driving? A. A man
named Chambers.

Q. You say you came down to investigate— A. That was
what T was brought there for.

Q. What? A. To make an investigation of the Brandon
murder.

Q. How long were vou investigating it? A. Well, we ar-
rested Snowden on Monday, T arrived on Sunday, that was the
day after my arrival and T continned myv investigation for ten
days, running his storv out and seeing if it was true.

Q. Was that the first time that von went on the case, that
was twelve o'clock on Sundav, before the arrest of Snowden?
A. The first time I touched the case was Sunday and T was
put on that by the Marshal against mv will.

Q. You are beginning to like Annapolis now, are vou not?
~A. T am getting nsed to vou.

(Mr. Hartman) : The place peeds a good deal of watching.

(Mr. Brady): It seems so, we are always there; don’t talk
about past historv.

!
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(Mr. Brady): Who did you talk to on Sunday, the first one,
about this murder?

A. On Sunday I spoke to the Sheriﬁ~
(Objected to; objection sustained.)
(Witness) : 1 am willing to answer.

{The Court) : No, we don’t want to go into that, T sustain the
objection to that.

Q. Well, then when vou arrived in Annapolis, from informa-
tion received, was there any one suspected ; was Snowden sus-
pected- then of vour knowledge’

(Objected to.)
(The Court): The object?

(Mr. Brady): Well, vour Honoy, they had been floundering
aboutethere for about a week until they fonnd something.

(Mr. Green): You were not on the inside perhaps, we were
not floundering as much as vou think.

TRAVERSER’S THIRTY-FIRST BILL OF EXCEP-
TIONS.

After the occurrence of the matter set out in the first, second,
third, fourth, fifth, sixth, seventh, eighth, ninth, tenth, eleventh,
twelfth, thirteenth, fourteenth, fifteenth, sixteenth, seventeenth,
eighteenth, nineteenth, twentieth, twenty-first, twenty-second.
twenty-third, twenty-fourth, twentv-fifth, twenty-sixth, twenty-
seventh. twenty-eighth, twenty-ninth and thirtieth hill of excep-
tions, all of which is hereby made a part hereof as fully as if
the same were herein repeated at large, witness VALENTINE
N. BRANDONX, witness of lawful age, called on the behalf of
the defense, testified as follows, after having been first duly
sworn:
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DEFENSE.

VALENTINE N. BRANDON, recalled (for the purpose of

contradiction).

Q. (By Mr. Grason): In your testimony heretofore, vou
stated that vou left a dollar bl and that you never found it,
vou #aid that, did you? A. I don’t remember whether T said
it or not, but it is a fact.

Q. Do yon remember a Mr. Roman who was down there in-
vestigating that case?

(Mr. Green): He was not down there.
(Mr. Grason): I say he was,
(Objected to; objection overruled.)

(The Court): Let him answer the question whether he re-
members Mr. Roman.

(Witness) : T never heard of him.

Q. You never heard of him? A. T never heard of the man
before.

Q. Do yon know a Mr. Gibson, a reporter upon one of the
papers in Baltimore? A. T think T met him.

Q. Now, don’t vou remember seeing a gent]eman sitting back

of me yesterday, a slight, tall, a small, elight man, suttmg right
back of me \esterdav° A. T didn’t notice him, no, sir.

Q. Was he not talking to you vesterday { A. Talking to me?

Q. Yes? A. Not that T know of, I don’t know the man vou
are ta]kmz about I may have been talkmg to him.

Q! Did rou say to Roman or anvhodyv else at Annapolis
around about Mondav or Tuesday, following the discoverv of
vour wife’s body, that vou had f(mnd vour dollar?

( OI\jwted to: objection snstained.)
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Q. Didn’t you tell Mr. Munford, at Annapolis, after the
discovery of your wife’s body that you had found your dollar
bill in question ?

(Objected to; objection sustained.)

To which ruling of the Court the traverser, bv his counsel,
excepted and pravs the Court to sign and seal this his Thirty-
first Bill of Exceptions which is accordingly done this 23rd
day of September, 1918.

FRANK 1. DUNCAN. (Seal)

Q. When he left your home the morning of the day that vou
discovered your wife’s body upon your return, how did you
~ leave vour house, by what way?

(Objected t0.)

(The Court) : You had the opportanity of cross-examination
on that.

(Objection sustained.)
(Exception noted.)
(Mr. Grason): We would like to dictate an offer.

(Note) : (Dictating to stenographer) : We offer to prove that
the witness in his home in the City of Annapolis, either the
second or third dav after the discovery of the body, told Mr.
Munford that he had found the dollar bill; we also offer to
prove that in the City of Annapolis on the Tuesdayv following
the discovery of the body, that the witnese told a man by the
nanie of Romans that he had found the dollar bill.

(The Court): The ruling is the same.

Q. Did vou notice the ice box or refrigerator in your kitchen
before vou left home that morning?

-

, (Objected to.)
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{The Court) : We might as well understand each other now;
what vou are asking him is evidence. Tf you choose to put
him on the stand and make him vour witness, it will be all
right, but you had an opportunity of cross-examining him on
all those things vou are asking him now and that is not the sort
of testimony that ought to be brought out at this time for the
purpose of contradiction.

(Mr. Grason) : If your Honor will permit me to sav, there
was no inquest in this case; we didn’t know of those things:
there were certain conditions in that hounse that we had no idea
existed. and this house had never been described minutely or
the furniture in it, the condition of the furniture in it; we
knew nothing whatever of it, if your Honor please, and if we
had, we would have done just as vour Honor suggested, but
the door has been closed to the defense; as I say there was no
inquest, we could obtain no information; the information that
we obtained last Saturday evening was bv accident, after this
wimess had been put upon the stand; now if your Honor please,
we are trying a man for his life, and we don’t think that under
those circumstances that we ought to be compelled to call the
State’s witness and put them on the stand as our witnesses
and hence be bound by their answer; we would then be met
by the proposition if we put them on the stand that we made
them our witnesses and we could not contradict them, and the
evidence we now have would be useless to us, ves, useless to us.
As T say, what your Honor says is so and I appreciate what
vour Honor savs, but I hope your Honor will appreciate the
defence and the condition of the defence; that we have just
discovered this information and we think the jury ought to
have it and think we ought to be put in a pesition not of mak-
ing the State’s witnesses our witnesses, but of asking them so
that we can refute the statement, if that statement is not in
accordance with our information.

(The Court) : Now, then, if I understand your proposition,
it is this that this witness will testifv to the furniture, or the
arrangement of the house, the location of the furniture and of
articles in it, and after he has done so minutely, then von pro-
pose to contradict him.

(Mr. Grason): T don’t know, he may testify in accordance
with the information we have. ~
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(The Court) : You will have to take chances on it either way
and I will sustain the objection. :

(Examination concluded.)

(Note) : Mrs. Florence Baker called, Mrs. Mary Perkins
called, Mrs. King called, and none of them answer.

(Mr. Grason) : With the right to recall these witnesses, we
will proceed with the case.

(The Court) : Yes, you can recall them for the same purpose.

MRS. ELLA CARROLL, a witness of lawful age, ca11e<\on
behalf of the defence, after having been duly sworn, testified
as follows:

DIRECT EXAMINATION.

Q. (By Mr. Brady): Ella Carroll is your name? A. Ella
M. Carroll.

Q. Where do vou livet A. 3% Second street, Annapolis,
Maryland.

Q. About what position do you live or did youl live on August
8th: relative to Mr. Brandon’s house? A. In front of my house,
there is an open loi, next to that is where Preacher Williams

lives and next to thgt house is where Brandon lived, kind of
cata-cornered from my house.

Q. You live across the street? A. Across the street.

Q. Do you recall the day that Mrs. Brandon was found dead ?
A. 1 do.

Q. Where were you then when vou first heard of it? A. I
was sitting on my frout porch.

Q. Did vou go over? A. After being called.
Q. Who called you? A. Mrs. Burch.
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Q. Mrs. Burch? A. Yes, sir.

Q. \When you went over, who did vou find in the house? A.
There was not anyone in the house, Mrs. Burch, I met her at
the door.

Q. She was the only one present? A. The only one, just as
I got to the porch or the door, Mrs. Sarles and Mr. Brandon
came up; in the meantime he touched me on the shoulder and
asked me to go in, and do the best I could for her. I told bim .
to go quickly for a doctor and then we three went in the house.

Q. What did you find whén you went in the house? A. I
found the dead body of Mrs. Brandon lying on the bed.

Q. What was it position on the bed? A. Its position was to
the left side, the left side of the face being directly on the bed,
the left side of the head being on the bed.

Q. You say she was lying on her left side?
(Objected to.) '

A. I didn’t sav directly on the left side, it was a little in-
clined to the left side, she was not entirely to the side.

Q. Did you notice the condition of the body? A. I did.

Q. Please describe it as accurately as vou possibly can? A.
Well, the body was lying as I before said, with the left side
of the head on the bed' and there was blood around, around
that side of the face of the head and this arm (indicating left
arm) was up in this position, and the right one more across
the chest like and her clothes partly up.

Q. About how far up? A. I suppose about up to the knees,
as well as I can remember.

Q. Did vou notiee anything peculiar about the body that
attracted your attention?

(Objected to.)

{The Court): Let her describe the body just as she saw it.
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A. It was froth at the mouth, from the mouth, falling down
to the side about four or five inches, there was a spread folded
up lying on the foot of the bed off from her head. The bruises
and scratches, I did not notice anything of that kind.

Q. Why didn’t you see those? A. I didn’t just notice them,
being called in so suddenly and seeing her in such a condition,
I didn’t go further. 1 didn't notice any of them, there may
have been, but I didn’t notice them. .

Q. Was there anything about the neck that prevented you
from seeing them? A. Well, the finger marks that have been
referred to around the neck were obscured by the hair being
fallen around the neck and when the doctor came and made the
examination he drew back this hair from her neck and that ex-
posed those finger prints on the neck, on the right side of the
neck.

Q. You saw them, did you? A. I did.

Q. Was the hair from the appearance of it, up or down, in
other words dressed? A. I didn’t notice, it could have been,
but it was loose and laid around her neck.

Q). What was the condition of the bed, in other words, tell
us what was on the bed, other than this spread you speak of ?
A. 1 can’t recall anything else, it was sheeted, one sheet on it.

Q. What was the appearance of the sheet? A. It was blood-
stained from the wound of the head.

Q. Was it appareutly disturbed ?
(Objected to.)

(Objection sustained. )

(The Court) : Let her describe it.

A. The bed looked to me as though it had not been made up
that morning.

Q. What else did you observe there? A. I don’t know any-
thing, that T can recall anything else.
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Q. Was there anything else on the bed? A. I don’t recall
whether there was or not.

Q. What kind of a bed was it? A. I could not answer that
question, whether brass bed or iron bed, I didn’t notice the bed
particularly.

Q. But do you know whether or not it was a metallic bed ?
A. It was of some kind.

Q. How long did vou remain there? A. I didn’t remain
there any length of time, I went out and went across and told
my folke at home of the condition of Mre. Brandon and after
that 1 went over again when Mrs. Sarles and Mrs. Burch were
there and we talked about the condition of ber that we found
her and we looked around to see if we could tind any blood
stains, but we could not find any and we also obgerved the
refrigerator door being open; the refrigerator door when open
came out to the door that goes out in the kitchen and the door
of the refrigerator was open. Then Mrs. Sarles and Mrs.
Burch found & sheet somewhere, I don’t know where thev got
it from and I helped them to spread it over Mrs, Brandon.

Q. Could you describe the refrigerator a listle more minutely
than vou have and as to its condition when vou found it? A.
When [ saw that refrigerator the door leading into the kitchen
was open and the refrigerator set just inside of that door and
the door of the refrigerator when it was open came into the
doorway, not quite half way and the door of the refrigerator
was open, what was in there I don't know.

Q. Did vou notice anything else? A. When?

Q. At this time when looking around? A. The kitchen
just simply looked as though things had not been straightened
up that morning; some few things on the table, but what was
there T don’t know; then after the doctor came 1 went over

again; when I went in and found Mrs. Brandon dead I tried

1o see if she had any pulse and I found the hand cold and
I went to rulgﬁthe arm up and found it stiff and I said to
the ladieg there that Mrs. Brandon had been dead a long time
because she was'cold and there was nothing that we could do;
that it was a case for the coroner’s inquest, coroner’s jury.

Q. You made that remark? A. T did.

o
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Q. Did you observe the front room? A. Not, éarticplar]y,
passed right through.

Q. Did you look around the widdle room, bed room? A. I
did.

Q. What did vou observe there? A. You mean the condi-
tion of the furniture?

Q. The condition of things? A: Well, the bed was sitting,
the head towards the wall and the foot was out towards the
other end of the wall as you come out from the front room
and there was a chiffonier I will say to the right of the bed
and to the left of the bed as it stood from the head was the
cellar door and it was partly opened and there was a dresser
that set off from the foot of the bed next to the window in
the side yard and one or two chairs and on the chair there was
some folded clothes.

Q). Some what? * A. Some laundrv done, some folded clothes.
Q. Where was this refrigerator? A. That was in the kitchen

Q. Where was the refrigerator, in the middle room? A. No,
in the kitchen.

Q. Was the bedstead nearest the kitchen than the parlor?
A. No.

Q. Tt was nearer the parlor? A. Nearer the parlor.

Q. Than it was the kitchen? A. The bedstead.

Q. Now, T want to ask vou regarding the ice refngeratm'.
this apparently is the front room (indicating)? A. Yes, sir.

Q. This is the front porch? A. Yes, sir.
Q. This is the bath room? A. Yes, sir.

Q. This is Second street? A. Well, yes; that is Second
street.



32

Q. Then wnat is right in front, what is the first you step
to from Second street? A. The porch.

Q. Then where is the door, as to the porch? A. The door
would be more in here (indicating).

Q. What would this indicate?! A. That would indicate the
window.

Q. Where is the door from the parlor to the bed room? A.
The door from the parlor, the door coming there (indicating).

Q. Now' where is the kitchen? A. The kitchen would be in
there (indicating).

Q. Where is the ice box? A. This would be the door com-
ing in there and this is the ice box (indicating).

Q. There is the door? A. Then the ice hox would be inside

the door.

+ Q. It would be inside the door between the kitchen and the
other room ¢ A. Between the kitchen and the other room.

Q. That would be the position of the cellar door? "A. Yes,
sir.

Q. Right between the head of the bed and the Williams
home? A. Not between the head of the bed becanse the head
of the bed was against the wall.

Q. Then that is not accurate, is it, this drawing? A. That
is the door and that is the door and that is the stairs.

Q. Then the door was over there! A. The door was over
here (indicating).

Q. After you got through the kitchen is there any door lead-
ing towards the vard? A. Well, now, I didn’t look through
there, of course, there would be.

Q. You don’t know that? A. I didn’t notice that.
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Q. You don’t know about that{ A. No, sir; 1 didn’t go any
further.

Q. 1s Second street very thickly populated? A. Well, that
end is; going in from West street down to my house.

Q. Now could you tell me whether or not if all these houses

have porches on them? A. If they all have porches? They
all have porches, but not of the same width.

Q. They all have porches? A. They all have porches.

Q. You know what kind of a day that was? A. It was a
very hot day. -

Q. Where were you in the morning¢ A. In the back part
of my house at my domestic work.

Q. You were not out on the porch that morning, were you ?
A. No, sir; not until after I had cleared up for dinner, just a
little before the excitement.

Q. Could you describe the clothes that Mrs. Brandon had
on? A. I could not because I didu’t examine them.

Q. Did you notice anything about the dresser or bureau?
A. I did not.

Q. Did you notice the window in the front rcom? A. I did.

Q. What was its condition? A. The blind, that is the shade, '
was about half way up the shutters open and the screen in it.

Q. There was a screen in the window? A. Yes, sir.

Q. What kind of a screen was that? A. T don’t know what
you would eall it, a wire screen.

Q. A wire screen? A. Yes, sir.

Q. Do you know, witness, whether yon could see through
from_the street into the room.

(Objected to.)
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(The Court) : If she knows?
{(Mr. Green): When?
(The Court): You mean that day?
(Mr. Brady): I will withdraw that question for the minute.

Q. Were there any other windows in that front room other
than the front window? A. No, sir.

Q. Had you ever visited the house of Mrs. Brannon before
that evening? A. No, sir.

Q. You had not? A. No, sir.

Q. I will ask the question if you know, can you see through
that screen from the pavement into the room ¢ .

(Oljected to; objection sustained. )
(Mr. Brady) : If you know ¢
(Mr. Hartman) : We object anvhow.

(The Court) : There is a good deal entering into that; the
condition of the blind, the condition of the screen, the weather
and could vou that morning see throngh it?

(Mr. Hartman) : Whether she tried to see.

(The Court): What you want to find out, is as conditions
were that morning.

Q. What was the eondition of the screen when von went in
there? A. I didn’t notice particularly when 1 went in there
whether it remained the same as it was when I first went over
there. . '

Q. Did vou see it the second time? A. Yes, sir; when I
went in the second time I noticed the screen; the screen was in
the window as I before said and the shade was drawn up about
that distance probably (indicating).
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Q. About a foot or fifteen inches?

Q. I understood you to sdy the curtain was that high (indi-
cating) ¢ A. Yes, sir.

Q. Could you give a measurement, a foot or a foot and a
half ¢

(Objected to.)

(The Court): Could you give the measurement in feet and
inches ?

(Witness) : I will say about fifteen inches high; it was over
a foot

Q. Now, witness when you left the house, who did you leave
there¢ A. Mrs. Sarles and Mrs, lda Burch and there were
some others in there, but I didn’t know who they were.

(No cross-examination. )

(Examination concluded.)

(1lere follows Mrs. Rachel E. Stewart. )

J. CARSOX BUSH, a witness of lawful age called on behalf
of the defendant, after having been duly sworn, testified as
follows:

DIRECT EXAMINATION.

Q. (Bv Mr. Brady): You live in Annapolis or near Annap-
olis¢ A. I live in Annapolis.

Q. What is vour official position in Anne Arundel County?
A. County Surveyor.

’

Q. Did vou make a plat at my solicitation sometime ago, and
request ? A. Yes, sir.

Q. Ts that the plat? A. Yes, sir.
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Q. Will you come over here for a mument ¢
- (Objected to.)
(Mr. Brady): We will offer it in evidence now. -
: ;

(Mr. Green) : We object to it becanse the picture that is al-
ready in evidence will show the plat is not accurate; it does not
show what is there; this plat does not show any dividing fence
in the back yards at all; it leaves an open space. Here is a

photograph that has been offered that shows a fence that runs
down there separating these two lines,

(The Court) : Well, the plat is good for what it does show,
the surveyor said he made the plat. ’

(Mr. Grason): Yes, sir.

{The Court): You can cross-examine him on that.

(Mr. Brady): Will you come over here, Mr. Bush, please,
so that the jury can have an opportunity of getting an idea
about the conditions and situation of the Brandon home and
‘other houses near.

! (Note.—Witness walks over to the jury.)

Q. Now, will vou kindly point out Second street?! A. This
18 Second street.

Q. Now, will vou tell me what this indicates? A. That in-
dicates a double house on Second street.

Q. What does this designate, a porch? A. That is a porch.
Q. That runs in front of the double bouse? A. Yes, sir.
Q. Will you kindly tell me whether or not the whole row of

eight houses of Freemils is constructed Xke this one represents?
A. T think so, each in a row.

Q. These are? A. Yes, sir.

Q. Do you know where the Brandon home was? A. I don’t
know of my own knowledge, only what I heard.
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(Objected to.)

Q. Do you know where the Reverend Williams lives? A.
Yes, sir. ' '

Q. Where does he live? A. He lives here (indlcating).

Q. It was said that Mrs. Brandon or rather Mr. Brandon
lived next door to Reverend Williams, if that be true, where
would be the Brandon home? A. This kere (indicating).

Q. It is said that Mrs, King lives next door to the Brandon
home, with an allev in between, which would be the King home ?
A. This here (indicating).

Q. Will vou describe the distance between the Williams’
home and the Brandon home? A. There is an alley way of
three feet. ‘ ’

Q. What is the frontage of the Brandon according to your
plat? A. Twelve feet, six {uches. .
t

. Q. What is the distance, the width of the alley between the
Brandon home and the King home? A. Two feet ten inches,

Q. What is the frontage of the King home? A. That is the
same measurement, the plat does not show that.

Q. You woll say it is the same distance? A. Yes, sir.
.

Q. Now, what openings are in the front of the Brandon
home? A. One deor and onc window.

Q. Will you kindly locate the door and the window in the
front? A. Here is the door and this is the window.

Q. This is the door and this is the window (indicating) ? A.
Yes, sir.; ‘

Q. What does that indicate, that square there? A. That
indicates the front room.

Q. What are the dimensions of that room? A. Twelve feet
six inches by sixteen. . ,
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Q. Did you give the dimensions of the bedroom or the room
next that is here? A. That is nine feet six inches by “fifteen
feet.
Q. Now the kitchen? A. The kitchen is nine féet by four
feet six inches.

Q. What does that indicate here ¢ A. That indicates a kitchen
or some kind of a pantry outside there.

Q. What is this¢ A. That is a bath,
Q. What is this¢ A. The porch.

Q. Now, are there any other windows in the front room other
than the window yvou have designated on the plat? A. No, sir.

Q. Any other opening on the front¢ A. There is a door.

Q. Any other door in that room? A. Ore leading in the
middle room.

Q. Where is that here? A. Right here (indicating). .

Q. Then how do you get into the kitchen? A. There is a
door here (indicating).

Q. What does this represent? A. That is a stairway.

Q. Going where? A. This door leads down the cellar and
this one goes upstairs to the second floor.

Q. But this has no communication whatever with the up-
stairs? A. This door vou mean?

Q. Yes, sir. 'Now that goes down the cellar? A. There is
no communication between the Brandon apartment and the
next apartment.: 1 looked up the stairway and noticed a lot of
boards over the stairway.

Q. That is on the outside? A. No, that is inside.

Q. Now what does this represent here? A. That represents
the Williams’ house and porch.
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Q. Do you know what the construction of the walls were be-
‘tween the Brandon home and this alleyway ¢ A. Why the ordi-
nary frame construction, weather-boarding, that is the outside.

Q. Outside? A. Yes, sir.

Q. How about the inside¢ A. Lathe and plaster.

Q. How thick ¢+ A. Six inches.

Q. The walls were six inches{ A. Yes, sir.

Q. Was the same width of the wall here between the King
house six inches? A. Yes, sir.

Q. How about the walls here (indicating) ¢ A. The same
thickness.

Q. Six inches? A. Yes, sir.
Q. Lathed and plastered? A. Yes, sir.

Q._And weather-boarding on the outside? A. Yes, sir; four
inches studding in there. :

Q. Now, above this alleyway, that is used for the convenience
of this house and that one, or the King’s house and the Bran-
dou house, what is above ¢ A. It is an arched roof.

Q. How high is that arch? A. Looked to be about eight
feet.

Q. Eight feet from thelgroundf A. Yes, sir.

Q. Do you know where the Perkins’ woman and the Creditt
womaun live? A. I don’t know that of my own knowledge,
only what I heard, I heard they lived at No. 31.

(Mr. Brady): T think thev testified they lived across the
street.

A. Which is npumber 30. _

Q. What are the openings in the front of the Perkins
Creditt home? A, One window and one door.
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Q. Will you indicate where the window is? A. The win-
dow is here (indicating).

Q. The door? A. The door is there (indicating).
Q. What does this represent? A. A poreh.

Q. What angle would vou say that this window and that
window was? A. It would not be over ten or fifteen per cent.

Q. Now, what is the difference, what is the dimension of
Secorrd street what is the width of Second street? A. It does
not show, it is about thirty feet.

Q. The pavement is about what? A. About seven feet.
Q. And the porch? A. The porch is 8 feet.

Q. Now, tell me the distance from this window to that win-
dow (indicating)? A. Straight across would be fifty-eight
feet.

vyy

Q. The point you have a “W” mark here, where does that
face or look? A. That is a window in the middle room out
in the back yard.

Q. How wide is that window? A. That is an ordinary win-
dow, the width was about two feet six inches.

(Adjourned for recess,)

(After recess.)

(Mr. Brady): That window looks out where?
A. Out in the back yard. .

Q. What does this indicate, that little place there? A. That
is the door leading from the middle room to the kitchen.

Q. This point here, what is the size of that kitchen? A.
Eight by fourteen feet six inches.

.
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Q. What does that indicate? A. That indicates a door lead-
ing out to the porch.

Q. You know the width of this porch? A. About three
feet nine, possibly three feet and a half.

Q. What does that indicate? A. That indicates a window.

Q. Do you know whether or not there is a window directly
across there to the King home? A. Yes, sir.

Q. What is this? A. That is a window.

Q. There are two windows then and two &wrs in the kitchen,
both of the windows facing the yard? A. Yes, sir.

Q. What does this indicate here, that little arrow? A, That
is a doorway leading down in the cellar.

Q. Then you can go from the room down to the cellar and
go under and come out in the yard? A. Yes, sir.

Q. Did you go in the cellar? A. Yes, sir,

Q. What is the cellar, how is the flooring there? A. I think
it is just the dirt flooring if I am not mistaken.

Q. Wae it soft or hard clay? A. I really don’t remember,
it was dark in there. ‘

Q. You know it to be a dirt floor? A. I think it was dirt.

Q. Something was said about a gate, do vou know whether
any gate there that leads out into this little alleyway or leads
out here some way to go to this alleyway, you know where
that is located? A. (No answer.)

Q. Is there a division fence between the Brandon home and
the King home? A. There may be back of the yard, I never
noticed back there, but here is a stairway that leads up to the

second story.
Q. Second story of what? A. Of this honse.
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Q. That leads to what (indicating)? A. I imagine that is
the way they go to the second story.

(Mr. Brady): As I understand, the second story had two
Apartments up there, Mr. Green ¢

(Mr. Green) : Yes.
Q. That was the steps to these two apartmemnts? A. Yes,

8ir.
Q. This is what street? A. Morris street.

Q. Where does that Morris street stop? A. It stops at Sec-
ond street.

Q. Do you know who lives on this corner? A. I think his
pame is Fletcher, I am not positive of that.

Q. What is the frontage of the Williams’ home? A. About
thirty feet.

Q. This says 31 feet? A. No, that is number 31.

Q. What does that indicate? A. That indicates a porch,
front and on the side, partly on the side.

' CROSS-EXAMINATION.

(Mr. Green) : Mr. Bush vou didi’t mean to represent that
as a continuous porch across these two houses ?

A. There is a railing between them.

Q. Don’t the porches break? A. Yes, there is a railing here
and a railing here, an alleyway.

Q. That is not a continuous porch across there "A. No, sir.
Q. The porch of each house ends here? A. Yes, sir.

Q. And there is the entrance into the alleyway? A. Yes,
sir, . ’

(Mr. Brady): I did want to ask one question more.
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Q. Now, what did you say was the distance, the width of
the porch? A. 8 feet. .

Q. Now, what is the distance from this post to that post
that you noticed ¥ A. I would imagine it would be about three
feet.

Q. You said the alley was what? A. It is about throe feet,
the alley is two feet ten. .

Q. Where is the next post! A. The next post, this is the
post in the rear of the Brandon home (indicating on photo-
graph), this is the post that is the beginning of the King home.

Q. Now the next post 'A. It would be about. five feet.

Q. Now the next post? A. That would be here (indicating
on map) about seven feet.

Q. Seven, five and three and eight? A. Yes, sir.

Q. Therefore, it would be the distance from this door to the
pavement, elght feet, and three feet in the alley would be
eleven feet and five feet to the third post would be how much ?
A. Sixteen.

Q. And to the other post? A. About seven and a half.

Q. That would be 23 feet? A. Yes sir.

(Mr. Groen): How many posts on the porch?

A. Three.

Q. You say there are three posts on the porch? A. Yes, sir.

Q. Five feet between the first .and second and seven between
the second and third? A. About seven.

Q. How high is that porch from the step? A. Just one step.

Q. Now, look at that and see if that represents the dlvmon
fence? A. T think so.
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Q. That is not shown on your plat? A. No, sir.
Q. That is the back of the house? , A. That is the rear. -

Q. But it extends some distance from the end of your plat,,
does it not, this is the rear of the house? A. Yes, sir.

Q. This extends some distance up in there? A. Yes, sir;
up under that stairway. ‘

Q. This shows Mr. Brandon’s; does that show it about as it
is, here is the board fence and this is the steps leading up above?
A. Yes, sir.

Q. That correctly represents it, whe'n'you come through this
way you come to a space a little wider there with steps leading
upstairs?! A. Yes, sir. '

Q. Don’t you remember there is an entrance to this house
and to the other from this side and then there is a fence that
comes up to the stairway and divides the back vards, that is
correct, 18 it not? A. Yes sir.

Q. That represents it there as to the cellar, there is the
window and there is the entrance going downstairs and that
looks to you just the same as you represented that with the ex-
ception of the fence and with the front porch, that is sepa-
rated, it don’t show a continuous line and the alley comes out
to the curb line? A. Yes, sir.

RE-DIRECT EXAMINATION.

Q. You have spoken about the back yard, what is back of
that yard¢ A. Back of it?

Q. Yes? A. Why, there is some small houses back over on
Acton lane. -

Q. Annapolis is back of it, too? A. Part of it.

Q. What is direstly back of the back yard? A. Directly
back of this particular yard?

Q. Yest A. Thereisa fence for one thing.
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Q. On the other side of the fence? A. There are some
houses.

Q. How far away are the houses? A. From the fence?
Q. Yes! A. Not very far.

Q. About how far? A. Four, five or six feet, possibly; the
ones I have reference to.

Q. I sm afraid you have got the wrong ides, the wrong posi-
tion, when I ask you this question, right back of the back of
the Brandon home you mean to say there are houses four or
five feet from there? A. No, not right back of the Brandon
home, I mean the honses are four or five feet from this fence
line, that is the houses sets off that far from the back line.

Q. That back fence? A. The houses face on a little street
thev call Van Sant street and then the yards run back to the
back part of the Brandon home.

Q. How far are these houses away now ¢
(Mr. Green) : They have not moved since.

Q. You mean to say they are only four or five feet away?
A. T don’t mean the houses are four or five feet away from
the Brandon home, the lots, I meaun, that is the line from this
particular fence line; the houses face on Van Sant street.

Q. Is there not a large vacant lot back there? A. Part of it,
yes, sir; part of it is & vacant lot.

Q. How much area would vou say, bow much back lot is

there? A. You speak of the Brandon home?

Q. Back of the division of the back fence of the Brandom
bome? A. T suppose it was forty or fifty feet from the house
to the rear of the fence.

Q. Tt is all vacant there, is it? A. Tn the yard, ves. sir; the
houses on Van Sant street face one way and the houses in the
rear are at a different angle and the houses on Van Sant street
run back of the Brandon home, but the same line to the Bran-
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don home continues where the vacant lot that faces on Second
street.

Q How far is it between the Brandon house and Acton lane?
About 200 feet.

Q. About 200 feet? A. Approximately.

Q. Now, is there not a vacant lot ground from the Brandon
home to Acton lane? A. There is a vacant lot adjoining the
Williams’ home.

(Mr. Green): On Second street ¢

A. On Second street.

Q. Where does that vacant lot begin?¢ A. Tt begins right at
the Reverend Williams’ home and goes down the street.

RE-CROSS-EXAMINATIONX,

Q. What street is the other side of Williams’ home? A. On
the same side? .

Q. Yes? A. Shaw street.

Q. How do you go from Acton lane to Second street through
Shaw street? A. I can’t catch what you mean.

Q. Suppose a person is on Acton lane wanted to come out the
back way and come over on Second street, could he get around
that wav? A. By coming through I think it is Price street and
this little short street is Van Sant street and then come up to
this vacant lot. '

Q. Does that vacant lot touch Shaw street? A. No, not this
one; but there are some vacant lots on Shaw street. .

Q. Shaw street is how much the other side of Williams’
house, how much bevond? A. Possibly 125 or 130 feet.

RE-DIRECT EXAMINATION.

(Mr. Brady): Now, let us straighten out this plat, of course
we know we have not that whole section of the town there.
Show Shaw street, now where is Second street?
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\(Mr. Green) : We have gone over that.
(Mr. Brady): This is the Williams’ house?
A. Yes, sir.
Q. Here is where the vacant Tot begins? A. Yes, sir.

Q. It extends down about how far? A. About 75 feet prob-
ably. ' .

Q. Action lane is back here? . A. Yes (indicating).

Q. Now, if we want to get to Second street, was there not
a ccmmon passage-way used generally for the occupants and so
forth, acrose through the back of Packenback’s property and
up along here (indicating) and a little step right at this end of
the house? A. I don’t know about the steps, but 1 khow I have
seen people traveling back and forth through there.

Q. They make a short cut and over this side lot and come

- right through here (indicating)? A. Yes, sir.

(Examination concluded. )

(Here follows testimony of Rev. Williams.) -

DR. W. A. C. HUGHES (colored), a witness of lawful age,
called on behalf of the defense, after having been dulv sworn
testified as follows: :

DIRECT EXAMINATION.

Q. (By Mr. Grason): State to his Honor and the gentlemen
of the jury vour full name? A, William A. €. Hughes.

Q. Where do you live? A. Washington.
Q. What is your business or profession if yon have any? A.

I am one of the secretaries of the Board of Home and Foreign
Missions of the African Methodist Episcopal Chureh.



48

Q. You are a Methodist Minister? A. 1 am a Methodist
Minister.

Q. Do you know the Rev. Williams who was just on the
stand? A. Yes, I do.

Q. Did you see him on or about August 7th last? A. I did.
Q. Where? A. In Annapolis.

Q. Where abouts in Annapolis? A. At the Short Line
Depot, when first 1 saw him.

Q. Did you stay all night at Annapolis that night? A. I
did.

Q. Where? A. At the residence of Dr. Williams.
Q. The previous witness? A. The previous witness.

Q. How long did youl stay there, what time did you leave the
next day, if you left the next day? A. What time did I leave
his home ¢ ’

Q. Yes, on the 8th? A, Something after one o’clock.

Q. Now, I wish you would tell the gentlemen of the jury
what time you got up on the morning of the Sth and about how
you fix the time you got up? A. T was called by the Rev. Wil-
liams, who called up the stairway to me, “Hughes, get up, it
is after nine o’clock” ; we had been up until about two o’clock
the night before.

Q. Had you know Williams a long time? A. We joined the
Conference together twenty years ago. .

Q. Had you seen him for some time before that? A. Had
I séen him §

Q. Yes? A. Tt had been some little while since I had seen
bim.

Q. Did vou get up when he called you? A. Yes, sir.
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Q. And bow long was it before you came down stairs? A.
Why T suppose 15 or 20 minutes.

Q. Now, what did you do after vou came downstairs? A.
There was an open parlor leading from the hallway, and 1 went
in as T recall now, to the piano and struck up “Brighten the
Corner Where You Are,” and a plantation melody and Williams
is a preat singer and I alwayvs play for him and he sang a
piece.

Q. What time did vou have breakfast titat morning? A. I
judge about ten o’clock.

Q. Was that when you sat down to breakfast, about ten
o'clock? A. Around about ten o’clock.

Q. How long were you at breakfast? A. I suppose we kept
his wife waiting for some while and we got in there in a half
hour or so, at least T was. .

Q. So then vou think you got that breakfast about half-past
ten? A. About something like that.

Q. Then where did vou go? A.. 1 went out on the porch,
and glanced over the morning papers.

Q. Out on Williams’ porch? A. Yes.

Q. Now, who was out there with vou, if anvbody, on Wil-
liams’ porch" A. Well, he was ont there part of the time, and
most of the time nobodv else on the porch as T mcall it.

Q. Yon say therd was nobody else on the porch ¢ A. Except
Williams, he would he there. :

Q. Where were you seatod on the porch? A. In the swing.

Q. How does that swing face? A. To sit in the swing, one
would look directly toward West street, towards the Brardon
home, the porch.

Q. Could you see the window of the Brandon home from
where vou sat, the window on the porch? A. Yes, vou would
see it, I would be sitting at an angle, T would not see it di-
rectly
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Q. From where you sat, did you see the window of the Bran-
don home? A. Well, no, I paid no pafticular attention to the
window, it is not of much size, but you would see but a.very:
small part of that window from the angle at which you would
be sitting in the outer part of the swing.

Q. While you were at breakfast, do you recall whether or
not someone came to see Rev. Williams? A. Yes, he did not
finish with the others, he got up.

Q. He got up and went to see this person? A. Yes.

Q. Did you see that person{ A. No, I didn’t pay any at-
tention to him. i

Q. Now, from where you sat on the porch, could you see
door of the Brandon home? A. Yes, I could.

Q. Now, did you have an appointment with anybody or not
at the Williams’ home that morning, if so, who was it and what
time was the appointment made for? A. I had an appoint-
ment with Mr. Fletcher, he had passed early in the day and he
said he wanted to sce me and would be back on his way to the
Navy Yard around about eleven o’clock.

Q. Around about eleven o’clock? A. Yes, sir.

Q. How was Fletcher travelling, driving or walking? A.
He was driving.

Q. Did he come back to the Williams’ home in response ta
that appointment? A. He did.

Q. Was he driving then? A. Yes.

Q. What time did he get back there? A. About eleven
o’clock, T should say. '

Q. Now, let me ask you, had you been on the porch from
the time that you saw Fletcher go down and you made this
appointment with him and the time he came back, during that
time were you on the porch? A. No not when I first saw

"him; I had been in the house and I had eaten breakfast, after
having made the appointment with Fletcher.
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Q. You made the appointment before breakfast? A. Yes,
sir.

Q. You were on the porch then, as I understand you, from
along about half past ten, up until the time that Fletcher came
back, is that right? A. Yees.

Q. What time did you say Fletcher got back? A. Well, judg-
ing without looking at one’s watch, I should say it was about
eleven o'clock, he was there about 11 o'clock.

- Q. Did he get out of his wagon? A, No.

* Q. He drove up to the curb—was it a horse and buggy? A.
No, a wagon, as 1 recall it.

Q. Now, you had the conversation with Fletcher, did you?
A. 1 did

Q. Where were you when you had this conversation with
Fletoher? A. Well, I started the conversation from the poroh
he having driven up close to the sidewalk.

Q. Was he at all on the porch? A. After a while I walked
over towards him and engaged in a conversation of & private
nature.

Q. Did you come out on the pavement? A. Yes, that is what
I said.

Q. Near to the curb, where his wagon was? A. Yee.

Q. Now, where was his wagon standing with reference to
the Brandon home? A. Well, he was standing directly in
front of our porch, no part of the horse or the vebicle as I
recall was up as far as the Brandon home.

Q. He was in the wagon, was he? A, Yes.

. Q. Now, from where you stood, tallsing to Fletcher, and
Fletcher was in his wagon, did you have a clear view of the
door to the Brandon home? A. Yes, I dida’t have the view
I have of you, I was not directly in front of the door, but I
had a view sufficient to see any one pass in and out.
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(Mr. Green): If you happened to be looking that way.
A. Yes. ‘

(Mr. Grason) : How long were you talking to Fletcher there ?
A. T was talking to Fletcher the better part of an hour.

Q. And this conversation between you and Fletcher started
abput 11 o'clock? A. Yes.

Q. What? A. Yes, sir. .

Q. You were talking about church affairs, were you? A
For the most part we did talk a little bit of Masonry.

Q. So you were talking lodge and church? A. Yes, sir;
that is the most we talk about, you know.

Q. How old a man are you!{ A. Forty.
Q. Have you good hearing? A. Yes, sir.
Q. Your hearing is pretty keen, is it? A. Yes, sir.

Q. It has been testified to here that between eleven and half
past eleven, there was a rushing sound from the Brandon home
and a rambling noise over there, state whether or not you heard
anything of that character while you were standing there talk-
ing to Fletcher, in the Brandon house? A. I heard no such

Q. Tt has been stated that along about that time, there was a
chair knocked over in the front room of the Brandon home and
a door slammed. Stste whether or not vou heard anything of
that kind while you were standing there ?

(Objected 10.)
(The Court): T don’t think it was said in that way; the

testimony was, a8 T remember, there was a chair swung by the
window. ‘ .
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(Mr. Grason): Yes, sir; and it wase testified to that the
woman’s arm was pulled iu and the door slammed along about
that time. I want to contradict that, too.

Q. Did you hear a chair knocked over in that room while
you were standing there? A. No, sir.

(Mr. Green): There is no testimony that it was knocked
over.

Q. Did you hear a door slam while you were standing there?
A. No, sir.

Q. What if any noise did you hear from the Brandon home
whether while,you were on Williams’ porch that morning or
while vou were talking at the curb with Fletcher? ~A. T heard
nolhmg to attract my attention.

Q. Did vou hear anything? A. No, sir.

Q. Now, about what time was it when Fletcher left? A. I
should say about ten minutes of twelve and T can tell yon why
I say so.

Q. You say about ten minutes of twelve? A. I say about
ten minutes of twelve.

Q. How do you fix that time? A. Because Mr. Fletcher
noted that he was late and T would state that my being in An-
napolis, T wanted to go see Mr. Clark, who I knew personally
and I wanted to go down to the store where he worked to see
him, and T said to Mr. Williams come on, I want to go down
to the store and he called my attention that it was so near
twelve o’clock that Mr. Clark would be out and we had better
wait until after his dinner hour; that incident fixed the time
with me.

Q. Did you notice the house No. 30 Second street, across
the street from the Williams’ home, while you were standing
there that morning? A. No, I could not locate that house by
number.

Q. Now, this is (indicating on plat) Second street, Annap-
olis; West street is up here; this is the Williams’ home at this
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" point; this is the Brandon home, a three-foot alley'botween;
now over here is No..30, right across the street, No. 30 Second
street, did you notice that house 30 Second street, while you

were standing there talking? A. I didn’t pay any particular
attention to it. !

Q. Do you recall hearing any conversation of people in 30
Second street, while you were standing there talking to Flet-
cher? A. No, sir. ]

Q. Did you hear any? A. No, I don’t remember any.

Q. Did you see anybody sitting at the window of the 30
Second street house? A. No,

Q. Now, while you were standing there, either while you
were cn the Williams’ porch or while you were standing at the
curb talking to Fletcher, did you see anyone go in the Brandon
house? A. No. :

Q. Did you see anybody come out of the Brandon house? A.
No.

Q. Did you see the little colored boy that was on the stand
the other day? A. I saw the little fellow here.

Q. Did you see him pass down that street, while you were
talking to Fletcher, or while you 'were on Williams’ porch ?
A. No, sir. ’

Q. Now, after you say Fletcher left, about ten minutes of
twelve, what did you do after that, after he left where did you
go? A. Well, T had not read—it was late when I went on the
porch' and I had not finished reading the morning paper, and
after Fletcher went, I knew ‘I had an hour before I would
start down the street——

Q. In other words, you gave Mr. Clark an hour for Junch ?
A. Yes, and 1 read the paper and sat there with Williams and
talked. :

Q. What time did you leave to go down and talk with Mr.
Clark! A. I was planning to give him a chance to get back |
from his lnnch and I left shortly after one o’clock, I should say.
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CROSS-EXAMINATION.

Q. (By Mr. Green) : Didn’t you have a discussion about the
relative merits and chances of Ty Cob, the baseball player with
Rev. Williams? A. That would be sort of natural with me.

Q. Dop’t you remember whether you did or not? A. I
think ‘perhaps I did.

Q. Didn’t you go in the house during that conversation and
continue your discussion there; when you started to read the
papers you read the baseball news and you and Rev. Williams
got to talking about it? A. I may have glanced at it.

Q. Didn’t you go in the house to discuss the baseball news?
A. For that specific purpose ¢

Q. No, didn’t you go in the house? A. Discussing it as we
went in,

Q. Yes? A. I don’t recall. '

Q. Do you know whether you did or not? A. No, I won’t
say.

Q. Will you say you didn’t? A. Go in the house discussing
Ty Cobb?

Q. Yes? A. No I would not say either way.
Q. But you might have? A. I might have.

Q. 1f Williams said you and he went in the house discussing
it, you would not question it? A. I have known him a long
time, and he has always told the truth. I think if it was not
clear in my mind, and Williams said I did, I did so.

Q. You might have left the porch after Fletcher left?! A. I
might have personally ?

Q. Yes? A. Yes, I might have for a moment and only for a
moment.

Q. Why do you say for a moment? A. Because I was con-
corned more with things on the porch than off the porch.

1
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Q. Was not the sun getting around through there? A. Around
about noon ?

Q. Yes? A. Not enough to make apy great impressicn on
me. '

Q. Where are you from? A. The same place you are from.

Q. Annapolis? A. Yes, my father was a Methodist minister
there when you were young. .

Q. I thought you were from New Orleans?¢ A. I am not,
1 travel all around.

Q. 1 thought maybe that was why the sun didn’t feel so hot
to you? A. (No answer.) ‘

Q. Did you hear what Mary Perkins and Edith Creditt said
they saw and heard? A. No.

Q. You didn’t hear it in the Court room here? A. Oh, 1
beg your pardon, yes, sir.

Q. You heard it? A. Yes, sir.
Q. Are vou prepared to say at that time they didn’t see that?

(Objected to; objection overruled.)

A. I am prepared to say

Q. Answer the question yes or no: ure you prepered to say
they didn’t see it, that they didn’t see what they said they saw?
A. If my position were dependent upon it, I would say they
could not have seen that without my having heard or seen some-
thing in the position T had. e

Q. Just answer the question, are you prepared to say 1ow,
what, they saw and heard, that they didn’t see or hear? AT
simply reiterate what I said.

Q. Answer the question yes or no? A. Can I say they didn’t
seo that!? - .
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Q. Yesor no? A. Well, T don’t know what they saw.

Q. What? A. That is the only thing I could say.
Q. Answer the question? A. No, I could not say.

(Examination concluded.)

WILLIAM E. FLETCHER, a witness of lawful age, called
on behalf of the defense, after having been duly sworn, testified
as follows: '

DIRECT EXAMINATION.

Q. (By Mr. Brady): How old are you? A. 52 years old,
next January.

Q. Where do vou work? A. United States Naval Academy.

Q. How long have you been working there? A, 38 years
the 2nd of next October.

Q. What is your position there? A. 1 am a steward.
Q. Where do you live? A. 38 Second street.
" Q. What is the position of vour house to the late Mrs. Bran-
don? A. Well, my house is there and the Brandon-is like this

(indicating) approximately across the street 110 feet.

Q. You recall the day of the finding of Mrs. Brandon’s body,
dead? A. Yes, sir.

Q. When did vou go to work that morning? A. Well, as a
rule at 6:20 in the morning.

Q. What time did you come back{ A. T left the yard a lit-
tle after nine, nearly half-past nine.

Q. Just state what you did after you left the yard at half-
past nine? A. Well, I left the yard at half-past nine, T was
driving at that time, I could not walk very well, T had a bed



58

knee and used to drive to and from my work. I got uptown a.
little before ten, and Rev. Hughes was on Rev. Williams’ porch
and I told him that I wanted to see him, that I would be back
pt 11 o’clock, that 1 wanted to go over a matter with him; I
went up in the back part of my yard, I went up Morris street,
drove in back of my house, took the horse out and my boy and
myself greased the wagon and booked up again to another wagon
and T had a all to make and I left and when the clock struck
eleven o’clock I was hooked up ready to drive out to Morris
street, that was right in front of the parsonage, when 1 drove
out and was geting out to fasten the gate behind me, Rev. Wil-
liams went in the house off the porch, and I drove up to the
gide of the curb and Dr. Hughes came to the curb and we had
a private conversation.

Q. How long did you talk there?! A. Until twelve o’clock,
the reason I know I was late getting back, 1 was not doing any
duty, but 1 was used to getting there on time.

Q. Were you facing West street? A. Yes, sir.

Q. What was the position of the Brandon house when you
were sitting in your carriage? A. 1 can look at the Brandon
house just as you were sitting on this side of the table and I
looked in your face.

Q. Could you see the window ? A. Yes, sir; the window and
the door, because I was in the street and the Brandon house sat
a little back from the street, the porch. .

Q. Did you hear any unusual noises at the Brandon house,
between the time you got there about half-past eleven or 15
minutes after eleven until the time you left? A. T did not.

Q. About how far were you from the window of the Brandon
home!? A. Twenty feet, because my carriage was in front of
the parsonage porch, my horse’s head was about to the end of
the parsonage, because there was a post there, right along side
of that post, that parsonage is twenty-four feet wide. ~

Q. You heard no noise that would attract your attention
there?! A. No, sir. »

Q. Did you see .lnyone go in that house? A. 1 did not.
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Q. Did you see anyone come out of that house? A. I did
not.

Q. If any one had gone in that house, were you in such a
position that you would bave seen them ?

(Objected to.)

(The Court): Was he in a position to see?
(Mr, Brady): Yes.

(Witness) : I was, sir.

Q. Were vou in a position to see anyone coming out! A.
I was, sir. '

Q. When you left Preacher Williams’, who did vou leave on
the porch ¢ A. 1 left Mr. Williams and Mr. Hughes on the
porch, in fact they were there when I came back, I don’t know
where they had heen. )

Q. When did you come back?¢ A. Quarter past two, I came
up and stopped at the ice house, and got some ice, the reason I
know, he asked me why I didn’t bring him some.

Q. What time? A. Quarter after two, it was after two, be-
cause. I went right over to the Government Farm after that,

Q. Did you see whilst yvou were standing there or did yeu
observe a little boy with a bag of flour on his shoulder? A. I
don’t recall but one lady that passed, there were lots passed up
that side with kettles of beer, and go around that side, but I
don’t recall seeing anybody passing but one lady, because she
never passes without speaking, and T recall her passing while I
was there, twice. - '

Q. I want to ask you, vou are familiar with that section of
the town, this is the Brandon house and this is the Williams’?
A. Yes.~ '

Q. T want to know going toward Packenback’s bakery, what
1s between there? A. A vacant lot, one now, there was two
there, a thirty-foot lot, there was sixty feet there.
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Q. Was that, if you know, a common thoroughfare for. per-
sons coming from the back of the Brandon home! A. It was,
everyono that came out of Acton lane, came out that way, it
was & commmon thoroughfare. :

Q. Came across there? A. Came across there, they came up
on the parsonage back steps there, they run down there and you
came up on Second street. ’ .

Q. There is a step right there next to the parsonage! A.
There are six or seven steps that run down there.

CROSS-EXAMINATION,

Q. (By Mr. Green): You were not paying particular atten-
tion to anything that was going on, on the street? A. I would
not have to, I was right there.

Q. I am not asking what you have to, were you! A. I was
paying attention to what I was doing, no, not paying particu-
lar attention to what was going on.

Q. You were in a deep conversation with Rev. Hughes? A.

No, they were on the porch and I had to talk from the side of
the street to the porch.

Q. I thought you said he came out to the wagon and had a
private conversation? A. About ten. minutes, when Mr. Wil-
liams came out of the house, he went back on the porch.

Q. And that is the only person you recall passing? A. The
only one that I can remember of.

Q. You didn’t see Snowden? A. T did not. ‘
Q. You didn* see the boy? A. I did not.

Q. Did you see any-other wagon on the street while you were
there! A. T did not.

Q. No other wagon on the street? A. I did not see any.
Q. Are you sure that yvou didn’t leave there until twelve

oJdock! A. I am sure I didn’t leave there until twelve o’clock,
becanse I was late getting down.
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Q. How late?! A. About ten minutes.
Q. Ten minutes? A. Or more.

Q. Well, was it ten minutes or more? A. Well, it was about
ten minutes, the mustering was over when I got there.

Q. Do you remember telling the Rev. Hughes that it was
getting late: if you didn’t hurry up vou would be late? A. I do.

Q. How long did it take you to drive from there to the Naval
Academy? A. It takes me as long to drive as to walk, it takes
me about twenty minutes; from my home to the Navy Yard.

Q. Did you'look at your watch before you left? A. I never
had one.

Q. Why did you tell him you would be late? A. I heard
the bells ringing.

Q. Where? A. The whistle blows at twelve and I was on
the corner when it blew. ‘

Q. You did’t hear the whistle? A.'T heard the clock.

Q. What clock? A. The town clock.

-

Q. T thought you heard the bells? A. I did when I got to the
corner of West and Second streets.

Q. Then you left before twelve o’clock? A. I did.

Q. T thought you said vou left there positively after twelve?
A. Tt was twelve o’clock by the city clock and a few minutes
after twelve by the vard time. You know there is a difference
in those.

Q. Sometimes, one will be a little fast and sometimes a little
slow? A. Yes.

(Examination concluded.)
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MRS. MARY COLBY, a witness of lawful. age, called on

behalf of the defence, after having been duly sworn, testified
as follows:

DIRECT EXAMINATION.
(By Mr. Brady): What is your first name? A. Mary.

Where do you live? A. I live at Weems Creek.

o o &

Anpapolig? A. Yes,

Q. Do )ou recall the day Mrs. Brandon was found dead?
A. Yes. - ‘

Q. Where were you that morning? A, I was on my way
over to Dr. Henkel’s office.

Q. You were going over to Dr. Henkel’s office? A. Yes, sir.

Q. How did you travel from West Annapolis to Annapolis?
- A. T walked to West Annapolis and took the car from there to

the Apnapolis Station and walked from there over to Dr.
" Henkel’s.

.

Q. What time did you arrive in Annapolis? A. I went in
on the 10:20.

Q. You went directly from the Short Line train to Dr.
Henkel’s office? A. Yes.

Q. What time did you reach Dr. Henkel’s office? A. Well,
it was 25 minutes of eleven.

Q. What time did you leave l)r. Henkel’s office? A. Ten
minutes of eleven.

Q. What path did you follow e&ning from Dr. Heunkel’s
office? A. I came up Murray’s Hill and I turned and came
up Second street, the same way 1 went.

Q. Did vou pass the Brandon home? A, T did.

Q. What time did you pass the Brandon home? A. Well,
it was about five minutes of eleven. :



63
Q. Did you see anybody there? A. No, sir; I didn’t.

Q. Did you sec anybody on the street, on the porches? A. 1
saw one lady on her porch, but didn’t know her, and I went
up further and I stood there and talked to Mrs. Myers about
ten or fifteen minutes.

Q. Did you see anyone else on the porches right below the
Brandon home¢ A. I don’t remember, not coming back: but
going down to Dr. Henkel’s, as I remember seeing Rev. Wil-
liams sitting on his porch, but coming back I don’t remember
seeing him, 1 didn’t take any particular notice.

Q. How long did you stay at Mrs. Myers? A. About ten or
fifteen minutes talking to her.

Q. That would be then what time? A. Quarter after eleven.

Q. Where does Mrs. Myvers live with reference to the Bran-
don home? A. She lives about seven doors above there in one
of those little houses.

Q. Tt was the Green house? A. Towards West street.

CROSS-EXAMINATION.

Q. Was it Mrs. David Myers? A. Yes, I stood there talk-
ing to her.

Q. You saw the lady that was on the stand here? A. Yes.

(Examination concluded. )

MRS. MARY MAKEL, a witness of lawful age, called on
behalf of the defence, after having been duly sworn, testified

as follows:
DIRECT EXAMINATION.

Q. (By Mr. Brady): Where do you live? A. 103 Clay
street.

Q. Annapolis? A. Yes, sir.

Q. Do you recall the day that Mrs. Brandon was found dead
on Second street? A. Yes, sir.



84

Q. Where were vou that evening? A. I was out ou Second
street.

Q. Do vou recall of having been present, when Mary Per-
kins was talking to Kate Brown or Rev. Williams ¢ A. No, sir.

Q. Were you present, or out there while they were talking?
A. No, sir.

Q. Who were you talking to there on the street were you
talking with Mary Perkins¢ A. No, sir.

Q. Did you hear her talking to anyone? A. Yes, sir.

Q. Who was she talking to? A, She was talking to a crowd
as 1 walked up.

Q. Was Rev. Williams there? A. No, sir; it was after that,
I was there between half past seven and eight.

(Examination concluded.)

(Adjourned until tomorrow morning.)

N\

SEVEXNTH DAY.
MARY BIAS, 2 witness of lawful age, called on behalf of
the defence, after having been duly sworn, testified as follows:
DIRECT EXAMINATION.

Q. (By Mr. Brady): Were vou standing at the porch of
Julia Carroll’s on the Sunday after Mrs. Brandon’s body was
found dead, when Mary Perkins came bv? A, I was not
standing, I was sitting down on my porch and Julia Carroll
was on her porch. .

Q. How far were you from them? .\, Arm to arm, we have
adjoining porches together.

Q. Where is Julia Carroll’s home? A. Next door to me.

Q. On what street? A. On North West street. .



Q. Did you hear Mary Perkins and Julia Carroll talking to-
gether, on the subject of finding of Mrs. Brandon's body ¢

(Objected to.) ‘
Q. Did you hear them talk about that?! A. Yes. h

(Objected to; no foundation with any talk with Jhlia Car-
roll.)

(Mr. Brady): There is.
(Mr. Green) : Where is it?

(Mr. Brady): “On your way home from church, Sunday
morning, did you stop and talk to Julia Carroll, about this un-
fortunate occurrence ¥ Yes we stopped, but she began talking of
the affair, but T never told her anything of what I had seen or
heard. Who was present there? My sister, hor sister? My
sister and I think her daughter was on the porch. What is her
daughter’s name ! 1 think Julia. Is it Clara Belle Roberts!?
Yes, that is right. Any one else?! I don’t remember. Was a
woman there by the name of Mary Bias, a very elderly, old
woman? I dou’t think on her porch, I think she was uearb_y
You talked abont it with these people¢ No, I didu’t talk about
it; they were the ones that were talking. Did you make any
comment at all¢ Nothing of what I had seen or heard to
them.” T think that foundation was laid.

Q. Did Mary Perkins say to Julia Carroll in your presence
and in your bearing that she had seen no oue come out of that
‘house and about that house that day¢ A. Mary Perkins?

Q. Yes? A. She certainly did.

(Mr. Green) : What day ¢

(The Court) : It says on your way to church. I didn't write
upon my notes whether it said Sunday.

(Mr. Grason): Yes, Sunday morning.
(The Court) : I guees that is all right.

(Mr. Brady): When you were talking about the occurrence ?
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(Mr. Green): That was on Sunday morning, he didn’t ask
the witness whether she saw anyone coming out on Wednesday
morning.

(Note) : Testimony read.

(The Court) : 1 think that is near enough. I will overrule
the objection. *“That Sunday morning coming home from
church.” Now she answered the question.

Q. Did Mary Perkins say in that same conversation that
she had noticed that the blinds were down and remained that
way all day? A. She certainly did, sir. It was on Sunday
morning, too. .

CROSS-EXAMINATION.

Q. (By Mr. Green) : What day was i, Mary? A. On Sun-
day morning.

Q. What day of the month was it? A. Indeed, I could not
tell you that, Mr. Green, because I really didn’t take any
notice of the day of the month. I know it was Sunday morn-

ing.

Q. Was it one week' two weeks, three or four weeks after
the murder? A. No, #ir; it was not three weeks.

Q. When was it? A. It was the following Suﬁda}’.

Q. How do you place that? A. I mean that it was the
" next Sunday.

Q. How do you know it? A. Because I know it.

Q. How do you know, how do vou fix it? A. I don’t have
no fixing to do to it, I know it was the following Sunday.

Q. How did you fix it in your mind? A. I didn’t have no
fixing to do with it

Q. When was the first time you were asked about this con-
versation? A. How do you meean ?
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Q. Who did you tell about it? A. About what she said ?
Q. Yes? A. I never told anyone,
Q. No one asked you about it¢ A. We had ‘a talk about it.

Q. Who 10?2 A. T could not tell you, I talked to somebody
about it, I could not tell you.

Q. Did you talk to Rev. Williams about it¢ A. I may have.
Q. Did you talk to his brother, who is counsel here about it ?
(Mr. Brady): There is no x;elation at all.

(Mr. Green): Well, I don’t know, I understood so.

Q. Do you know the colored attorney that is here! A. No,
I do not.

Q. You never had anv talk with him? A. No, sir; the only
one I had any talk with, he tried to get something out of me,
was the detective.

Q. Who was that? A. I really don’t know what it was, but
one night we were sitting on our back room and a detective
conie in there and asked me if T knew anything about it, and I
- told him, no, 1 can’t say that I did; he asked me what I thought
of it and T told him I didn’t think anything about it.

Q. Did vou tell him what somebody told vou? A. No, sir;
I didn’t tell him.

Q. Why didn’t vou? A. Because I didn’t think T had a
right to tell him.

Q. You don’t recall how long after it occurred that vou talked
about it? A. No, sir.

Q. When was the last time that you had any talk about it?
A. T could not say.

Q. Yesterday? A. No, sir; T have not had any talk ahout
it vesterday with anvbody.
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Q.  Sinee the case started? A. I don’t know whether I have
or not.

Q. Iow long before the case started, did you have any talk
about it? A. I can’t really say.

Q. Well, you can remember that conversation, but you can't
remember a conversation you had with anvbody else about it?

A. T can’t just now, I may have and may not, I would not say
I have or have not.

Q. You don’t recall any conversation you had with anybody
else about it, who told you it or what you told them? A. No,
sir.

Q. Where were you¢ A. Whent?

Q. That day? A. What day?

Q. The day you are t&lkmg about? A. What day are vou
talking about?

" Q. What day were vou talking about, that you had the con-
versation? A. With Mary Perkins?

Q. Yes? A. I was on my porch as I aforesaid.
Q. Where was she? A. Stainding' down on the pavement.

Q. In front of your porch? A. Yes—no, she was standing
between my porch and Julia Carroll’s porch.

Q. How did it start, who started it? A. I don’t know, Julia
Carroll will have to answer that.

Q. You were there? A. Yes, I was there,
Q. Who started it? A. I really don’t know.

Q. You don’t know who started the conversation? A. In-
deed I don’t and would not dare to say. :

Q. Do you remember anything that was said before Mary
Perkins said this? A. No, sir; T do not, because T was talking



a9

to her sister, Edith Creditt, and Mrs. Julia Carroll was talking
to Mary Perkins,

Q. You were talking to Edith Creditt? A. Yes, but botk
were standing on our porch.

Q. What did Edith Creditt say? A. She said she didn’t
like it on Second street, and was going to move just as soon as
she could get a house.

Q. Was it during the time that you wero talking to Edith

Creditt, that Marv Perkins was talking to Julia Carroll? A, T
could not remember that very much, because Edith stopped talk-
ing and I listened to Mary Perkins.

Q. You don’t remember anything that Julia Carroll said?
A. I can’t remember what she said.

Q. You can’t remember anything? A. No, sir,

Q. Do you remember her talking at all? A. Yes, sir; of
course, 1 do.

Q. But yvou don’t remember anything she said? A. No, sir;
T do not.

Q. Is that all that Edith Creditt sald" A. Well, T can’t
8ay that is all she said.

Q. Well, what else ¢id she sax? A. I really don’t remem-

ber.

Q. You don't remernber anything else she said to vou, do
vyou know she said something else? A. Yes, I had quite a con-
versation with Edith Creditt.

Q. You don’t recall dnvthing else? A. No, sir; [ do not.

Q. How long were thev there? A. Well, thev were there
quite a little while.

Q. Talking all the time? A. I think so.
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RE-DIRECT EXAMINATION.

Q. What impressed you so as to remember these things that
she did say was the fact that the next day she said she told
about Snowden ¢

(Objected to; objection sustained.)

Q. What impressed these things on vour mind so, as to what
Mary Perkins said? A. Well, 1 heard so much talk about it
and I certainly did hear her say, I certainly did hear her say
it, but as I aforeseid, 1 didn’t pay much attention to all she
said, she was not talking to me, she was talking to Julia Car-
roll.

Q. Did Mary Perkins say anything the next day that caused
these statements to be impressed on your mind ?

(Objected to; objection sustained, re-examination of the wit-
ness. )

Q. Did Mary Perkins do anything the next day or say any-
thing the next day that impressed this conversation on your
mind ¢

(Objected to; objection sustained.)

Q. Not to you

{Objected to; objection sustained.)

RE-CROSS-EXAMINATION,
Q. Where are vou living now? A. Where do I live?
Q. Yes? A. T live at 39 North West street.
Q. Where were vou living then? A. 39 North West street.

Q. The same house? A. Yes, sir; and I had been sick with
inflammatory rheumatism and that is why 1 was not at work.

Q. Where does Julia Carroll live, right next door to vou?
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A. T really don’t know her number but she lives right next
door. .

Q. The adjoining house to you¢ A. Yes, sir; I really never
noticed her number.

Q. Don’t she live catacornéred sacross the street from you?
A. Who!?

Q. Julia Carroll? A. No, sir; right adjoining house, I can
bear her talking in her house and she can hear me talking in
mine, the adjoining house to 39 North West street.

Q. What detective came to see vou? A. Indeed 1 don’t
know, I could not say,

Q. Would vou recognize him if vou saw him? A. I don’t
know, I might and I might not; it was at night and 1 know he
was & little short man.

Q. Was it this man (indicating)? A, Indeed I dou’t know.
(Examination conclnded.)

MORGAN O. PARLETT, a witness of lawful age, called on
behalf of the defense, after having been duly sworn, testified as
follows:

DIRECT EXAMINATION.

Q. (By Mr. Brady): You are one of the firm of Parlett &
Parlett? A. T am, sir.

Q. Do you know John Snowden? A. Yes, sir.

Q. How did you come to know him? A. He was emploved
by our firm.

Q. How long had he been working for vour firm? A. About
8ixX vears.

Q. What are his duties, what did he do? A. He drives a
donble team, one of our heavy deliveries, on Sundavs, he is on
the Sunday wagon at times.
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Q. Heavy deliveries of what? A. Tce, coal and general mer-
chandise.

Q. He does not go on the regular house to house wagon ?
A. You mean the ice wagon ¢

Q. Yes¢ A. No, he does not, only on Sundays at times.

Q. On Sundays, who would he work with ?

(Mr Green) : We don't see the purpose of t.hls, it is an un-
necessaﬂ consumptlon of time.

(The Court) : Any object in it?
(Mr. Brady): Not at the present, 1 will withdraw it.

Q. Do you recall the night before he was arrested, or the
day before he was arrested! A. Not the day before; no, sir.

Q. Do you remember when he was arrested? A. Yes, sir.

Q. Do vou recall the evening before he was arrested? A.
No, sir.

Q. Do you rocall him having come to vour office and having
got some money? A. That was the day before the crime.

(Mr. Brady): I beg your pardon, I thought it was the day
before the arrest.

Q. The day before the finding of Mrs. Brandon’s body? A.

es.

Q. What time was that? A. Well, he was in and out all
day.

Q. What time did he come in there to get the money? A.
That was about six o’clock.

Q. What did you pay him? A. Three dollars.

Q. Do vou recall the denomination of the money you paid
him? A. No, sir; I do not but it was paper money: ;"
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CROSS-EXAMINATION.

Q. Did he work on Wednesday, Mr. Parlett, the day after
he got the three dollars¢ A. No, sir.

Q. Did you see him all that day¢.- A. No, sir.

Q. When did he come to work again? A. Thursday morn-
ng. ,

Q. Did you say anything to him? A. Yes. ¢

Q. What did you say to him? A. Jokingly, 1 accused him
of the murder. ~

Q. What did he say{ A. Hesay he didn't know the people.
(The Court) : Didn’t know what ?

(Witness) : Didn’t know the people.

Q. Did you ever have any trouble with him down there?
(Objected to.)

(Objection sustained.)

Q. Is that all he said to you about it and all you said
him? A. Yes, sir.

Q. Do you know anything about his having been accused a
short time before this of robbing an old man by the name of
Henry Carman?

(Objected to.)
(Objection sustained.) .

RE-DIRECT EXAMINATION.
Q. You say that you made that remark to him in a joking
way? A. Yes

Q. You had no reason to make that remark to him? A. Not
one hit, sir.
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Q. Did he show any effect, when you told him that? A.
Well, no more than at any other time, when we teased him
that way.

Q. You were in the habit of teasing him? A. Yes.

Q. When did he come to- work Thursday morning? A. The
usual time.

Q. How long did he work? A. Until that night.
Q. Did he come to work the next day? A. Yes.

Q. And worked until what time, when was the next time he
stopped work ¢

(Objected to.)
(Objection sustained.) .

Q. T will ask you whether he was working with you until
the Monday when he was arrested? A, Yes.

Q. The last time that you saw him, what did he do, if you
recall, the Monday of the arrest? A. He made the returns of
what cash he had.

{Examination concluded.)

(Mr. Brady): I will now ask that Mary Perkins be called
to the stand for the purpose of laying the foundation.

TRAVERSER’S THIRTY-SECOND BILL OF EXCEP-
TIONS.

After the occurrence of the matter set out in the first, second,
third, fourth, fifth sixth, seventh, eighth, ninth, tenth, eleventh,
twelfth, thirteenth, fourteenth, fifteenth, sixteenth, seventeenth.
eighteenth, nineteenth, twentieth, twenty-first, twentv-second,
twenty-third, twenty-fourth, twenty-fifth, twenty-sigth, twenty-
geventh twenty-eighth, twenty-ninth, thirtieth and thirty-first
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bill of exceptions, all of which is hereby made a part hereof
as fully as if the same were herein repeated at large, witness
MARY PERKINS being recalled on behalf of the defence, tes-
tified as follows:

MARY PERKINS recalled.

(Mr. Hartman) : Do you understand, before we go any fur-
ther, that this is their witness, or is she still the State’s witness ¢

(Mr. Brady): State’s witnesy on cross-examination, some-
thing that came to our ears that we didn't know before and
could not lay a foundation for impeachment.

(Mr. Hartman) : We object to that; they are liable to keep
on hearing something.

(The Court) : T will bear the offer.

Q. (By Mr. Brady): Do vou recall the Monday following
the finding of Mrs. Brandon’s body, dead ! A. Yés, sir.

Q. Do vou recall of having gone to the home of Mrs. Murray
on Murray 11ill or Franklin street, in the City of Annapolis?
AL Yes, sir.

Q. Do you recall of having a conversation in the library of
Mrs. Murray? A. Yes, sir.

Q. Now, I will ask the question direct, didn’t vou in that
conversation with Mrs. Murray tell her that when you heard
this noise across the street that there was not a soul or a person
on the street, but there was a little before a vegetable wagon
on the street from which persons were buying vegetables ?

(Objected to.)

{(The Court) : I can't see—the Courts are alwavs verv much
embarrased in answering the question about reasons, 1 could
give you the best reasons in the world for this ruling, but it is
not proper for me to do it. A witness mayv be called back
for the purpose of contradiction at any stage of the case, for
the reason that vou may get the most valuable information
just before vou close the case, the most valuable information
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and it would be pretty hard if you could not have the benefit
of it, because we know you can’t say to a witness of the de-
fense, *‘Didn’t so and so say so and so,” without first giving
them the opportunity to say so. Now, I think in all cases full
opportunity should be given when the counsel is actually sur-
prised. In this question I can’t see that it is of sufficient im-
portance and I sustain the objection.

(Argument.)

(The Court): Let the jury retire for a few minutes.

(Note) : Jury leaves Court room.

(Mr. Brady): Now, I want to make a statement, I won't say
what Mrs. Murray had said to Mr. Green.

(The Court): T don't want to hear from either of vou gentle-
men what Mr. Murray said, because if you want to know what
she said, one of yvou put her on the stand, because otherwise it
would be hparsay. I tell you how I look at this. Of course,
I don’t know what you want to ask this witness. Now' let me
give you an illustration: Suppose that this witness made an
altogether different statement to her from what she told the
jury upon some point of value in reaching the death here. 1
think then you ought to have the opportunity to show it, but
your question admits that she told Mrs. Murray that she heard
a noise, admits that, and that is what she testified she did hear.
Suppose she had told Mrs. Murray or that Mrs. Murray said
she told her that she did not see anyone come out of that house
—that she did net see any one come out of that house or that
she heard no noise, or that she didn’t see a little boy with a
sack of flour on his back in the front of that house. You ought
to have the fullest opportunity to contradict Mrs. Murray on
guestions of that kind. But T regard evervthing else included
in your question in this case immaterial. Suppose she said
what vou say; I don’t know what she meant by that; she might
have meant she saw no one in the street proper, probably not
have meant anybédy on the sidewalk, it is too general; vou
ought to be more gpecific. I will have to sustain the objection.

(Question repedted.)

(Mr. Grason): We make the offer to show by Mrs. Murray
that she did make the statement.
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(The Court): The question with the offer, and objection to
the offer will be sustained.

(Exception noted to both.)
To which ruling of the Court the traverser by his counsel

excepted and prays the Court to sign and seal this his Thirty-
‘secoud Bill of Exceptions, which is accordingly done this

(Exception refused.)
F. L D

(Mr. Green) : T would like to say this as long as the jury is
not in. I want to make this statement; when Mrs. Murray was
talking to me. was a request not to make her come back Lecause
her child had the pneumonia, and she was afraid to leave him
any longer; she wanted to stay home to attend to that child,
that is all Mrs. Murray talked to me about.

(Mr. Brady): Didn't she also tell you

(Mr. Green, interrupting): No, she dido’t tell me anything.
She brought the information to me about the girls and 1 had
not seen the girls.

(Note): Jury returns to court room.

(The Court): Any more questions vou want to ask this wit-
ness {

(Mr. Brady): No.
(The Court): That will be all.

(Exzamination concluded.)

TRAVERSER’S THIRTY-THIRD BILL OF EXCEP-
TIONS.

After the occurrence of the matter set out in the first second,
third, fourth, fifth, sixth, seventh, eighth, ninth, tenth, eleventh,
twelfth, thirteenth, fourteenth, fifteenth, sixteenth, seventeenth, ‘
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eighteenth, nineteenth, twentieth, twenty-first, twenty-second,
twenty-third, twenty-fourth, twemty-fifth, twenty-sixth, twenmty-
seventh, twenty-eighth, twenty-ninth, thirtieth, thirty-first and
thirty-second bill of exceptions, all of which is hereby made a
part hereof as fully as if the same were herein repeated at
large, witness JOHN M. TAYLOR, being recalled on behalf
of the defense, testified as follows:

JOHXN M. TAYLOR, recalled.

(Mr. Brady): My colleague tells me that you were asked the
question on cross-examination that I intended to bring out.

(Mr. Green): Have I the right to ask him a question?

{The Court): He has not been asked anything.

(Mr. Grason): Can I bring him back and ask him a question
now /

(The Court): Absolutely, if voun tell me it is for something
that vou want to contradict or something you neglected to ask
him ¢

{Mr. Grason): This is something about which there seems to .

be some confusion and I want to get it straightened out if I
can.

(The Court): If there is any question that yon omitted to
ask him on crossexamination vou may do it. e was the de
fendant’s witness.

(Mr. Brady): No, sir; he was called by the State.

(The Court) : You call him for the defense/

(Mr. Green) : He was snmmoned by the defense and not the
State, and when he had to trace the body we put him on the
stand, and the defense has called bim in their case.

(The Court) : What did he testify about ¢

(Mr. Hartman) : He is the undertaker from Annapolis.

(The Court) : Oh, ves; let him ask the question.
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(Mr. Grason): Mr. Taylor, how did you place the hands of
the body, after it was pla.ced in the casket ?

(Objected to; objection sustained.)
(The Court) : T can give you a picture of that myself.

(Mr. Grason): Suppose the witness now savs that he didn’t
understand that or wounld like to explain it?

{The Court) : You mean to say he didn’t testify on the stand
as he ought to testify.

(Mr. Grason): He didn’t mean to give that impression, if
that was the impression, that is not what he meant ty sav. He
didn’t understand that question in that way. .

"(The Court) : Suppose von go back to Mr. Taylor's testimony
and see what he said?

(Mr. Grason): Now, the question, the very last part of the
question is umblg’uom and we would like to have it straightened
our, on page 74. The question was: “How was the hnnds of
the body left, after you got through with it, across in front as
they usually are?! A. Yes, generallv put them in, there is a
slide that comes across and the bands put down at the side, and
‘her hands, I remember, were down along the side, thev were
pretty rigid and were hard to bend and they were pnt, down
along the side, like this; one of them.”

(The Court): Will yvou pass me the testimony ¢
(Note.—Testimony handed to the Court.)

(The Court): The answer I find upon investigation, is a
little involved. I don’t know whether the stenographer followed
him or not: it is pretty clear, I understand it pretty well, but
still there might be some ambiguity, and 1 think a question to
the witness, repeating what he said, ask him what%e means,
will probably be all right.

Q. You can explain what you mean?

(Objected to; objection overruled; exception noted.)

1
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To which ruling of the Court the traverser by his counsel
excepted and prays the Court to sign and seal this his Thirty-
third bill of exceptions, which is accordingly done this 23rd
day of September, 1918.

FRAXK I. DUNCAN. (Seal)

[y

(Witness): T understand that to say that when I got the
bodv how were the hands, and T said along the side. You
called me back and T told vou the hands were along the side,
and blood had gotten on them and vou asked me what I cleaned.
T don’t understand that question, of what it says about a slide.
I remember saving there was a slide on there.

(The Court): What I want to get from vou is when you put
the body in the casket, how did you arrange the hands and
arms?

A. The hands were down like this (indicating). There is a
slide that comes over a casket that shows the bust and the hands
were down like this (indicating). If vou put a person in the
casket with the hands up, the chances are the sides would force
them up against the silk slide, that is, if vou put them up like
this; we do so when we put them in the casket, we fold them
together, and we alwavs put them in this position, so thex won’t
come up the side, the side of the casket won't force them up
above where thev are supposed to lay.

Q. Why did vou tell the Court when he asked vou thut ques-
tion, Mr. Taylor, that the hands were on the side, vou were
speaking about the slide also at that time? A. Yes.

Q. Wnat did vou say, they were down at the side? A. Well,
that is what I meant by the side, by being this way (indieat-
ing); I don’t mean they were so that the casket would force the
hands up against the slide. The usual position is not to leave
them along the side, when I said along the side, I meant that
position of her arm (indicating).

(Examination concluded.) .
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JOHN SNOWDEN (colored), a witness of lawful age,
called on his own behalf, after having been duly sworn, testified
as follows: .
DIRECT EXAMINATION,
Q. (By Mr. Brady): How old are you? A. 28 years old.

Q. Where have vou been living all your life? A. In An-
napolis.

Q. Born there? A. Yes, sir.

Q. Ever go to school? A, Went to Standard School, 1 don’t
know bow-.long. 1 don’t know exactly how long, six months I
guess. ‘

Q. That is a public school? A. Yes, sir.

Q. After you left school what did vou do? A. I went to
work on .an ice wagon. '

Q. How old were vou then? A. I guess about fifteen vears
old or sixteen.

Q. You have been working on an ice wagon ever since! A.
Yes, sir.
, Sir.

Q. Off and on? A. Yes, sir.
Q. Who did vou go to work for first? A. Mr. John Bazzell.

Q. How long did vou work for Mr. Bazzell? A. T worked
for Mr. Bazzell until about May.

Q. Why didn’t vou continue to work for Mr. Bazzell? A.
Well, Mr. Parlett went into business and Mr. Flood went on
Mr. Parlett’s wagon and T left Mr. Bazzell’s and went on wagon
with Mr. Flood.

Q. Who have you been working for since yvou went on the
wagon for Mr. Parlett? A. Who have I been working for?

Q. Yes? A. T worked with Mr. Flood.
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Q. He was employed by Mr. Parlgtx.? A, Yes, sir.
Q. Who employed you? A. Who employed me?
Q. Yes, you were working for Mr. Parlett? A. Yes, sir.

Q. How long did you work for Mr. Parlett? A. I worked
for Mr. Parlett until these people arrested me.

Q. Up until the time you were arrested? A. Yes, sir.

Q. About how long was that? A. 1 don't know; five or six
years,

Q. That is I understood you to say you have only worked

for two persons, Mr. Bazzell and Mr. Parlett? A. Yes, sir;
and I worked for Mr, Staley a little while.

Q. How long did you work for Mr. Staley? A. Not very
long.

Q. How long? A. I went to work for Mr. Parlett and he
laid me off, didu’t have nothing for me to do and 1 worked for
Mr. Staley until he was ready for me again.

Q. Work for anybody else in the meantime?! A. I worked
in a grocery store a little while, Mr. Anderson’s.

Q. What time was that? A. I was a little boy.
Q. Before you went oh the ice wagon? A. Yes, sir.
Q. Where did Mr. Anderson keep? A. On West street.

Q. How long did you work for Mr. Anderson? A. I don’t
know, not very long.

Q. What did you do in the store? A. T used to carry orders.

Q. Where were you living on Wednesday, August 8th last?
A. In Annapolis.

Q. Living in Annapolis? A. Yes, sir.
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Q. On what street or place? A. In Acton lane.
¢
Q. Where is Acton lane, in Annapolis¢ A. It is between
Church Cirele and the station. -

Q. What street does it branch from? A. West street.

Q. Did you know Mr. or Mrs, Brandon before? A. No, sir.
Q. 1 was going to say before the Bth day of August, had
you ever seen or known them, either of themn! A. No, sir.

Q. Now, do you know where they lived? A. No, sir; I
didn'’t.

Q. You don’t know where they lived ¢ A. No, sir.

Q. Have you heard since vour arrest where they lived ¢ A,
I heard these people tell me they lived on Second street when
1 was in Baltimore.

Q. On Second streei when you were up in Baltimore that
they lived on Second street! A. Yes, sir.

Q. Was that the first time you knew they lived on Second
street ¢ A. Yes, sir.

Q. -Now, tell me the location of where you lived on Acton
lane as to Second street ¢ A. Tt is two streets in between where
I live and Second street.

Q. Now, I want you to try and recall to mind the dav that
Mrs. Brandon’s body was found dead on Second street at her
home? A. T didn’t understand what you said.

Q. What time did vou get up that marning? A. I got up,
it was ten minutes after eleven when I got up.

Q. How do vou recall the time? A. Because 1 have a clock
sitting right at the washstand, right at the head of the bed and
the clock was ten minutes fast and T judge myself from my
own time, always keeping the clock ten minutes fast, it was
eleven o'clock, the right time.

Q. After you got up what did you do? A. T put my clothes
on, all except shoes.



84

Q. What kind of clothes did you have? A. I put these
clothes on.

Q. The same clothes you got on now? A. The same pants
and I had on a shirt something like this.

Q. Now, after you put on your clothes, what did you do?
AT brou"ht my shoes in my hand and the clock downstairs
and set the clock ou the sink and sat down and put my shoes on
and after 1 got through I washed my face, while I was wiping
my face I called Edna and gave her $1. 90 and I kept $1.10.

Q. You gave her $1.90 and you kept $1.10? A. Yes, sir.

Q. Where did vou get that money from? ~A. I got three
dollars from Mr. Purlett and spent fifty cents that night and
was in a crap game and won fifty cents.

Q. Now, after you came down and gave that to Edna, what
time was that as near as you can recall{ A. What time-I gave
Edna the money ¢

Q. Yes? A. T don’t know, I guess about twenty minutes
s .
past eleven.

Q. What did vou do then? A. I sat down; 1 went in the
kitchen safe and got a sandwich and sat down at the table
and ate it.

Q. Then what did you do? A. Then T went out in the yard
and after 1 came from out in the vard I come in the house again
and fooled around the house a little while and then went and
got my cap over top of the clock and put on my coat and ecap
and went arqund to my sister’s and I saw Agnes on the steps.

Q. Who is Agnes? A. My sister’s daughter, little girl.

Q. How large is she? A. About that tall (indicating), big
enough to talk to you and tell you anvthing you want.

Q. Well, what time was that about? A. I don’t know, about
twentv minutes of twelve, I guess.

Q. Then what did you do, go ahead? A. I played around
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the steps and then I went on up through the lot, across the lot
out through Second: street.
-

Q. How long were vou playing with the child¢ A. Just
about five minutes.

Q. Now, after you left there where did you go¢ A. I went
across the lot.

Q. Across the lot, what lot? A. Right there by Preacher
Williams™ house.

Q. Is there a vacant lot there? A. Yes, sir; from Van Sant
and you go around right to the lot and here is the lot on this
side (indicating).

Q. Was there a common passage-way there for persons gen-
erally? A. Yes, sir.

Q. Then where did you go? A. I went out through Second
street ; when I got up there by Preacher Williams first T saw
him on his porch, the back porch, stooping over, like he was
picking up something, I don't know what he was doing and I
bowed my head to him and when 1 got up on Second street
there were two ladies across the street, one on her porch and
one on the other and just before I got across the street Della
calling Mutts Dorsey and 1 looked back and kept on up the
street.

Q. Well, who did vou see, any one? A. T saw a wagon out
in the street, as I was going up past Preacher Williams’, there
was a wagon standing there.

Q. Anybody there? A. I didn't take notice who was on the
wagon, 1 didn't see no one on the wagon.

Q. Then what did you do? A. T kept on up the street until
I got to where Mrs. Baker was and she was standing on the
porch and she spoke to me and she said to me, didn't you go to
work this morning, and I said, no, I had overslept myself and
she said, vou fellows work right hard down to Parlett’s and I
kept on down the street.
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Q. Did you know Mrs. Baker? A. 1 carried c.a1 for her

when working for Mr. Bazzell and carried soft dnnks up there
when I worked for Mr. Parlett

Q. Do you know her otherwise, know any of her people? A.
Mrs. Baker has a daughter that works down to the office as
bookkeeper.

Q. What office? A. Mr. Parlett’s office.

i /
Q. Then vou went where? A. Over to Mr. Martin's bar;
I didn’t go right in, I stood there and wus talking to Joe Green
on the outside.

Q. About what time was it when you reached there! A.
When I got to the bar?

Q. When vou talked to Joe Green? A. I don’t know, weo
didu’t stand there so very long; we stood there and talking,

Q. Tell me about the time? A. T guess about seven min-
utes of twelve or something like that.

Q. Then what did vou do after you finished talking to
Green? A. T went in the bar and Pink Johnson came in the |
back way from the railroad track and I asked him would he
have a drink and he said ves, and he said what time is it and
T said five minutes of twelve.

L d

Q. Any one else in there vou knew? A. Smoke Aston, but

his right name is Frank Aston.

Q. Any one else? A. William Harry Ireland, T think was
working for Mr. Martin then.

/

Q. See Tobe Spencer? ‘A. Tobe came in afterwards.
Q. Treat him? A. Yes.

Q. What did vou treat him to? A. A bottle of beer, all
three of us had a bottle of beer.

Q. How long did vou stay in Mr. Martin’s after you got
through drinking? A. We stood there a long while until the
mule fell down on the outside and then went out and got the
mule up.
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Q. Where was the mule? A. Down by Tom Dove's.

Q. Where is Dove's place? A. Mr. Dove lives a little way
from Washington street, between the Church and:\Vashington
street, right across the street from Washington street.

Q. He was below Martin’s A. Yes, sir.

Q. Then what did vou do then? A. After got the mule up
went back to the bar again and before [ went in the bar I
stopped and lit a cigarette at the post; I had a cigarotte stump
in my mouth about that long (indicating); I lit the cigarette
and a fellow came across—I took him to be Green, because I
spoke to him for Green.

Q. Not Joe Green? A. No, sir; because he was in the bar.

Q. Was that the Green on the stand here? A. I took it to
be him.

Q. You saw a man go across the street and thought it was
Green? A. Yes, sir, and spoke to him and went on in the bar.

Q. About what time was that? A. I don't know, I didn't
notice the time; I was not timing myself.

Q. 'How long did you stay in the bar there? A. I staved
in there until about one o’clock or half past one before 1 went
on. :

Q. What caused vou to stay in there that length of time? A.
Well, when T go in Mr. Martin’s bar I generally hangs around
there when on the street, when not working.

Q. What were they doing in there? A. Joe Green and au-
other fellow were plaving a game of pool and I was standing
there looking at the pool game.

Q. Did you .take anvthing to drink at that time? A. No,
sir; I stood thére and looked at the game.

Q. You staved there until one or half-past one? A. Yes, sir;
T guess about that time:
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Q Where did you go? A. T went home.
Q Xou went home? A. Yes, sir.-

Q. When you went home, what did you do? A. 1 asked
Edna if she was.going to eat with me and she said go ahead
and e¢at and she was upstairs and I ate myself and went up-

stairs where she was at and she was sitting on the sule of the
bed.

Q. Go shead? A. And she got up and sat in the chair and
then I went over by the bureau and T don’t know what I did
over there and came back and asked her what was the matter
with her and she said she was going to the hospital and I
asked her what for and she has not told e what for yet.,

Q. Then what did you do? - A. Then T pulled my shoes off
and laid across the bed and looked at books.

Q. How long did you stay there? A. I stayed home all
evening until that night.

Q. Then what did vou do that night? A. I went down-
stairs and got my supper. .

Q. What time was it about? A. 1 don’t know, it was,dark,
about seven or eight o’clock.

Q. When and where were vou when vou first heard that
Mrs. Brandon had been found dead? A. T had been out on
the street; T had been up to the bar to get ten cents worth of
beer and was sitting down there drinking beer and went up
stairs to get cigarette and heard Mrs. Rachel Hill telling Mrs.
Alice Brown.

(Adjourned for recess.)

JOHN SNOWDEYX, continuation of the direct examination
of Snowden, taken at Towson, Maryland, on Wednesday, Jan,
30th, 1017 Examination of Snowden bv Mr. Brady:

Q. When was it that vou first heard of the death of Mrs.
Brandon? A. I heard Rachel Hobbs calling to some one across
the street about it.
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Where were you then? A. At home.

Where? A. Upstairs.

Q,
Q.
Q. Whereabouts upstairs¢ A. At the front window.
Q. Did you Jhear Rachel Hobbs? A. Yes, sir.

Q.

Now, tell us just what you did that night? A. You
mean going out that evening?

Q. After you heard this woman tell some one across the
street about Mrs. Brandon’s death, I want to know what yon
did from that time, as far as you can recall? A. I called to
Edna and told ber. Edna came to the front door, and I looked
out the front window. After looking out the front window
for a while, 1 came down stairs and sat in the front door.

Q. Go ahead? A. T sat in the front door and went to sleep.

Q. Did you leave the house that evening? A. No, sir.

" Q. What time did you go to bed? A. I don’t know the
exact time ‘that I went to bed. I laid in the front door and
slept a while.

Q. What time did you get up the next morning? A. I got
up the next morning about half past six, and went to work.

Q. How long did you work? A. I worked all day.

Q. Until when did vou work for Mr. Parlett{ A. I worked
for him up until Monday.

Q. Which one, which Monday ¢ A. When these people ar-
rested me.

Q. Where were you when they arrested you? A. I had
been up town carrving some ice, and was in front of the ice
house watering my horses. They came along, pulled me off the
wagon and arrested me.

Q. Who was there? A. At the wagon?
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Q. Yes? A. Mr. Lee, that man sitting in the middle there,
and that man sitting over there (witness indicated two 'men
sitting in the court room).

Q. When they took hold of you, what did they say? A. That
man there wanted Chambers to carry some ice up to his house.
Chambers wanted to know whereabouts his house was, and he
asked him where it was. I asked him, too. That man there
pulled me off the wagon, and I asked him what he wanted.

Q. Which one pulled you off the wagon? A. That man sit-
ting there with his legs crossed (indicating), and he told me
to come up the street with him. I had some money that be-
longed to Mr. Parlett, I carried it in to him, he counted it
and saw that it was right, and then I went with these men.
They carried me to the Court House.

Q. What time did they take you to the Court House? A. I
don’t know exactly what time it was. It was in the evening.
‘T know that I had carried some ice up to the freight station,
and I had to hurry to get it there before the station was closed.
I bad to burry to get the ice there before five o’clock. T carried
the ice there, the man signed the way bill and I paid him the
freight. Then I took some ice down on Washington street, and
stopped in Martin’s saloon with Chambers and got a drink.

Q. What did you do after you got the drink¢ A. I came
back to the fountain, and then these men arrested me.

Q. About what time was that? A. It was about five or ten
minutes to six o’cloek. .

Q. When they carried you to the Court House, in what part
did they take you?! A. Down inside in the basement. Mr.
Green can tell you where they brought me. That was the first
time 1 was ever in there,

Q. That was the first time you ever were in the Court House ?
A. Yes, sir.

Q. Did they take you to the Sheriff’s office? A. T don’t
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Q. They carried you into a room? A. Yes, sir; and these
two gentlemen were sitting at a table, and then one of them
got up and went out.

Q. Who was in there when you first went there? A. That
gentleman there (indicating); that gentleman Bsitting there
(indicating) ; and that gentleman sitting back there in the
corner (indicating) I think.

Q. Who else was there? A. Mr. T.ee was in the other room
with Chambers.

Q. How long did you remain there before you went any-
‘where else? A. I wasn’t in there very long.

Q. How loug were you in there before anvone else came
in? A. Not so very long.

Q. Who came in then? A. Mr. Green.

Q. How long did you'stay there? A. Not so long, but it was
light when T went in there; and, when I went away it was

dark.

Q. Where did you go after you left the Court ITouse? A. I
got into an automobile and went to Baltimore.

Q. Where did thev carry you when they took vou to Balti-
more? A. Up into a big brick building, but I don’t know
the name of it.

Q. Was anything said there, did you stay there long? A. I
staved there and waited for some men to come. T stayed there
with Mr. Sullivan.

Q. He was the sheriff of Anne Arundel County at that time?
A. Yes, sir. After T had been in the room, T guess, about
twentv or twentv-five minutes, the men came. After they
came in the room, thev talked to me. I was standing on my
feet, and thev were sitting side to side. After that thev put
me in the police wagon and carried me to the watch house, 1
guess. :
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Q. How long did you stay in the watch housef¢ A. All that
night. : i

Q. Until what time? A. The next morning.

Q. Tell ut what they did the next morning? A. The next
morning those gentlemen came and got me, and carried me
back to a building. They took me down in the basement and
gave me my breakfast. Then they carried me to an office where
three men were. I was there with those three men all that
day.

Q. Tell us what those men did. Describe, as near as you

can, what was said and done to vow during the time you were
there?

(Mr. G'reen) : T object.

(The Court) : Was it after he came from Aunapolis that it is
said that he made a statement ? :

(Mr. Brady): Yes, sir.

{The Court): He can testifv to anything that took place
before he made that statement.

(Mr. Grason): The statement of the 15th.
(Mr. Green) : He first made a statement on the 13th.

(Mr. Grason) : He made a statement to Mr. Doherty on the
15th.

(Mr. Green): The statement to Mr. Doherty was given on
the 13th: and to Kratz and Pohler on the 13th; and the oene
to Deputy Marshal on the 15th.

(The Court) : He can testify to anything up to the time the
statement was made.

Q. Do you know what thne they carried you to this building
and into this room? A. That morning.

Q. What time that morning? A. I don’t know, I guess
about nine o’clock.
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Q.. Tell us what was done with yoﬁ inv that room?% A.
When they carried me in the little room, they gave me my
breakfast. There were three or four other men inside there
too.

Q. How long did you stay in that room eating your break-
fast? A. I was in there a right good while before they carried
me in this other room. ’

Q. What was done_to you or what was said to you in the
room where you ate your breakfast? A. Nothing

Q. What was done to you or said to you in that other room
where they carried you! A. They carried me into the next
room and sat me close to the table.

Q. Show us exactly how vou sat at the table? A. T sat close
to the table in a chair like this (indicating). The chair was
here and the table here (indicating), and there were arms on
the chair that went under the table like that (indicating).

Q. Come over to this table here and show us how you were
seated? A. The chair I had had arms on it, and 1 was up
against the table like this (indicating), the arms of the chair
went under the table. I sat at this table and talked to the three
men. \ A

Q. Where were these men standing? A. I was at the corner
of the table like this; one man was standing there at the side
(indicating right side); one man was sitting on he other side
of the table, and the other man was standing behind me.

2

Q. Now, tell us just what they did? A. They had me
against the table, and they talked to me like this (indicating).
They kept a talking and a talking to me, and I talked and
talked to them. By and by thev pulled the chair back and I
fell on my knees like this (indicating); and ‘the man there
(indicating on right) shoved a gun against my head and the
man back of me hit me on the top of the head; and then they
would put me in the chair again, put me up to the table and
do the same thing again. They did that all the evening. They
miade me take off my pants and sweater, my top shirt and my
undershirt., Then one of the men went out and came back with
a balf a pint of whiskey. He sat it on the table, and told me
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to take a drink. T asked him for a glass to drink out of, and
he said 1 didn't need any, to drink out of the bottle. I drank
a little bit, and he told me to drink some more, and I did.
Then he carried it back and put it on a shelf. Then they com-
menced talking to me again in about five minutes. Then the
man brought the whiskev back, and said that I had drank his
whiskey. I said that I didn’t drink it until he gave it to me.
Then he said you take it and drink it, and laid the gun on the
table. I looked af the table, 1 looked at them, and then I
grabbed the whiskey and drank it.

Q. How long was that kept up, Snowden? A. About five or
ten minutes they kept fooling like that.

Q. How long did they put vou through that, Snowden? A.
All day, except when thev got the whiskev.

Q. What else did they do? A. They took me from there and
carried me into another little room in another part of the build-
ing, and there th®v made me take off my shoes.

Q. Go ahead? A. They told me to take my shoes off; and,
after T had taken my shoes off, they put a coat something like
this on me, and told me to sit down in a chair. I sat down in
the chair with a coat on something like this. Then they took
me out of the chair, and pur me on a little scales, then they made
me put my heels against the side of a wall, like this; and, after
I had put my heels against the wall, thev made me stretch up
like this (indicating). I don't know what theyv did to me when
I was against the wall, and then a man measured my head with
a little rule: then he told me to open my mouth and he meas-
ured myv teeth: then he carried me in another little room
about s0 long and told me to put m¥ hand on a black stone, and
he put that on a piece of paper. There were some other things,
but I can’t think of all of them.

Q. They did that after vou were arrested? A. Yes, sir.

Q. What time did vou leave that building? A. That even-
ing.

Q. Alout what time, have vou anv idea? A. It was not
dark, it was summer time and it was light.

Q. Where did thev take vou? A. Back to the watch house.
1 went over there in an automobile.
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Q. Did you have any dinner that day? A. No, sir; not that
day.

Q. They carried you back to the watch house? A. Yes, sir.

Q. 1id you stay there all that night! A. Yes, sir; I staved
there all that night.

Q. The next morning what did you do? A. They came back
the next morning and got me, this gentleman here.

Q. Where did they carry you? A. Back up to the same
place.

Q. What did they,do that day? A. They sat me at the
table, and commenced ta]l\mg to me and hitting me on tho head
like they had done before,

Q. What did they do to vou there then? Don't sav the same
ag the other day, but what did they do to you on the second
day? A. They did the same things to me as the first time,
except the whiskey.

Q. They didn’t give you any whiskev that day? A. No, sir,

Q. Do you remember what they did to you? A. They sat
me at the table and talked to me. While I was talking, they
would pull the chair away from the table, and 1 would fall
down, they would poke the gun back of my head and hit me
over the head. They said they were going to shoot, and T was
afraid of all three of them. They would put me back in the
chair, and T would say: *Please don’t shaot me, T haven’t done
anvthing.” . : :

Q. How long did that go on? A. Part of that day, not all
day. Then they carried me back to a little cell inside the build-
ing. In there I waited until that evening.

Q. Then what did they do? A. They took me out of there,
carried me back into the room again, snd then -Edna came up
there.

Q. Edna Wallace? A. Yes: sir.

Q. What was done tﬂen, follow along as near as vou can?
What took place, tell us everything that was said and done to
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you? A. This man with the bump on his face said: “We are
going to bring some one into that room there; and, if you say
anything to them, we are going to shoot you.” Then I went in
there, and Edna came in. He brought Edna in, and she sat
down. Mr. Lee and that other gentleman was there. They told
me to start, and I commenced telling them, as near as 1 could,
about the truth. Then I was taken out of the room, and Edna
was left in the. room. .

Q. Then where did "you go? A. T sat outside.
Q. Outside where? A. In the other part of the building.

Q. Then what was done with you? A. That gentleman sit-
ting there in the corner was with me.

Q. Was anything else done? A. That gentleman there was
inside with Edna. o

Q. Go ahead, what else took place? A. They carried me in
again, and brought me out. Then they carried me back to the
little cell, T staved there for a little while, and then thev car-
ried me back to the watch house for the night.

Q. Now, when you were in the sheriff’s office at Annapolis,
whom did you talk to there? A. Mr. Green.

Q. Just describe, as near as possible, how Mr. Green talked
to you, where Mr. Green was and how he talked to vou? A.
When 1 first went in there, Mr. Green was not there. He came
in back of me in a little while. After Mr. Green came in, he
sat down, and I was as close to him as 1 .am to this gentleman
here (indicating stenographer). Mr. Green asked me where I
was on Wednesday, and I told him at home; he asked me how
T came to Second street and I told him; he asked me if I saw
Preacher Williams on his front porch, and T told him no; he
asked me if I stopped in Second street, and I told him no. He
shook his pencil to me, and asked me if T didn’t see Preacher
Williams on his front porch, and I said no. He shook his
pencil at me just like that. He asked me if 1 saw two ladies
coming out of a lady’s house or standing on the porch, and I
told him that T did not see any ladies. Mr. Green was talking
to me, and by and by Mr. Green went into another room and
left me in that room.



97

Q. Did Mr. Green say anything to you about being your
friend? A. Yes, sir. He said that he was a friend of mine,
and I said he was a frrend of mine since I had been carrving
stuff up to him. He shook his pencil at me and said: “Ain’t
I a friend of vours,” and that is what I said to Mr. Green.

Q. Was anything clse said or done w yvou there? A. Mr.
Green got up and went into another room, and I sat in the
room where they carried me. I was in the dark, the electric
lights had not been turned on. Then I went in the other room
and stood by the door. Thev bronght Chambers in. He was in
front of me, 1 was behind Chambers; and two more men were
brought in. Sheriff Stinchcomb brought in two more fellows
and they were standing by me near the door. When 1 came in
there, 1 stood by the door; and Lillian Queen said that is the
man ] saw; and her sister said: “He works on Sanders’ ice-
wagon.”  Then they turned me around and carried meo back to
near about the door, then they brought me back to the door;
and again they carried me away. When they brought me out,
I had handecuffs on, they put me in an automobile and brought -
me to Baltimore.

\
Q. She said that you were the man who worked on Sanders’
ice wagon? A. Yes, sir. .

Q. Were you working on Sanders’ ice wagon? A. No, sir;
T was working on a wagon by myself with Chambers.

Q. Yours was a heavy wagon? A. Yes, sir, a heavy coal
Wagon.

Q. Were you ever in the Bram;on home in your life?
(Mr. Green) : T object.

(The Court) : I think that is z;.ll right, Mr. Green.
A. Xo, sir.

Q. Were you ever in the Brandon house in your life? A.
No, sir.
L

Q. T understood vou awhile ago, and T want to satisfy myself
that my recollection is right, to say that you never saw Mr. and
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Mrs. Brandon in your life? A. No, sir; not until I saw him
sitting here and saw him talking.

Q. Did you ever deliver ice in small quantities years ago on
that street? A.'1 used to deliver ice five years ago on that
street. )

Q. But not since then? A. No, sir.

Q. 1n small quantities? A. No, sir.

Q. Not from an ice wagon, but from a general delivery
wagon? A. No, sir.

Q. How long has it been since vou worked on such a wagon?
A. Not since T worked on the uptown wagon, about four years
ago.

Q. Did you work on the Sunday wagon, the regular delivery
wagon? A. I took my own wagon and carried ice to the ice
wagon ; and after that to the hospital and the Maryland Hotel.

Q. THd you have anything to do with death of Mrs. Bran-
don? A. No, sir.

Q. Did T understand vou to say that, when you went across
the lot from Acton lane, you went direct towards the Williams’
house? A. Yes, sir.

Q. How did you get to Second street? A. I came right up
the hill.

Q. Nothing there but a hil, it is not an easy hill, is it? A.
It is a kind of a slanting hill like that (indicating).

Q. There is quite a depth there, is there not? A. Yes, sir;
it is a steep hill.

Q. Did you say that you saw anvone across the treet, across
Second street, a woman or two women across the street?

(“This question was objected to by Mr. Green and the objec-
tion was sustained.”)
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Q. Where were these two women¢ A. One was on Edgar
Ireland’s porch, and one was on the Carroll porch.

Q. One was on the Ireland porch, and one was on the Car-
roll porch? A. Yes, sir. '

Q. Where is the Ireland porch? A. Between the Fletcher
and Carroll porches.

Q. And below Morris street? A. Yes, sir.
CROSS-EXAMINATION.

Q. (By Mr. Green) : John, these gentlemen took your picture
in that room, didn’t they!{ A. At Annapolis!?

Q. No, in Baltimore, down in that basement you spoke of.
I mean just what I asked vou? A. I didn’t get what youn said.

Q. Those gentlemen took vour picture down in that room in
the basement, didn’t thev? A. I can’t say that theyv took my
picture. I sat in a chair like 1 was told to do, but it didn’t look
like thev were taking my picture. I put my hand on a black
rock for them.

Q. You mean thev took your finger prints, you put your
hand on a stone and then a man put it on the paper, that is
what was done with vou down there? A. Yes, sir; T guess so.

Q. Do vou see the man standing here who took your finger
prints and measurements? A. No, sir; he was not in the room.

Q. He was jn the room where you put your hand on the
stone, wasn’t he! A. Yes, sir. .

Q. You went into that room? A. Yes, sir.

Q. Was he in the room at the time you spoke of when these
things were done to vou? A. No, sir; he was not in the room.

Q. What room was he in? A. He was in the room where
thev carried me.

Q. What room was that? A. This room where the stone
was,
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Q. Where was he standing? A. I didn’t see him the first
time they took me in there that evening.

Q. I want to find out where the room was where your finger
prints and mieasurements were taken?¢ A. They took me out
of the room where they had me, and took me in the room where
the stone was. It was a kind of a marble stone place.

Q. You didn’t go upstairs or downssairs, it was on the same
floor, was it not? A. Yes, sir.

. Q. Don’t you know what they were doing when they stood
you against the wall¢# A, No, sir.

Q. They put a rule over your head and took your height,
did they not? A. I didn’t see any rule.

Q. They told you to stand straight, did they not? A. Yes,
sir; they told me to stand straight.

Q. They told you to stand straight? A. Yes, sir; and put
both heels against the corner of the house.

Q. They put you on the scales and weighed you, did they
not? A. Yes, sir.

Q. Why did they do that? A. They were anxious to know
,my weight, my inside weight.

Q. When they took you in the next room, what did they do?
A. In the same room, they made me stand against the wall.
In the other room, I put my hand on a stone and then the man
put it on the peper.

Q. How were these men dressed, those down there? A. T
didn’t notice their clothes.

Q. You dide’t notice any of their clothes at all? A. Xo, sir.

Q. You don’t know whether thev had uniforms on or not?
A. No, sir; I dido’t see any uniforms.

Q. How did these men look? A. Ordinary men, just like
other men.
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Q. Take one of them and describe him to me, tell me what
he looked like? A. How do you mean, I don’t understand you.

Q. I want you to describe to us what yvou saw' about him?¢
A. He was an ordinary man about like——

Q. Never mind telling us who he looked like, describe him
‘to us? A. He was an ordinary man.

Q. He was an ordinary man? A. Yes, sir.

Q. Were all of them ordinary men? A. One man was
standing and one man was talking to me.

Q. Was the man standing talking to you? A. Yes, sir.

Q. He was the one that was talking to yon? A. There was
a man over there in a corner doing all the writing.

Q. That was the man in the corner, and the man you were
talking to was standing? A. Yes, sir.

Q. He was in the room? A. Yes, sir.

Q. While they were doing all these things to you? A. Yes,
sir; this man that was talking to me, and only these other two
men.

Q. There was a man sitting in that room, wasn’t there? A.
Not in that room, in the other room where I was brought; and
the other two men were out of it.

Q. Describe the men in the first room where you were? Tell
us what kind of men thev were? A. When T was brought
from the watchhouse that morning, the men in the room where
thev carried me? .

Q. Yes? A. One man was a big man, and one man had a
bump on his face.

Q. That man was on the stand and testified? A. Yes, sir;
the man with the bump on his face sat here.

Q. That was Deputy Marshall House? A. Yes, sir.
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Q. The gen'tleman that testified, the one with the buymp on
his face, testified; and that is the one you mean?¢ A. Yes, sir.

Q. He was one of those down in that room there? A. Yes,
81r. ’

Q. Who was the other one? A. The other one was a big
man, a little bit bigger than that gentleman there.

Q. Bigger than Mr. Hartman? A. Yes, sir; and he bad a
long gray mustache. .

Q. You mean the one the man with the bump on his face
called Marshall? A. I don’t understand vou.

Q. Were only those two there with you! A. No, sir; there
was another little and younger man there.

Q. Describe him? A. He kind of favored this gentleman
here; he made three there,

Q. Then there were three of them down there in that room?
A. Not in this office, the first place that they carried me that
morning.

Q. Where was that, tell us that again, what are vou speak-
ing of now? A. When they first brought me from the watch-
house that morning, thev carried me to a little room in the base-
~ ment and gave me my breakfast; and then they took me in the
room where the table was, as I have said before.

Q. Were vou the only one eating breakfast there? A. I was
the only one the bov hronght breakfast to. After that thev
took me and carried me to the room where the three men were.

Q. Carried you out of there and carried you to an office? A.
Yes, sir; and these three gentlemen were sitting in it.

Q. Describe that office? A. Tt was not such a big office, and
first they took me through a room where there were henches or
chairs arranged like for a court room.

Q. Was that the same room where vou saw Edna and John?
A. No, sir;: that was in a little or smaller room, not in the big
room.
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Q. That was down where you ate breakfast? A. No, sir;
I didn’t say it was there.

Q. Did they take vou upstairs to that office! A. No, sir;
we came right out straight on the level from where we were.
We went right around on the level, and there were not steps.

Q. You didn’t go downstairs at all? A. No, sir; only went
downstairs to get into the patrol wagon.
Q. You went down steps to the patrol wagon? A, Yes, sir.

Q). It was not in the basement of the building then, was it?
A. It looked like that to me. T called it a basement.

Q. You had to go down steps to get to the street, did sou
not? A, Yes, sir.

Q. And getting in there, you had to go up steps, did vou
not* A. We came in one way and went out another.

In going there, you went up steps, didn’t vou? A. Mr.
(zre('n, T would come in one side of the building, and they
would carry me out another side.

Q. They carried vou right out on the street, did thev not?
A. Yes, sir; and we came down steps.

Q. You had to go down steps to get on the street, did vou
not A. Yes, sir; a few steps.

Q. And vou had to go up steps to get in there, didn’t vou?
A. Yes, sir.

Q. That is not a basement, is it, John? A. I called it a
basement.

Q. What makes you call it a basement? A. That is what T
eall it.

Q. You don’t mean it was a basement, you don’t mean it was
below the ground, do you? A. I didn’t say it was below the
ground. T know that it was all level when you got on the in-
side.
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Q. You had to go up some steps from the street, Gia you
not? A. Not so many.

Q. But vou had to go up some steps from the street didn’t
vou?! A. Yes, sir; two or three.

Q. You went up some steps from the street, to get into the
building, did you not? A Yes, sir.

Q. And, after you got into the building, everything was on

the level ¢ A. Yes, sir; there were not steps after vou got into
the building.

Q. When vou went into that room, the man with the bump
on his face was standing, was he not? A. Yes, sir.

Q. And there was an elderly gentleman with a big gray mus-
tache there, wasn’t there? A. Yes, sir.

Q. And the other man you described as being bigger than
Mr, Hartman? A. That was the man with the mustache, and
then there was another man there.

Q. That other man, deseribe him to me? A. The one with
the bump on his face?

Q. T want you to describe the other one! A. I could not tell
vou exactly what he looked like. If you will let me look at
some one else I might tell you what he looked like. -

Q. I want vou to describe him to me. You saw him, didn’t
you? A. Yes, sir.

Q. Well, vou look at him? A. Yes, sir.

Q. Now I want vou to describe him to me? A. I would like
to look at some one else, and tell vou what he looked like. He
looked like the other man, but he didn’t have any mustache.

Q. He was smooth shaven, and didn’t have any mustache?
A. No, sir.

Q. What else did you notice about him?¢ A. He had clothes
on. ‘

~
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Q. What kind of clothes did he have on? A. Two of them
were dressed alike.

Q. Which two? A. The man with the bump on his face,
and the other man.

Q. Which one am I talking about? A. Tt is the other man
vou are talking about.

Q. Were the suits exactly alike? A. The suits were some-
thing alike, they were summer snits,

Q. Were they dark suits 2 A. Theyv were black, dark blue or
something like that.

Q. What color hair did they have? A. Black hair, I think;
but T am not sure about that.

Q. Didn’t one bave light hair and one black hair? A. The
big man had light hair.

Q. T am talking about the other two men, didn’t one of them
have black hair and the other one light hair ¢ A. T didn’t notice
their hair very much.

Q. Which one was it that hit vou on the head? A. The big
one hit me on the head, the little one put the gun back of my
head like that; and the man with the bump cn his face did the
questioning.

Q. The same men were upstairs with vou and Edna and
John Green, were they not? A. Tt was in that same room.

Q. At the same time? A. When he hit me?

Q. When they had Edna and John there? A. Yes, sir; these
same three and Mr. Lee. .

Q. Did Mr. Leeseeit? A. He didn’t see him hit me. After
thev brought Edna into that room, there were four of them
there.

Q. No one hit vou while Mr. Lee was there, did thev? A.
No, sir.
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Q. You say he pointed the pistol at you when youiwere hit;
how was the pistol pointed? A. With his hand like that (in-
dicating).

Q. That was all they did to you, wasn’t it? A. They pulled
me out of the chair.

Q. Which one pulled vou out of the chair? A. The big man
pulled the chair out.

Q. The one with the gray mustache¢ A. Yes, sir; the one
with the big gray mustache. The one with the bump on his
face just did the talking.

Q. He didv’t do anything to vou, did he? A. He did the
questioning, and the other two cracked me on the head and
poked the gun against my head.

Q. You answered his questions, did you not? A. No, sir;
I didn’t answer the questions. He asked me what he wanted
me to tell him.

Q. You answered his questions, dido’t you? A. Yes, sir;
what he asked me.

Q. As far as you know, you answered truthfully, didn’t you?
As far as yvou could, you told him the truth when vou answered
these questions, didn’t you?¢ A. Yes, sir; and he kept after me
all the time.

Q. As far as you could, you told him the truth, didn’t you?
A. Yes, sir.

Q. As far as you could, you answered the questions he asked
you and told him the truth, didn’t you? A. Yes, sir.

Q. What time did you leave your honse in Acton lane? A.
‘When did T leave home?

Q. What time on that day did you leave your house in Acton
lane? A. At quarter to twelve.

Q. That is what you told him? A. Yes, sir.
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Q. Didn’t you say that it was twenty minutes to twelve when
you got to your sister’s house! A. My clogk is ten minutes
fast, and that made it twenty-five minutes to twelve when 1 left
home.

Q. That made it twenty-five minutes to twelve when you left
your home? A. Yes, sir.

Q. When vou sayv that you left home, twenty-five minutes to
twelve was the correct time that you left, wasn’t it? A, 1 was
timing myself by my own clock.

Q. Twenty-five minutes to twelve was the correct time vou
left your house, was it not? A. I was timing my=zelf by wmy
own clock, and that said quarter to twelve when I left the house.
I was taking my time by my own clock. :

Q. Your clock was ten minutes fast, was it not? A. Yes,
sir,

Q. It said the time was quarter to twelve, when the correct
time was twenty-five minutes to twelve, dido’t it? A. Yes, sir.

Q. You say that vou spent five minutes at your sister's
house? A. Yes, sir.

Q. And then vou went direct from there to Martin's saloon ?
A. No, sir; T went across the lot and first came to Second
street and then T went to Mr, Martiu's,

Q. When did vou get to Martin’s, five minutes to twelve,
wasn't it? A. I didn’t go right in the bar when T got there.

{Mr. Grason): That is not the testimony.
(The Court): He said that he spoke to Young outside the
barroom at seven minutes to twelve; and, when be got into the

barroom, it was five minutes to twelve.

Q. But vou did get into the barroom at five miuutes to
twelve, didn’t vou? A. Yes, sir. .

Q. That is right, is it not? A. Yes, sir.

Q. Now, when you went info Martin’s bar. it was what time,
and what time did you stop outside? A. It was seven minntes
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to twelve when I stopped outside. I didn’t look at the clock
until I got into the bar.

Q. You were only guessing at the time outside, were you
not{ A. Yes, sir.

Q. Was that the time you saw John Green?¢ A. No, sir;
that was not until after I had been in the bar, gone out and
helped to get the mule up and come back. T lit a cigarette,
and saw 4 man whom I thought was John Green, but John says
it was not.

Q. You asked the man, whom you saw at that time, to take
a drink, didn’t you? A. No, sir; not in the bar.

Q. Didn’t you ask him to come in and get a drink ¢ A, No,
sir.

Q. What time did you get up that morning? A. When I
first woke up, it was twenty minutes past seven; but I didu't
get up then.

Q. When you first woke up, it was twenty minutes past
seven? A. Yes, sir.

Q. What time did you go down and eat breakfast? A. L
didn’t eat any breakfast that morning, any more than a sand-
wich, I got up at ten minutes past eleven.

Q. Wag Edna upstairs then? A. She had been downstairs,
but she was upstairs when I got up.

Q. Coming back after vou had left Martin's and had helped
to get the mule up, vou came back home at what time? A,
About half-past one or one o’clock, between that time, -

Q. (By Mr. Brady): When you say Edna, whom do you
mean? A. Edna Wallace.

Q. You are living with her, are vou not? A. No, sir; she
is living with me. " ~

Q. What was the condition of Edna at that time? A. She
was in a family way.
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Q. She was talking about going to a hospital to have her
baby, was she not? A. Yes, sir: because she told me that T
did not treat her right, and at the hospital she could get better
attention.

Q. She told you. she was going to the hospital, didn’t she?
A. Before that day she told me she was going to the hospital.

Q. You asked her what for on that day, and she didn’t tell
yout? A. No, sir.

Q. She had alreadv told vou that before that dav, hadn’t
she! A. She told me one time that she was going to the hospi-
tal, and again she told me what she was going for. Some times
people change their minds about why they are going places, and
vou have to ask them to find out.

Q. You badn’t spoken to her for three weeks, had veu? Al
No, sir; we hadn’t spoken for three weeks, the first time was
that morning.

Q. John, when I saw you in the Court House, didn’t T ask
vou if vou would tell me where vou were, didn’t T tell you
that you didn’t have to tell me if you didn't want to: but, if
you wanted to, I would like you to tell me? A. No, sir.

Q. Wasn't that before T asked you any questions? A. Youn
told me to tell vou where I was on Wednesday, and T told vou
at home.

Q. You knew you didr’t have to tell me that, didn’t you?
A, Y%, SiT.

Q. You knew what you were saying, didn’t you? A. Yes
sir.

Q. You knew that I was State’s Attorney, didn’t yon? A.
Yes, sir.

Q. There wasn’t any concealment aboul anvthing of that
kind, was there? A. No, sir.

Q. Without saying anything to vou, aceording to your state-
ment, I asked you where vou were on Wednesday? A. Yes,
sir; where 1 was, where I had been and whether I had bheen
through Second street, and I told you.
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Q. T asked you whether you were working that day, did I
not? A. Yes, sir; you did.

Q. And what did vou tell me? A. I told you that I was
home.

.

Q. What time did you tell me you got up that morning? A.
Ten minutes past eleven.

Q. Didn’t you tell me that you got up at twenty minutes
past seven that morning? A. 1 told you I woke up at that
time, but I didn’t get up then.

Q. Didn't you tell me that you got up at twenty minutes
past seven that morning? A. No, sir.

Q. You'didn't tell me that? A. No, sir.

Q. Whar time did vou tell me that you left the house? A.
I told you that I left home at quarter to wwelve.

Q. Didn’t vou tell me that vou left home at quarter to eleven !
A. No, sir; I was asleep at quarter to eleven.

Q. Didn’t vou tell me that you left home at quarter to eleven ?
A. No, sir; 1 did not.

Q. You did tell me that vou saw Mrs. Florence Baker on
the comer and talked to ber, didn't you? A. Yes, sir.

Q. You talked to her, did vou not? A. Yes, sir.

Q. You did tell me that vou didn’t see any one on the
preacher’s front porch, didn’t you? A. Yes, sir.

Q. You told me that no one was on the preacher’s front
poreh, didn’t vou? A. T said that T did not see anyone.

Q. You said that you didn’t see anvone on the preacher's
front porch? A. Yes, sir.

Q. You say now that vou did not leave the house until quar-
ter to twelve. and that vou went down Second street before
twelve o'clock?  A. T left home at quarter to twelve.
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Q. That is by your clock. What was the right time? A.
Twenty-five minutes to twelve.

Q. And you went down Second street before twelve o’clock ¢
A. Yes, sir.

Q. You know that Fletcher said he was on Williams’ front
porch talking to him until after twelve o’clock, don’t yvou? A.
I know the time I left home, I saw that time.

Q. You didn’t see any one on the preacher’s front porch, did
vou?! A. No, sir.

Q. Did vou see any one talking from the street to any one

on the front porch?¢ A. T didn't see any one talking from the
street to the front porch.

Q. You didn’t see any one in front of Williams', did you?
A. I didn’t see any one as I came down the street. If 1 didn’t
choose to look, 1 couldn’t see them, could 17

Q. You were in Martin's twice that morning before that,
weren’t you? A. No, sir.

Q. What time did you get there? A. When I got there, it
was five minutes to twelve.

Q. Wasn't it before twelve? A. No, sir.
Q. Hadn’t you heen there before that morning? A. No, sir.
Q. Did vou go there again that afternoon? A. No, sir.

Q. You know Mr. Railley, Mr. Martin’s bartender, don’t
vou? A. Yes, sir.

Q. He savs that you were there twice that morning, and got
some beer wrapped up to take home? A, I didn’t carry any
beer home that morning. T only went out to help get the mule
up, and then I came back.

Q. Weren’t vou there before twelve o’clock? A. No, sir.

Q. He was in there when vou came there at twelve o’clock,
wasn’t he? A. Yes, sir.
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Q. He was there then? A. Yes, sir.

Q. He said that he was not there at twelve o'clock? A. He
was there when I came there, and 1 was there at twelve o'clock.

Q. You did not go there that day before twelve o'clock, get
two bottles of beer wrapped up to take home, and bring the
empty bottles back before twelve o'clock? A. No, sir; I didn’t
get any bottles of beer wrapped up there that morning. All
the beer that I carried away was inside me, what I drank.

Q. Did _\'0{1 take any bottles of beer home that morning? A.
1 sent some home Tuesday night.

Q. Is that all the beer you sent hbome? A. No, sir; on Mon-
days and Wednesdays, Mr. Martin sends around for his empty
bottles, and also another day. 1 know that he sends for empties
three times a week.

Q. Had he been there that Wednesday morning for empty
bottles? A. 1 don't know, sir.

Q. Ilad he been there, s0 far as you know, up to the time yon
left# A. I don’t know what time of the morning he goes there.

1 don’t know whether he had heen there that morning or not.

Q. John, vou say that vou never saw Mr. and Mrs. Brandon
at allz A, No, sir. ’

Q. And vou have never been at the house at all, the Braundon
house# A. 1 have never been there at all. :

Q. You have never been at the Brandon house? A. No, sir.

Q). You never carried wash there for Edna? A. No, sir.

Q. And von have never been there.to get wash? A. No, sir.

Q. You never knew that Edna was washing for them, and
vou never carried washing there or brought it from there? A.

I didn’t know that Edna was washing for them.

Q. Didn’t you tell me that Edpa had been washing for them,
but had stopped washing for them? A. No, sir.
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Q. You didn't tell me that? A. No, sir; 1 told you that
Edna washed for Mrs. Carter, Mrs. Freeman, and for a lady
living on Market street; and that I got clothes for Edna down
at Mrs. Alberts’.

Q. Didn’t you tell me that you knew she washed for some
one on Second street? A. No, sir.

Q. Where did you go Tuesday night? A. I went to the bar-
room.

Q. What time did you go home Tuesday night? A. Near
twelve o’clock.

Q. You went home near twelve o'clock ? A. Yes, sir.
! ]

Q. Did you go home before twelve o'clock ? - A. It was near
about twelve o'clock when I came up Washington street.

Q. Where had you been?{ A. In a crap game.

Q. What time did yon get into the crap game? A. I went
into the crap game near about half-past eleven.

Q. What time did you leave the crap game? A. 1 wasu’t in
it very long, it broke up. The game broke up, there wasn't
much monev in it. The game lasted as long as the money
lasted, and then it broke up.

. Q. Where did you go then? A. I came down to the corner
and stayed there a little while.

Q. Where else did you go? A. I went home then.

Q. Weren’t vou in Martin’s barroom at five minutes to twelve
on Tuesday night? A. No, sir.

Q. Didn't you buy two bottles of beer and send them home
by Tobe Spencer at five minutes totwelve? A. No, sir; that
was before twelve o’clock, aind Tobe came down to the corner.

Q. What time did you give the beer to Tobe¢ A. About
half-puast eleven.
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Q. Didno’t Mr. Railley sell you two bottles of beer at five
minutes to twelve, and you got Tobe Spencer to take them
home for you? A. I was not in there then.

Q. What did you tell Tobe to tell Edna? A. I told Tobe,
if Edna asked where 1 was, to tell her I had gone out on the
truck. Me and her would get to fighting if she knew about the
crap game.

Q. How much money did vou spend in Martin’s barroom ?
A. When 1 went there I had $2.40, no §2.90.

Q. Which was it $2.40 or $2.907 A, $2.90.

Q. What kind of monev was it? A. Two one dollar bills:
and a fiftv cent piece or three quarters, and some other change.
1 just don’t remember how the change was.

. Q. Where did you spend the other part? A. The ten cents?

Q. Yes? A. Down at Mr. Pattison’s bar when I first got
off.

Q. John, didn’t you have the crap game before you went to
Martin’s saloon, and weren’t you there at five minutes to twelve?
A. No, sir; it was after T was there that T was in the crap
game.

Q. Didr’t you tell me that vou went home at 10:45 or quar-
ter to eleven that night, and never came out of the house any
more? A. I went home when I first came from work.

Q. Didr’t you tell me that vou went home at 10:45 or quar-
ter to eleven that night, and never came out of the house any
more?! A. No, sir.

Q. You didn’t? A. No, sir; because at eleven o’clock I was
on the street.

Q. T know where vou were now?- A. No, sir; 1 was on the
street at eleven o’clock.

Q. So it was before the crap game that you were at Martin’s
saloon? A. Yes, sir; before I went into the crap game.



118
Q. And you were not in there after the crap game? A. Ny,
sir; I didn’t go to the barroom any more after the game. I was
on Washington street after the game, and at the corner of Cluy
and Pleasant streets, but I didn’t go back to the. barroom.

Q. IHow much money did vou spend in Martin’s bar? A,
Forty eents.

Q. How much moneyv did you give Edna the next morning?
A. One dollar and ninety cents.

Q. Why did you tell Tobe to tell Edna that vou had gone
out on a truck? A. If he told her that T was down in Wash-
ington street in a crap game, she would come down there and
fight with me.

Q. Did vou tell him where you were going? A, Yes, sir;
and T told him to tell Edna that I had gone ant on the truck.

Q. Edna savs that it was not until some time after twelve
that vou got home? A. It was after twelve when I got home.
When T got home, it was a little after twelve. T had to come
from Washington street to Acton lane to my house.

Q. Now vou guess it was a little after twelve when von got
home? A. Yes, sir; as T didn’t notice the time.

Q. Edna says that it was long after twelve o’clock when you
got home? A. No, sir; it wasn’t long after twelve when T got
home.

Q. TIsn’t it a fact that vou staved out all night, John? A,
No, sir; I am not laugbing, Mr. Green, T can’t laugh.

Q. You didn’t leave Martin’s bar at five minutes to twelve ?
A. No, sir; T was not at Martin’s bar at five minutes to twelve.

Q. Who did vou drink with there? A. Tohe Spencer.

Q. ‘Weren't thev getting ready to close when vou left? A.
No, sir.

Q. Wasn’t it near about closing time when vou left? A. No,
sir; and Tobe knows thev were not getting ready to close when
we left.
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Q. What time did you tell me you had the crap game? A.
I don’t know that I told you any particular thing about the
erap game.

Q. Didn’t );ou tell me any time about the crap game!¢ A.
No, sir.

Q. Dido’t you tell me that the crap game was at half-past
ten¢ A. No, sir.

Q. Whereabouts was the crap game? A. At Clay and Pleas-
ant streets. )

Q. Who was there? A. Loving Jobn, John Franklin, Wal-
ter Young and myself.

Q. Whereabouts was that game? A. In front of the store
on the corner.

- Q. What time was that game? A. About half-past eleven.

Q. Didn’t you tell me that it was half-past ten? A. No, sir;
and it wasn’t at half-past ten.

Q. You didn’t tell me that it was at half-past ten ¢ A. No,
S1r.

Q. Jobhn, do you recall the night you.were arresvedé A.
Yes, sir.

Q. What night was it? A. It was a Monday night.

Q. Do you remember being in an office in the Court House
that night, when you made a statement to me?! A. I don’t know
what you mean by a statement.

Q. T mean what you told me about that Wednesday? A. [
told you the same as I told anyone else.

Q. You remember telling me about it, do you not? A. Yes,
sir.

Q. You recall who was present there, don’t you? You saw
Mr, Pohler there, didn’t yon? A. Yes, sir; he was one of those
sitting at the table.
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Q. You saw Mr. Kratz there, didn’t vou? A. He was in
and out there.

Q. He was in and out there, was he? A. Yes, sir.

Q. Did he come back there, after going out? A. IHe was
there when vou first carried me in there.

Q. Was he there when vou were talking to me? A. I had
my back turned to him when he went out, and I don’t know
whether he came back or not.

Q. Mr. Doherty was there, wasn’t he? A. Yes, sir. He was
talking to you, and you were talking to me. He talked to me,
and vou wld him to wait a minute.

Q. Now, I want to ask yvou this, Didn’t you tell me on that
night that you got up at twenty minutes past seven in the morn-
ing, fooled around the house and left the house about quarter
to eleven. Didn’t vou tell me that? A. No, sir: 1 told vou
that 1T woke up at twenty minutes past seven that morning, but
that T didn’t get up then.

Q. And, when vou went over the lot to Second street, vou
went down Second street towards West street, didn’t vou tell
mo that?! A. I told you that I went through Second street, T
had to cross the lot to get through Second street.

Q. (Mr. Grason): What time did you tell bim that was?

(The Court): This is cross-examination now. If you want
him to tell what time he told Mr. Green, vou can ask him that
on re-direct examination. Don’t interfere with the cross-exam-
ination.

Q. Didn’t vou tell me that you got to Martin’s saloon at five
miuntes to twelve? A. I told you that 1 got into the bar at
five minutes of twelve. '

Q. Didn’t you tell me that you got to Martin’s saloon at five
minutes to twelve? A. T said that T got to the bar at five min-
ntes to twelve. I didn’t sav that I got there at five minutes to
twelve.
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Q. Didn’t you tell me that you got to Martin’s saloon at five
minutes to twelve, that 1s what 1 want io know about¢ A. 1
told you that i got mnto the bar then.

Q. Didn't you tell me this in the presence of these gentle-
men{ A, I told you that I got to the bar at five minutes to
twelve, -

Q. You told me that you got into Martin’s bar at five min-
utes to tweive? A, No, sir; 1 didn't tell you that L got there
at five minutes to twelve. [ said that 1 got into the bar at nve
minutes to twelve.

Q. Didn’t you tell me that you saw no one on Florence street
except Ars. rlorence Baker: A. No, sir; I didn't tell you
that. 1 told you that I saw Preacher Williams on his back
porch, and I saw two ladies across the street on porches, one on
one porch and the other on another porch.

Q. 1 am asking you if you didn't tell me that Mrs. Florence
Baker was the only person you saw on Second street! A. No,
sir; I didn’t tell you that 1 saw any one.

Q. Didn’t you tell me that you knew Edna was washing for
the Brandons ¢ A. No, sir.

Q. John, 1 am asking you if you didn’t tell meall of these
things on the night ot your arrest in the office in the Court
1ouse at Annapolis in the presence of these men, and I am not
suying anything'to you that you do not understand. What I
am asking vou is if you didn’t make these statements on that |
occasion ! A. I don’t understand you.

Q. You understand what I am asking you. I asked you these
things on the night when you were arrested in the Court House.
You say that you didn’t make them, and 1 am asking vou if
vou didn’t make them at that particular time? A. N, sir.

Q. You understand what 1 am asking you, do you not? A.
I don’t understand what vou mean, sir.

Q. At what ‘time are you answering me and telling me
whether or not you said these things? T am asking you whether
vou told me these things or not? A. The first night that 1 saw
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you in the office, 1 didn’t tell you anything about Edna washing
for any one?

(Mr, Green): T presume that he understands what T am
talking about?

(The Court) : T don’t think there is any question about that.

Q. Did I ever talk with you at any other time except on that
night? A. No, sir.

Q. Did T over talk with vou on any other occasion except
that night? A. No, sir; vou never talked with me anyv more.
Most of the talking to I got, T got in Baltimore. You did not
have much to say toane.

Q. How many were there when you were carried into the
other room, how many of you were there all together when vou
were brought into the room and the girls identified you as the
one they saw coming from the house? How many bovs were
there? A. I don’t know. 1 saw Chambers, Herman Digss, an-
other fellow and myself. Also the sheriff and the detectives.

Q. There was another colored man there besides vourself,
Chambers and Diggs? A. Yes, sir; there was another colored
man there.

Q. You dont know the other colored man’s name, do you?
A. XNo, sir.

Q. Do you know who that other colored fellow was? A. No,
sir,

Q. You don’t know who he was? A. I might have known
him, but I didn’t take pains to look at him,

Q. You didn’t look at him? A. I saw him standing there,
but T didn’t size him up.

Q. Don’t vou know Tom Lomack? A. T don’t think so.

Don’t vou know Tom Lomack or Tom Greere? A. T
don’t think T do.
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Q. You don’t know Tom Tomack? A. No, sir.

Q. I mean the man who does house cleaning? A. Do you
mean Fitty Tom?

Q. Not Tom Johnson. You know him, don’t you? A. No,
sir.

Q. T mean Tom Lomack, the old man who hounse cleans? A.
T don’t think that T do.

Q. You don’t know Unele Tom? A. No, sir; T don’t think
I do.

Q. What did the girls say? A. T was in the room there. and
was standing at the door. Ome of them said that is the one,
that T was the one. The other one. Edith Creditt, said: “That
i3 the one next to the door, he used to work on Mr. Sands’ ice
wagon.” After she said that, they took me away.

Q. How many times did they carry vou in that room? A.
In the same room?

Q. Yes? A. The first time thev brought me in, T stood at
the door: and then thev carried me out of the room, and then
carried me back to the door.

Q. So that vou were in that room twice? A. T went into
the room once, and then to the door like this (indicating).

Q. You mean to sav that vou didn’t go across a hall to go
to that room? A. No, sir.

Q. You didn’t go across a hall? A. XNo, sir; T just moved
across the room. There was a hall when we came ont of the
two rooms. T just went into another room.

Q. Didn’t vou cross a hall to go into another room? A. T
didn’t see any hall.

Q. You went right out of one door into the other room? A.
Yes. sir; T went right cut of the door into the other room.

Q. How many times did vou go out of that door into the
other room? A. T went into the room while the women were
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there, and stood in the door. Then you took me baok, and
again you carried me back almost to the door.

Q. You were walked across the room, and then brought back
to where the women were, were you not? A. No, sir; the
women were sitting like that when I came into the room, and
one of them says that I looked like the man and her sister said
that I was the one who used to work on Sands’ ice wagon.

Q. Did she use words “used to work on Sands’ ice
wagon” ? A. She said: “Works on the ice wagon with Mr.
Sands.”

Q. Did she use the words ‘‘used to work on Sands’ ice
wagon”? A, She said: “Works on the ice wagon with Mr.
Sands.”

Q. That was a long time ago, was it not? A. She said it
that night.

Q. 1t has been a long time ago since you worked on an ice
wagon carrying ice, hasn’t it? A. Yes, sir; with Mr. Sands.

Q. It has been a long time since you worked on an ice wagon
with Mr. Sands, has it not? A, Yes, sir.

Q. How long has it been? A. That I could not say.

Q. You knew Edith Creditt, didn’t you? A. I knew both
of them.

Q. Did you ever deliver ice to Edith Creditt when you were
with Mr. Sands?¢ A. Yes, sir; when I was with Mr. Flood an
with Mr. Sands too. '

Q. How well did you know them? A. I only knew them
from carrying ice to them, and I knew the other one when they
went to the Catholic school.

Q. That is, you knew the other one as a little girl? A. Yes,
sir; Lillian Queen, when she went to the Catholic school.

Q. You didn’t go there, did you? A. No, sir; I went to the
Stanton school.
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Q. And you only went to the Stanton school six months,
didn’t you?! A. Yes, sir.

. \
Q. You never visited them at their home, did you? A. No,
sir; I have never been at their house.

Q. And you have never been out with them anywhers, have
you? A. No, sir.

RE-DIRECT EXAMINATION.

Q. (By Mr. Brady): You told Mr. Green that you went out
Second street after having left your home on Acton lane. What
time was it that you went out there?

(Mr, Green): I object, he bas already answered that ques-
tion.

(The Court) : He may answer that question. On direct ex-
amination, he gave the time as shown by his watch; and, on
cross-examination, he gave the correct time. On that theory,
he may answer the question.

(Mr. Brady): There is some misunderstanding about the
time he went out there.

A. 1 left home at quarter to twelve by my clock, and my
clock was ten minutes fast.
I3
Q. Was that the only time that you were on Second street
that day? A. Yes, sir.

(Examination concluded.)

TRAVERSER’é THIRTY-FOURTH BILL OF EXCEP-
TIONS.

After the occurrence of the matter set out in the first: second,
third, fourth, fifth, sixth, seventh, eighth, ninth, tenth, eleventh,
twelfth, thirteenth, fourteenth fifteenth, sixteenth, seventeemth,
eighteenth, nineteenth, twentieth, twenty-first, twenty-second,
twenty-third, twenty-fourth, twenty-fifth, twenty-sixth, twenty-
seventh, twenty-eighth, twenty-ninth, thirtieth, thirty-first, thir-
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ty-second and thirty-third bill of exceptions, all of which is
hereby made a part hereof as fully as if the same were herein
repeated at large, witness MRS. RACHAEL E. STEWART,
called on behalf of the defense, being first sworn, deposes and

says:

MRS. RACHEL E. STEWART, a witness of lawful age,
called on behalf of the defense, after having been duly sworn,
testified as follows:

DIRECT EXAMINATION,

Q. (By Mr. Brady): Where do you reside?! A, 194 East
Port, Annapolis, Maryland.

Q. 149 what street? A. 194 First street, Eastport, Annap-
olis.

Q. What is your occupation? A. State licensed maternity
nurse.

Q. How long have you been practicing? A. I have been
practicing nursing for about twelve or thirteen years, but I have
not had my State certificate that long.

Q. You have not had your certificate that long? A. No, sir;
because 1 was under training under Doctor Carpenter and Doc-
tor Parker before I went to Johns Hopkins, before I could get
my certificate.

Q. Have you much experience in attending women ?
(Objected to.)

Q. What has been your experience during the twelve years?
A. My experience has been very broad, very wide experience,
I nursed among the Naval people there at Annapolis, the ma-
jority of my work lays with the Navy people; I handle a great
deal of work with the city doctors, but I am assigned to a great
deal of work in the Naval Academy and also on the outside
gractice, but the enlisted men’s wives there I handle a great

eal of work for them and a great deal outside of the enlisted
men’s wives; I work all of East Port, South River, Annapolis
and in Baltimore and Washington and go in and out and over
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the West Annapolis and East Port and all around the country,
I have a team that I go in.

Q. How many women do you think you have attended during
the twelve years, pregnancy cases! A. I can’t say exactly, but
I can tell the number of visits I have made last year.

Q. Give an idea? A. I handled quite a number, because in
the year 1916, there were a great many married men here in
the Navy and I handled them; I can’t tell you, I have a record
at home.

Q. Give an idea? A. I have handled, I can tell you this
much, the day Mrs. Burch’s baby was born.  Doctor Haden
and I handlod five births that one day and I have handled as
high as nine a week.

Q. Did you know Mrs. Lottie Brandon? A. I did.

Q. How long had vou known her? A. I can’t recall just
now exactly how long I had known her, but I was nursing some
friends around and was introduced to Mrs. Brandon as being
in a delicate state and that she wanted a nurse and these people
said they had recommended me to Mrs. Brandon and Mrs,
Brandon came to see me.

Q. How long was that,before the 8th‘ of August, when her
body was found dead? A. T really could not tell you exactly,
Mr. Brady.

Q. Two weeks, or three weeks or four weeks? A. No, it

was longer than that; I might say a month or six woeks, to my
best ability.

Q. Had you talked to Mrs. Brandon and advised with ber,
when she told vou of her condition and how she was aﬂected?
A. T did advise her.

Q. What did she tell you that she was suffering with?
(Objected to; objection sustained.)

Q. Did vou visit her frequently during that time? A. T did.
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Q. How many times! A. From the time I was engaged in
the case, my usual way of calling on my patient is from the
time they become to a certain stage in their condition I call on
them twice a week; my calling days on Mrs. Brandon were
Tuesdays and Fridays of the week, but if I was busy on those
days I called on Wednesday or any time I could get to call, but
my usual calling time was twice a week.

Q. When was the last call that you made on Mrs. Brandon?
A. My last call on Mrs. Brandon was the Thursday previous
to the death.

Q. Did she tell you how she was suffering?

(Objected to.) '

(The Court) : Give me an authority on that?

(Mr. Brady) : I can’t, not directly.

(Objection sustained.)

. Q. What, if anything, did Mrs. Brandon say to you regard-
ing her trouble?

(Objected to; objection sustained.)
" Q. I only want her physical trouble?
(Objected to; objection sustained.)

(The Court): T think vou can go so far as to say that com-
plaints were made, if they were.

(Mr. Brady): What is that?

(The Court) : I think you can go as far as to say complaints
were made, but not what they were.

(Witness) : Thev were.
(Mr. Green): Now, never mind.

(Witness) : T beg your pardon.
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Q. Did Mrs. Brandon tell you anything ?
(Objected to.)
(Objection sustained.)-

Q. Did Mre. Brandon ask you what to do when suffering
with certain symptoms ?

(Objected to.)

(Objection sustained.)

(Mr. Brady): Note exception to those.

Q. Have you had any experience with eclamptic patients?

(Objected to.)

(Objection sustained.)

(Exception noted.)

To which ruling of the Court the traverser by his counsel
excepted and prays the Court to sign and seal this his Thirty-
fourth Bill of Exceptions, which is accordingly done this 23rd
day of September, 1918.

(Signed) ~FRANK I. DUNCAN. (Seal)

TRAVERSER’S THIRTY-FIFTH BILL OF EXCEP-
TIONS.

After the occurrence of the matter set out in the first second,
third, fourth, fifth, sixth, seventh, eighth, ninth, tenth, eleventh,
twelfth, thirteenth, fourteenth, fifteenth, sixteenth, seventeenth,
eighteenth, nineteenth, twentieth, twenty-first, twenty-second,
twenty-third, twenty-fourth, twenty-fifth, twenty-sixth, twenty-
seventh, twenty-eighth, twenty-ninth, thirtieth, thirty-first,
thlrtv-seoond thirty-third and thirty-fourth bill of exceptions,
all of which is herebv made a part hereof as fully as if the same
were herein repeabed at large, witness RACHAEL E. STEW-
ART, continuing, says:
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Q. You recall the evening of August 8th, when the body of
Mrs. ‘Brandon was found dead? A. I do.

Q. Who called you, if you know, who first told you of it?
A. My daughter, I was in Wardor, 1 had a patient and my
daughter called me and said there was a case on West street
and I had better try to get over as soon as possible, that Mrs,
Fenton had called and I told her as soon as possible I would
get there, as soon as I could handle my patient.

Q. Tell who called you there? A. That is what I am trying
to explain who called me and how I got there, there were sev-
eral calls; Mr. Brandon, my daughter said, was so excited that
he called and my daughter called and I got my call through
my daughter.

Q. You got the call by phone #nd went there? A.Yes, sir.

Q. What time did you arrive there? A. Twenty minutes of
six o'clock. "

‘Q. Who was in the house when vou reached there? A,
There was Mr. Brandon, he was on the couch in the living
room, Mrs. Sarles and Mrs. Burch were also there, there were
other ladies down there; I went through to the bedroom where
Mrs. Brandon’s body was on the bed and Mr. Green was there,
Doctor Joyce and Doctor Welsh was there.

Q. Who is Doctor Welsh? A. He i3 one of the physicians
in the city.

Q. Is Doctor Welsh of Annapolis? A. Yes, one of the
doctors in Anmapolis. That was all that were in the room
when I went in the bed room.

Q. Now, describe as minutely as possible everything that
you did after you went in there and what you saw? A. When
I entered in Doctor Joyce said, Mrs., Stewart, this is too bad
and I said ves——

(Objected to.)
' Q. Tell what you did and saw? A. I am trying to get to
what I did. I then laid my hand on the forehead and found
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she was dead and I said, Doctor, what has happened here, and
he made the reply, I won't say what reply, and thenm—can I
say I was asked to do these things?

Q. Just what you did? A. Well, then, I took the body by
the knees and turned the body from the left side on the back;
the body was lying in this position (indicating) with the head
turned towards the left, and the hands clinched; I took the
knee—one knee was bent up very much and the other knee was
partly straightened ; I took the knee that was bent up very much,
of course it was atiff and I pressed it over and when I did so,
why then I made an examination of the head. I reached for a
hair pirf out of my own head

Q. Say what you did then? A. There was a wound in the
forehead nearer to the left side about along here (indicating)
as near as I can recall, I presume it was about that long (indi-
cating) ; I reached to my own hair to get a hair pin to see how
deep that was; the thought struck me not to touch the hair, I
walked over a little distance from the bed and on the dresser
were hair pins on the tray, T presume they were Mrs. Bran-
don’s——

(Objected to.)
(Witness) : I picked up one of the hair pins and walking back

to the bed and took the blunt end, that is the head, and put it
down in the wound to see how deep it was and I found

(Objected to.)
(The Court) : She is gimply telling you what she did.

.~ Q. Was Dr. Joyce there at the time? A. Dr. Joyce and Dr.
Welsh both were there.

(Mr. Green): Was T there?

A. You were in the kitchen as far as I can remember, I
~_didn’t see you in there, C

Q. Did you do that at the suggé-stion of the doctor? A. I
did. ' ’



129

Q. Go ahead and tell the depths of the wound that you
noticed? A. The hair pin didn’t go very far into the wound
so I laid the hair pin down again.

Q. What was the size of the wound? A. I think I tried to
state just now. .

Q. The length] A. The length of the wound, it was a long
wound, I might say about an inch, three-quarters of an inch
long or an inch long.

Q. Now, go ahead, now you indicated by your finger how
deep the wound was, will you be so good as to tell how deep it
was? A. The length of the wound I said was between three-
quarters to an inch long, and the depth of the wound was not
but very little.

(Objected to.)
(The Court) : She can give it as she saw it.

(Mr. Brady): The doctors won’t give us anything. I am
trying to get Mrs. Stewart to give us something.

(Witness) : The hair pin didn’t go very far in the wound,
I can’t say how deep the wound was and would not. But I did
see when I put the hair pin in it was not very deep, it didno’t
seem to go deep into the wound.

Q. What else did you find on the body? A. I found on the
body on the right knee a scar, to the left a little I found another
scar, that was further down, if T can remember distinetly, it
was further down the side of the limb or the shin, near the
shin bone, that was the left imb. I found on the foot, if I am
not mistaken, on the left foot, over top the instep, a scar. I
found on the face a few scratches, I might say, on the neck I
found nails, prints of nails, as if they had been

(Objected to.)
(The Court) : Describe the marks you saw.

A. Just as T found them, they looked to be nail prints of
fingers.
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Q. Were they very large, or very small, when you saw them ¢
A. When I saw them when Mrs. Brandon was on the bed they
didn’t look to be so awfully large.

Q. Awfully large, would you be so kind as to tell what vou
mean by that? A. Well, T mean this, that they might be a
large woman’s hand or a small hand of a man.

(Mr. Hartman) : We move to strike out that answer.

(The Court): I think, gentlemen, that is a little too fine.
I will strike that out.

To which ruling of the Court the traverser by his counsel .
excepted and prays the Court to sign and seal this his Thirty-
fifth Bill of Exceptions, which is accordingly done this 23rd
day of September, 1918.

FRANK I. DUNCAN. (Seal)

Witness RACHAEL E. STEWART, continuing, says

Q. Now, can you give a further description of those marks,
ean you describe them as to size, do you know what an eighth
of an inch i8? A. T do.

Q. Do vou know what a quarter of an inch is? A. Yes.

Q. Now, can vou give that as to measurement, what size
they appeared to you when yvou saw them that evening? A,
You mean the depth, I scarcely know how to answer that be-

cause T have been objected to to describe how the fingers were
on the neck.

Q. Just a size, was it an eighth of an inch, a quarter of an
inch or an inch?

(Objected to.)
(The Court) : Let the lady describe, she has the idea.

A. The finger prints that T found in Mrs. Brandon’s neck
were nail prints down into the neck as if thev had been
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(Objected to.)

(The Court) : Just what you saw, how far apart were they ¢
A. You mean the finger nails on the neck ¢

(The Court) : You are describing how far apart they were.

A. T might say in this way (indicating). F ingers like that
(indicating).

Q. Were those marks oblong?
{The Court) : Let her describe them.

A. T tried to do it the best I can. Of course, you all know
the finger nails are round, they are not oblong.

(Objected to.)

(Witness) : Well, I ecan’t answer that question,

(The Court) ;: The point now is, she is testifying to what she
gaw. If I found a wounded man, 1 am no doctor, but I can
say whether a cut was a half inch long or three inches long.
What you want to find out is what you saw. Describe the
wounds that you saw; don’t give any conclusions or illustrations
about them.

A. T just say that there were finger prints in the neck.

(Objected to.)

(Witness) : I don’t know what else to say.

Q. Can’t vou describe how those marks looked, how they
looked on the throat or neck? A. T can.

Q. "Yowcan? A T can, T can describe how the fingers were |
on the neck. )

Q. Well, describe the marks? A. Well, the marks on the
neck were pressed back.

Q. How long were they? A. I don’t know.
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Q. Did you observe the dresser of the chiffonier or the burean
and other furniture in the room? A. I did.

Q. Will you tell me what you saw on the bureau? A. I can.

Q. Now, kindly deseribe what you saw on the bureau? A.
The hair pins in the tray, comb and brush, and a bill laying
by the tray; what kind of a bill that was, I am not capable of
saying.

Q. What do you mean by saying it was a bill, money, what
was it? A. 1 am not capable of saying how much it was, and
some other little things lying around on the dresser.

Q. Did you see anything else there? A. I can’t recall just
now whether I did.

"Q. What? A. Comb and brush.

Q. Don’t get excited, try to recall what you saw on the
bureau? A. A tray and some little odds and ends laying
around.

Q. What was the condition of the hair? A. The hair was

wrapped around the neck, the hair was down, wrapped around
the neck,

Q. In order to see the wound on the neck you would have
to remove the hair? A. I did.

Q. Now, I want you to tell me what vou did at the sugges-
tion of Dr. Joyce regarding the examination of the parts, of her
parts? A. Through the direction of Dr. Joyce, I turned the
body as I have stated; I put the hair pin in the wound; Dr.
Joyce told me to open the legs; I took the knee that was the
stiffest, that is the highest knee, bent the highest, and I shoved
that aside with both my hands for Dr. Joyce.

Q. What did he do? A. He took his hand and laid it on
the thigh, the left thigh and kind of pulled it aside.

Q. What did Dr. Joyoe say then ¢
(Objected to.)
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(The Court) : If you want to contradict something that Dr.
~ Joyoe said at the time, it is certainly not part of the res gestae.

(After argument.)
(The Court): Did he make any statement to the lady?

(Mr. Brady) : No, sir; Dr. Joyce was one of the most unsat-
isfactory witnesses I ever saw on the stand.

(Dbjected to.)

(The Court): No, that is not right. There is not any trou-
ble about this at all. If Dr. Joyce made a statement at any
time different from what he testified on the stand, then he should
have been asked on cross-examination, if he didn’t make that
statement in the presence of that lady, then if-he said no, he
did not, then vou could put her on the stand and give her the
question that was asked the Doctor, and have it contradicted;
that is the rule as I understand it

Q. How long did you remain at the home that night, Mrs.
Stewart? A. From twenty minutes of six o'clock unti] five
minutes of three o’clock in the morning.

Q. Now, would you be so good as to tell us whether or not
you made an examination of the little flat that night, the Bran-
don flat or apartment.

(Mr. Green) : At what time?
(Mr. Brady) : At any time.

A. When I entered into the little home, of course, I had to
go through the living room which was straight except the couch
that Mr. Brandon and the ladies and gentlemen were all around,
I don’t know whether that was upset or not. I went through
to the bedroom and as far as I could see there was nothing
upset. Mrs. Brandon’s body was lying on the bed at the foot
of the bed. May I ask a question just now?

(Mr. Grason): Yes.

(Witness) : Should T go on to say what I saw?
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{Mr. Grason) : Yes, say what you saw, describe in detail ¢

A. The body was lying on the bed, at the foot of the bed
the head was—— ‘ .

(The Court): You went over that. We want the other part
of the flat described ¢

{Mr. Brady) : The furniture, ete. ?

A. The furniture was all in place, I saw nothing upset what-
soever so far as I could see, I went through the kitchen, and
in the center of the floor were two saucers sitting in one an-
oher; I took my foot, my right foot, and moved those two
saucers to the side a little. On the table there was laying a
white cloth, that was in the kitchen and near to the end of that
table there were three dishes, a plate, a good sized vegetable
dish and a small dish, they all three sat in one corner; the table
cloth was to the end-of the table as if some one had

(Objected to.)

(The Witness, continuning) : The table cloth was back; I saw
the refrigerator on one hinge; the refrigerator being very small;
there was one hinge; the top hinge of the refrigerator door was
broken off ; the door was wide open; the top of the refrigerator
where the ice goes in sat up, it was open. The chairs were in
place. I noticed nothing out of place only standing up by the
stove, the range, was one low quartered shoe; that Tow quartered
shoe sat up with the heel against the stove, and the toe down to
the floor. I went out on the back porch and noticed nothing un-
usual there because it was a little dark.

Q. What is that? A. T noticed nothing unusual out of way
on the back porch, but it was dark. In the bedroom where
Mrs, Brandon’s body 1aid I noticed on her bed where &he laid
& white spread that was folded about that square (indicating),
that laid between four to six inches away from her head or
facing the kitchen door, her face faced the kitchen door, and
}his white spread laid about four to six inches away from her

ace.

Q. Was that spread in order do you know? A. It was folded
and laid there folded.
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Q. What if any clothes were on the bed? A. Nothing was

on the bed that I noticed, but the body of Mrs. Brandon laying
on a sheet and a pillow.”

Q. Was there any pillow there? A. T will take that back,
I won’t be positive.

Q. Did you observe the sheet Mrs. Stewart near where her
feet were? A. Yes, sir.

Q. What was the condition? A. Tt was not out of place, that
was rumpled sort of near the feet; it was rumpled near the feet.

Q. Did you go down the cellar? A. I did not go down in
the cellar.

Q. Did you notice whether or not the cellar door was open?
(Objected to.)

(The Court): If she noticed the cellar door and its condi-
tion. Did you notice the cellar door?

AT did.

(The Court) : What was its condition?

A. It was open.

Q. Now, Mrs. Stewart, I will ask you again what Doctor
Joyce requested vou to do when he was examining the body and
what did you do?

(Objected to.)

(The Court): She already testified to what she did. You
want to renew the above question ?

(Mr. Brady): Yes, sir.

(The Court) : You want to know what the Doctor said whem
she was examining the body ¢

(Mr. Brady): That was what I was asking. T want to know
what she said.
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(The Court) : I think she said, he put his hands on her limb
outside and then the question was what he said ?

(Mr. Brady): Yes, sir.

Q. Did you say anything further? A. I did not say any-
thing further. '

Q. Did you look? A, I did.
(Objected to.)

Q. I will ask you whether or not there were any hair pins in
Mrs, Brandon’s hair when you first saw her? A. Nome that 1
BAW.

Q. Was the hair dressed? A. It was not, it was around the
neck.

N

CROSS-EXAMINATION.

(Mr. Green): Mrs. Stewart, you made a very careful exam-
ination of that bed, didn’t you?

A. Of the bed ? » .

Q. Of the bed? A. I noticed, Mr. Green, everything about
the bed because I was there so long.

Q. You can’t say whether a pillow was on that bed, can you?
A. No, sir; Mr. Green, I can not say that.

Q. You don’t know whether there was a pillow on that bed ¢

A. As far as I can remember her head, she had no pillow under
her head.

Q. Did you notice that the pillow laid at the head of the bed
where her feet were, did you or not?! A. You mean at the head
of the bed ?

Q. Yes, where her feet were? A. I can’t say positively.

Q. Did you notice or not whether her feet had erumpled up
that pillow at the head of the bed? A. No, I did not.
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(Objected to.)
(Mr, Green); I am trying to test her.
t'l_‘he Court) : It is cross-examination.

Q. Do you not recall she had one foot under that pillow
A. No, sir; I do not, she had one foot from under that pillow.

Q. You don’t? A. XNo, sir.

Q. What condition was the body in when you saw it, you
sav it was cold, what other condition? A. It was cold, laying
over on the left towards the left side, I said in my testimony
that the body was in this position (indicating), lying over to-
wards the left side with the face towards the kitchen door; the
hands clinched all that way (indicating); the right knee stiff
and very much drawn and the left knee partly straightened out.

Q. The limbs were cold and stiff 7 A. Yes, they were.
Q. Do you know what rigomortis is? A. Yes.
Q. Was that the condition of her limbs? A. Yes.

Q. You mean to tell this Court and jury that in that bed
in that condition vou took those limbs and pulled them apart?
A. Mr. Green, I took the limbs this way (indicating); they
were sort of propped up; one foot sort of propped up, and I
took the limbs with both of my hands and pulled them apart,

Q. You did that? A. Yes, I did; yes, sir.
Q. Who was present? A. Dr. Joyce.

Q. Who else? A. And Doctor Welsh was where the head
was laving at the foot of the bed.

]
Q. Doctor Joyee and Doctor Welsh asked you to make this
examination? A, No, T didn’t say Doctor Wejsh did.

Q. T misunderstood vou then? A. I didn’t say that Doctor
"elsh asked me to make any examination; I said Doctor Welsh
was present, going in and out of the rooms, the same as you
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were, Doctor Green ; first in one room and then the other, back-
wards and forwards to the bed.

Q. I was not present? A. No, you were back in the kitchen.

Q. Wag Doctor Welsh present then? A. Doctor Welsh was
at the foot of the bed.

Q. He was standing at the foot of the bed ; do you know of
any official position Doctor Welsh holds in Anne Arundel
County? A. Yes, sir.

Q. Whgt is it? A. You mean as a physician,

Q. No, what else is he besides a physician? A. He is a
justice of the peace.

Q. When you reached the house, Mrs. Stewart, were there
many people there? A. Quite a number, quite a crowd on the
outside.

Q. Many on the inside? A. In the front room there were a
few ladies and Mr. Brandon and some men.

Q. Anybody in the kitchen? A. No one in the kitchen; you
-were in the bed room and Doctor Joyce and Doctor Welsh and
three ladies in the bed room.

Q. Where were Mrs. Burch and Mrs. Sarles? A. They .
were in the living room with Mr. Brandon by the couch.

Q. These people were all there when you reached there? A.
Yes, they had been there previous to my getting there.

Q. Of course, you don’t know or pretend to know what was
done or happened before you got there? A. No, sir.

Q. You dor’t know whether, of course, the furhiture had
been put in place? A. No, sir..

Q. Or whether the cellar door was open? A. No, sir; I do
not.

Q. Or whether the refrigerator was open? A. I do not.
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Q. Any ice.in the refngerator? A. No, no ice in the refrig-
erator,

Q. Did you see any ice? A. I saw no ice anywhere.

Q. How did you get out on the back porch? A. From the
kitchen right through.

Q. How did you get the kitchen door open? A. The back
door was open when I got there.

Q. How were the blinds when you got there, in the kitchen ?
A. The blinds were down, 1 presume both blinds drawn about
that far from the window (indicating).

Q. The saucers were on the floor? A. Yes, sir.

Q. They were down there right together? A. Yes, sat in
one another.

Q. Not broken? A. No, sir.

Q. Did you find any hair pins at the front door? A. No, sir.
Q. Did you look for any there? A. No, indeed. *

Q. Didr’t anybody tell you they found any hair pins at the
" front door? A. No, sir; never heard of it; the first time I

knew anything about it.

Q. Where was this blood on the bed that you speak of ¥ A.
I dide’t speak of any blood at all.

Q. You didn’t see any blood? A. I didn’t say I saw any
there; now, do you want me to say whether I saw any?

Q. You didn’t say vou saw any this morning? A. No, I
didn’t say whether I saw any; that question was not put to me
at all.

Q. Then you have not told what you saw there? A. Well,
because I was interrupted; I tried to tell what I saw there; I
saw blood there under head. '
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Q. Where was the blood? A. Under her hear on the left
side. .

Q. Did you see any blood on the floor under there? A. Yes,
I saw blood that had gone through the mattress on the floor.

Q. How thick was the mattress above? A. That is impos-
sible for me to say; 1 don't know how thick was the mattress.

Q. Could you not see the mattress? A. Sure 1 could see
the mattress; the sheet was over the mattress.

Q. It was what kind of a bedstead? A. A brass one, iron
and brass together.

Q. Didn’t you notice the mattress on top of the springs;
could you not tell bow thick it was? A. Just an ordinary mat-
tress.

Q. About six inches? A. Yes, the ordinary mattress.

Q. Did the bed look as though it had been made up? A.
No, I told you it was rumpled at the foot.

Q. Was i rumpled on the sides, too? A. I don’t remember.

Q. You don’t remember whether rumpled to the center? A.
No.

Q. You remember whether part of the sheet on the bed was
pulled back and exposed part of the mattress? A. No.

Q. You don’t remember that? A. It was pot when I got
there, if it was before I didn't see it.

Q. You didn’t see it? A. No, sir.
RE-DIRECT EXAMINATION.

Q. You have said, Mrs. Stewart, that the blood that you had
noticed on the floor there had gone through the mattress; did
vou examine the mattress to see whether it had gone through
or not ; or you just saw it on the floor? A. Didn’t examine the
mattress, I saw it on the floor.
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Q. You don’t know whether it went through the mattress or
not, do you? A. Why, ves, sir.

Q. Talk lond? A. Yes, I do know whether it went through
the mattress.

Q. How do you know if you didn’t examine the mattress?
A. I dido’t examine the mattress, but the head was turned, she
had her head to the left side and the head bled in the mattress
and I saw no blood until I turned the body and when 1 turned
the body over on the back I discovered blood, and I made the
remark that there was blood on the floor and that it had gone
through the mattress, -

Q. You made that remark? A. Yes, sir; I rpade that re-
mark

" Q. Did you examine the mattress to see whether it had gone
through¢ A. 1 did not, but I saw the blood going dewn and
there was no other way for the blood to go down ouly through
the mattress, because the head being turned down that way.

Q. What kind of a mattress was it, was it a hair mattress or
Ostimoor mattress¢ A, Impossible for me to say what kind of
2 mattress it was, there was too much excitement around there.

(Examination concluded.)

TRAVERSER'S THIRTY-SIXTH BILL OF EXCEP-
TIONS.-

After the occurrence of the matter set out in the first, second,
third, fourth, fifth, sixth, seventh, eighth, ninth, tenth, eleventh,
twelfth, thirteenth, fourteenth, fifteenth, sixteenth, seventeenth,
eighteenth, nineteenth, twentieth, twenty-first, twenty-second,
twentyv-third, twenty-fourth, twenty-fifth, twentv-sixth, twenty-
seventh, twenty-eighth, twenty-ninth, thirtieth, thirtv-first,
thirtyv-second, thirty-third. thirty-fourth and thirty-fifth bill of
exceptions, all of which is hereby made a part hereof as fully
ag if the same were herein repeated at large, Witness E. S.
WILLIAMS, being called on behalf of the defendant, savs:

AN
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REVEREND E. S. WILLIAMS, a witness of lawful age,
called on behalf of the defendant, after having been duly sworn,
testified as follows:

DIRECT EXAMINATION.

Q. (By Mr. Brady): What is your position in the City of
Annapolis? A. Pastor of Asbury Methodist Church.

Q. How long have you been pastor? A. Five years this
coming March.

Q. Where do you live? A. 31 Second street.

Q. How far do you live from the Brandon home? A. Next
door.
\
Q. What is the distance between the Brandon home and
your home? A. When we bought that lot and built the house
we left a space of three feet.

Q. What is the front of your home? A. Immediately in
front of it?

Q. Yes? A. There is a part of the bouse that is owned by
Adams on the corner

Q. What I meant, is there is a porch there? A. Yes, there is
a porch.

Q. What have you on that porch, permanently fixed, have you
something permanently fixed? A. No.

Q. Do you recall the day that Mrs. Brandon was found dead ?
A. I do.

Q. Will yeu kindly state to the Court and the jury on the
morning of that day what you were doing, and try to account
from the time where vou were up to one or two o ‘clock? A. I
arose that morning at half past five to attend a prayer meeting
at Mt. Moriah M. E. Church on Franklin street, and went in
company with my wife to the services. We reached the church
about six o’clock ; just one or two persons were present, and we
had to wait some little time to the others to gather and the
services
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Q. We don’t want it minutely? A. I went to the church
and on my return home——

Q. What time were you at the church, how long at the
church? A. I guess perhaps until quarter “of eight.

Q. Now tell from there? A. On my way home there was a
runaway accident in which the horse, or a team of the Standard
0il Compan}, was hurt, and I was beld up for some little
time,. because 1 assisted in getting them straight, in fact, I
caught the horse, as he run away, and I got home I presume
a & minutes of nine. My wife, after I had been there some
few minutes, informed me——

(Objected to.)

(Witness) : Well, T had to get something for breakfast, if that
will straighten the matter out; I went to the market and when
I returned I picked up the Baltimmore American and sat in a
swing, a porch swing.

Q. Tell how that swing was situated? A. That swing was
facing the Brandon home, or at least facing up Second street in
the direction of the Brandon home. [ read the paper some
little time and T called Dr. Hughes who had spent the night,
perhaps about half-past nine, somewhere in that neighborhood.
a few minutes after nine, and I waited for him to come down
and he came down/ and we went in the parlor, and he played the
piano and I did a little singing, and a little later on we had
breakfast ; while I was at the breakfast table the door bell rang
and T went to the door and Mr. Paxton, who drives a team for
the Standard Oil Company, came to make Inquiries about the
accident that occurred that morning, as he was not guiding the
team.

Q. What time was that? A, Ten o’clock or thercabouts;
when I reached the table the others had finished eating; and
Mr. Paxton had stayed there some considerable time.

Q. What time did he leave! A. He left T guess, quarter
past ten, or twenty minutes afterwards, so when T had finished
breakfast I went back to the front porch, after having spent a
few minutes in the house and I stayed out on the poreh until
about 11 o’clock, perbaps ten or fifteen minutes after 11. T
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had = little argument with my friend Dr. Hughes on the porch,
and I went in about ten minutes after 11; the reason I know
it was that time was because Mr. Fletcher, who lives across the
street, had an appointment with Dr. Hughes and he promised
to call about 11 o’clock and Mr. Hughes and I had an engage-
ment down town and I looked at my watch and said—Mr.
Fletcher is late, it was then about 10 minutes of 11, and I
went in the house as I said

Q. Who did you leave outside? A. I left Dr. Hughes, that
was just about the time Mr. Fletcher drove up. 1 stayed in
the house, I suppose fifteen minutes or something to that effect,
and returned to the front porch and engaged in the conversa-
tion. I guess it was about half-past cleven, Fletcher said

(Objected to.)
(Mr. Brady): Never mind what he said.

(Witness) : Shortly after he left Dr. Hughes and I stayed—
I understand you are not allowed to say what was said?

Q. Nothing at all that was said?

{Witness) : I stayed oun the porch.

Q. Where were you? A. Sitting in a swing.

Q. Who was with you? A. Dr. Hughes was with me.

Q. That swing, how does that swing face? A. That swing
faced my front door. .

Q. As to the Brandon home? A. It faced up Second street
so that I could see anyone coming out my front door or the
Brandon front door.

Q. How long did you and Dr. Ilughes stay there? A. Until
quarter past one or thereabouts.

Q. Did you see anyone on the street or on any of the porches
that vou can recall? A. As T recall T saw some one on Mrs.
Bureh’s poreh, that is the third door above me, and perhaps
some one on a porch above that, T don’t recall which, I didn’t

N
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pay no attention to it; because it is an ordinary thing to see
folks on these front porch&a and it was not anything about 1t to
make me remember distinctly.

Q. Did you hear any noise in the Brandon home between 11
o'clock and during the time that you were on that porch? A. I
did not.

Q. Did you see anything unusual? A. 1 did not.

Q. Did you see any one go in or come out of the Brandon
home? A."I did not, I told the detectives when they asked me
about it——

(Mr. Brady) : Never mind what you told the detectives.

Q. If anyone had come out of that house or gone in that
house could yvou have seen it, and would you have seen it in the
position you were all during the time you were on the porch ?

+ (Objected to.)
(The Court) : He said he did not see anyone.

Q. T asked him if anyone had come out when he was on the
porch ¢

(Mr. Green) : He said he was not paying any particular at-
tention, nothing to attract his attention and he paid no atten-
tion.

(The Court): He said he was sitting in the swing and de-
scribed the position he was sitting with Dr. Hughes in the
swing looking towards the Brandon home and he told the time
he was there, and he said he saw no one go in or come out of
that honse.

(Mr. Brady) : Now I ask the direct question: From the posi-
tion you were on that porch for the time you describe, could you
have seen anyone come out of that house or go in ‘that house
would yon have seen them ?

(Objected to; objection sustained ; exception noted.)
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To which ruling of the Court the traverser by his counsel
excepted and prays the Court to sign and seal this his Thirty-
sixth Bill of Exceptions, which is accordingly done this 23rd
day of September, 1918,

FRANK L. DUNCAN. (Seal)

TRAVERSER’S THIRTY-SEVENTH BILL OF EXCEP-
TIONS.

After the occurrence of the matter set out in the first, second,
third, fourth, fifth, sixth, seventh, eighth, ninth, tenth, elevent.h
twelfth thlrteent,h fourteenth ﬁfteent.h snmeenth seventeenth
elghteenth nineteenth, twentxeth twe.rntw-hrst twent) -second,-
twenty-third, twenty- fourth twernt,y—ﬁfth twent_y-smth twenty-
seventh, twenty-eighth, twems-mnth thirtieth, thirty-first,
thlrtw-second thirty-third, thirty fourth thxrt\-ﬁfth and thu'tv
sixth bill of exoeptions, all of which is herebv ‘made a part here-
of as fully as if the same were herein repeated at 1arge, witness
REV. E. 8. WILLIAMS, continuing, says:

(The Court): As 1 understand the witness he said he could
have seen and dxdn t see. What has been objected to is “would
you have seen.’

(Mr. Brady): You understand the witness to say he was
placed where he could have seen any one?

(The Court): He said he could, and you said, “Would you
have seen any one” ? That is what I sustained the objection to.

Q. Now, Dpetor, right at the corner of vour house—what is
on this side of your house?{ A. A vacant lot.

Q. Now, right at this corner, I want to know what is there;
at the corner of your house? A. The pavement runs back and
there are some steps that run down.

Q. Is there not a common pathway for persons coming from
Acton lane and that section, 1o come over through Perdeback’s
property, cut across that lot and come. up those steps? A.
There are dozens of persons that come across there and come up
through there, before that occurrence, there is a fence there now.
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Q. That has been put up since?! A. Yes, sir.

Q. It was a common path way? A Dozens of persons came
through there every day from Water street through Van Sant
street across this vacant lot.

Q. Can- you hear distinetly noise in your house from the
Brandon house ¢

{Objected to.)

{The Court) : I don’t-know about distinetly.

Q. Can you hear noise?! A. I hear people walking next
door, hear people talking, but can’t understand what they are
saying.

Q. When you are on the inside? A. Yes, sir.

Q. Now, when did you first learn of the death of Mrs. Bran-
don? A. Between five and six on August 8th,

Q. Were vou talking to Mary Perkins on the evening of
August 8th? A. T was. :

Q. In the presence of Catherine Brown and Fannie Hall?
A. I was talking to her in the presence of Mrs. Catherine
Brown, Mrs. Edith Creditt and one other person whom I don’t
recall, 1 think it was Mrs. Fannie Hall.

Q. What were you talking about?

(Objected to.)

(The Court): Mrs. Perkine was on the stand and she was
asked some questions about conversations she had with Reverend

Williams in the presence of Catherine Brown and Mary Makell.
(Mr. Brady): Yes, sir.

(The Court): Now, in that examination you asked whether
or not she didn’t say certain things to Reverend Williams ?

_(Mr. Brady) : Yes, sir.
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(Mr. Brady) : Whilst Mary Perkins was on the stand I asked
her this question: “Did you make the statement in the pres-
ence of Reverend Williams, Catherine Brown and Mary Makell,
that you thought it was strange you had not seen Mra. Brandon
all day, that you had noticed the house had been closed and saw
no one about that entire day”’? and she answered, “I did not
make it to them.” ’

Q. Now, tell me, tell the Court and the jury, whether she did
make such a statement to you? .

(Objected to.)

t

(The Court) : What is the objection ¢ .

(Mr. Green) : The objection is that he has not laid the foun-
dation, nd time, at the time it was asked.

(Mr. Brady): That is what was asked !

(Mr. Green) : Not that she made the statement. He simply
asked the question, what statement did she make?

(The Court) : The record ought to show the question he asked.
My recollection of the testimony is that she testified, that she
was asked the question whether or not on the evening of the 8th
of August she didn’t Lave a conversation with Reverend Wil-
liams and Catherine Brown and Mary Makell and whether or
not on that occasion she didn’t make certain statements; she
said she didn’t; now if she is asked that same statement now,
the record will show whether asked correctly or not, and she
can say whether she did or not

(Mzr. Green): I think the question was asked did you talk in
the presence of Reverend Williams, but not give the time in
that question. .

(Teetimony read) :

(The Court) : She testified she did not.

(Mr. Greén) : We don’t think the foundation has been laid.

(The Cburt) : My recollection is that it was the 8th. If the
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record does not show you may call her back and ask her that
question, when and fix that time.

(Examination of witnees suspended.)

MARY PERKINS, recalled.
(The Court) : Ask that question to fix the date.

(Mr. Brady) : I asked you the question, Mary

(The Court): Fix the time, did you say to Reveren& Wil-
liams on the evening of the 8th of August and so forth.

Q. Did you saw to Catherine Brown, Mary Makell and
Reverend Williams or to either of those two persons in the
presence of Reverend Williams, on Second street right pear the
Brandon home, shortly or some little while after you heard of
the death of Mrs. Brandon :

(The Court) : On the 8th of August.

(Mr. Brady, continuing) : On the 8th of August, “that you
thought it strange that you had not seen Mrs. Brandon all that
day, that you had noticed that the house had been closed and
saw no one about there the entire day”? A. No, sir; I did not.

(Objected ts.)

(The Court) : For what reason

(Mr. Green): The question is broad and sweepihg. He
wants to know if the witness made the statement to Reverend
Williams, or in his presence.

(Objection overruled.)

A. No, sir; T did not. I remember being on ‘the porch.

(Examination concluded.)
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REVEREND WILLIAMS, recalled.

Q. Did you have a talk with Mary Perkins shortly after the
discovery of the dead body of Mrs. Brandon on Second street
near the home of Mrs. Brandon on August 8th? A. I did.

Q. In whose presence! A. As I said before in the presence
of Mrs. Catherine Brown, Mrs. Edith Creditt and one other
person that I am not positive about at this time.

(Mr. Green): Now, may it please the Court, does that not
rule it out under his form of question ?

(The Court): I don’t think so,

(Objection overruled.)

Q. What did she say at that time?

(Objected to.)

(The Court) : Put the gquestion that you put to her. Did she
say to you, at that time mentioned, that she thought it strange
that she had not seen Mrs. Brandon all that day, that she had
noticed that the house had been closed and saw no one there
the entire day.

A. She positively said so.

_CROSS-EXAMINATION.

Q. How long have you known Mary Perkins and Edith
Creditt? A. I have known Mrs. Creditt for more than four
vears; I have known Mary Perkins for the past perhaps eight
months or more. '

Q. Members of your church? A. No, sir.

. Q. Where do they attend, do you know ?

(Objected to.) )

(Mr. Green): We expect to show some motive to affect the
credibility of thie witness on'this point.
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(Objection overruled.)
(Exception noted.)

To which ruling of the Court the traverser by his counsel
excopted and prays the Court to sign and seal this his Thirty-
seventh Bill of Exceptions, which is accordingly done this 23rd
day of September, 1918.

,  FRANK I. DUNCAN. (Seal)

TRAVERSER'S THIRTY-EIGHTH BILL OF EXCEP-
TIONS.

After the occurrence of the matters set out in the first, second,
third, fourth, fifth, sixth, seventh, eighth, ninth, tenth, eleventh,
twelfth, thirteenth, fourteenth, fifteenth, sixteenth, seventeenth,
eighteenth, nineteenth, twentieth, twenty-first, twenty-second,
twenty-third, twenty-fourth, twenty-tifth, twenty-sixth, twenty-
seventh, twenty-eighth, twenty-ninth, thirtieth, thirty-first,
thirty-second, thirty-third, thirty-fourth, thirty-fifth, thirty-
sixth and thirty-seventh bill of exceptions, all of which is
hereby made a part hereof as fully as if the same were herein
repeated at large, witness REV. E. S. WILLIAMS, continuing,
says: »

A. She attends St. Mary’s Church, Catholic Church.

Q. You say you were on your front porch from half past ten
until one o’clock ¢ A. I did pot.

Q. From what time until one o'clock? A. I said from half
past eleven to quarter past one.

Q. Half past eleven to quarter past one? A. I did.
Q. Never left it during that time? A. I am sure I didn’t.

Q. Did vou see Snowden when'he went down Second street ?
A. If T did, I didn’t pay any attention to him; colored men
there every day; I never saw Snowden in my life that I
know of until he was brought to trial in Annapolis in the
October Term of Court.
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Q. Did you advise the prayer meeting for him the day before
his trial in Annapolis?

(Objected to.)
(Objection sustained.)

Q. How many interviews did vou have with me over this mat-
ter? ‘

(Objected to.)
(Objection overruled.)
(Exception noted.)

To which ruling of the Court the traverser by his counsel
excepted and prays the Court to sign and seal this his Thirty-
eighth Bill of Exceptions, which is accordingly done this
day of Apral, 1918.

(Exception refused.)

F. 1. D

TRAVERSER’S THIRTY-NINTH BILL OF EXCEP-
TIONS.

After the oceurrence of the matters set ont in the first, second,
third, fourth, fifth, sixth, seventh, eighth, ninth, tenth, eleventh,
twelfth, thirteenth, fourteenth, fifteenth, sixteenth, seventeenth,
eighteenth, nineteenth, twentieth, twenty-first, twenty-second,
twenty-third, twentv-fourth,. twenty-fifth, twentv-sixth, twenty-
seventh, twentyv-eighth, twentv-ninth, thirtieth, thirtv-first,
thirtv-second, thirty-third, thirty-fourth, thirty-fifth, thirty-
sixth, thirty-seventh and thirty-eighth bill of exceptions, all of
which is hereby made a part hereof as fullv as if the same were
herein repeated at large, witness REV. E. 8. WILLIAMS,
continuing, says:

A. I was in vour office in the presence of Mrs. Humiston, I
believe her name was

Q. Anybody else? A. Doctor Hopkins came in, I recall we
were talking and vou told him he could hear this conversation:
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Q. When was that? A. That was, I guess, the night that
Snowden was arrested or might have been the next night, I am
-not positive as to the time.

Q. Had you talked to me any time previons to that? A. I
positively had not.

Q. Not at my office, anywhere else? A. No, sir.

Q. What did you tell me that night about yon being on the
porch¢ A. T can’t answer that question, unless you let me tell
the circumstances.

Q. Go shead and tell them? A. Mrs. Humiston, this lady,
asked me to go to Mr. Green's office to tell Mr. Green

(Objected to; anything Mrs. Humiston told him to get him
down there.)

{The Court): The question seems to be plain: What did
vou say to Mr. Green about the length of time you were on the
porch ?

A. Well, Mrs. Humiston says I had been on the porch all
day .

(Motion to strike out what she said.)

(Mr. Grason): Was this in the presence of Mr. Green? A.
Yes, sir.

(Mr. Grason): Was this in the presence of Mr. Green?
A. Yes, sir.

(The Court) : The question is a very plain one: What did you
say to Mr. Green about the length of time you had been on the
porch that day? A. I told Mr. Green when it had been stated
that T had been there all day, I said it would be absurd to say
I sat on that poreh from nine o’clock in the morning until half
past one; that is what I said, and then in the house.

Q. Did you make the statement to me in the presence of
Doctor Hopkins on Tuesday night, August 14, in my office, that
you didn’t know what time you went out on the porch, how long



154

you stayed, what time you left or what time you got back? A. I
did not.

Q. You did not? A. No, sir; I did not.

(Mr. Green): T want to change that and make it the 13th,
I gave the right day but the wrong date, it was Tuesday the
13th,

(Witness) : T say T did not.

Q. Did you have any conversation with Margaret Queen,
the mother of those girls on Monday afternoon before Snowden
was arrested? A. I did not, T did after he was arrested.

Q. Did you state to Margaret Queen at any time, when she
consulted vou about what her daughter ought to do in reference
to telling what she had seen or heard; did you make this state-
ment : “Thoy cannet make vou tell what vou don’t want to tell,
they can’t make you say what you don’t want to say, it is a white
man’s affair, amhov»” ?

(Objected to.)

(Mr. Grason) : I want to know what time he refers to; this
witness said he didn’t have a talk before, but had afterwards.

(The Court): I suppose you mean after?
(Mr. Green): No, sir; I sav before he was arrested.
(Mr. Grason): He said he didn’t before.

{The Court) : Now, the question is, did he before the arrest
have any talk?

(Mr. Green) : Yes, sir.
(The Court): He savs he did not.

((Mr. Green) : Did you after his arrest have that talk with
the mother of these girls, Margaret Queen, and make the state-
ment : “They can’t make vou tell what you don’t want to tell,
thev can’t make vou say what vou don’t want to say, it is a
white man’s affair, anyhow”?
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(Objected to.)
(Objection overruled.)
(Exception noted.)
To which ruling of the Court the traverser by his counsel ex-
cepted and prays the Court to sign and seal this his Thirty-
ninth Bill of Exceptions, which is accordingly done this 23rd

day of September, 19185,

FRANK I. DUNCAN. (Seal)

TRAVERSER'S FORTIETH BILL OF EXCEPTTOXNS.

After the oceurrence of the matters set out in the first, second,
third, fourth, fifth, sixth, seventh, eighth, ninth, tenth, eleventh,
twelfth, thirteenth, fourteenth, fifteenth, sixteenth, seventeenth,
eighteenth, nineteenth, twentieth, twentv-first, twenty-second,
twentv-third, twenty-fourth, twenty-fifth, twentyv-sixth, twenty-
seventh, twenty-eighth, twentv-ninth, thirtieth, thirty-first,
thirtv-second, thirty-third, thirtv-fourth, thirty-fifth, thirty-
sixth, thirty-seventh, thirty-eighth and thirtv-ninth bill of excep-
tions, all of which is hereby made a part hereof as fullv as if
the same were herein repeated at large, witness REV. E. S,
WILLTAMS, continuing, savs:

A. T never said such a thing as that in my life, never said
such a thing, that is manufactured for I don’t know that. I
never dreamed such a thing.

Q. Why did vou talk te them at all? A, Mary Perking
mother called me after Mr. Lee, Deputy Sheriff Lee, had been
there to take them down to their office they had been gone she
had said about an hour; [ had not had any conversation with
any of them and she called me across there and said to me——

(Objected to.)
(Mr. Green) : We asked why he talked to them ?

(Question repeated.)
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A. I was called there by Mra. Queen.

Q. Do you mesn to say that was the first conversation you
ever bad with them about it? A. Positively so.

Q. With any of them about it? A. With any of them about
it.

Q. Didn’t you swear you had a conversation with them on
Wednesday afternoon, what do you mean by that? A. 1 mean
to say, you asked me why I was called over there.

Q. No, I didw’t? A. You asked me if I had a conversation
with Mrs. Queen.

Q. No, I didn’t. Didn’t you say that was the first conver-
gation you had with any of them, didu’t you say yes to that?
A. 1 thought you were talking about this question that you
asked me, did I tell them that this was a white man’s affair,
and they didn't have to tell, and all like that.

Q. Didn't you say that was the first conversation you ever
had with them at all, that was the Monday after Spowden was
arrested, didn’t you say that? A, That is what I said, I under-
stood you to say in response to that question. -

Q. Didn't vou say that was the first conversation you ever
had with any of them? A. When you were talking about that,
ves, Sir.

Q. Now, then, you say that is not true, that you had a con-
versation with them on Wednesday that the crime was discov-
ered ?

(Objected to.)

(Objection sustained.)

Q. Is it true that is the first conversation you ever had with
anv of them?

(Objected to.)
(Objection overruled.)
(Exception noted.)
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To which ruling of the Court the traverser by his counsel ex-
cepted and prays the Court to sign and seal this his Fortieth
Bill of Exceptions, which is accordingly done this 23rd day of
September, 1918.

FRANK I. DUNCAN. (Seal)

TRAVERSER'S FORTY-FIRST BILL OF EXCEPTIONS.

After the occurrence of the matter set out in the first, second,
third, fourth, fifth, sixth, seventh, eighth, niunth, tenth, eleventh,
twelfth, thirteenth, fourteenth, fifteenth, sixteenth, seventeenth,
eighteenth, nineteenth, twentieth, twenty-first, twentyv-sacond,
twenty-third, twenty-fourth, twentv-fifth, twenty-sixth, twenty-
seventh, twenty-eighth, twentyv-ninth, thirtieth, thirty-first,
thirty-second, thirty-third, thirty-fourth. thirty-fifth, thirty-
sixth, thirty-seventh, thirty-eighth, thirty-ninth and fortieth il
of exeeptions, all of which is hereby made a part hereof ax fully
as if the same were herein repeated at large, witness REV, 8. E,
WILLIAMS, continuing, says:

A. That is the first conversation T had with Mrs. Queen.

Q. Is that the first conversation vou ever had with any of
them? A. T told the Court,

Q. Answer the question yesorno? A. 1f I understand yon—

Q. The question is perfectly plain, you can answer it yes or
no: I am entitled to an answer to my question? A. There are
somethings you can’t answer to that,

(Question repeated.)

(Mr. Brady): Conversation on the subject of the crime.

(The Court) : The first conversation yoﬁ had with Mrs. Queen
or her two daughters, the subject matter being this crime.

(Mr. Green): Yes, sir.

A. T misunderstood vour question, I say no.
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Q. Have you talked with them since that time? A. I have
not.

Q. That was before you came down and talked with me, was
it not? A. Tt was.

Q. You didn’t tell me you had talked with them and they
had said that, did yon!

(Objected to.)
(Objection overruled.)

(Exception noted.)
A. Now look here, T want to understand just what vou mean.

Q. T mean just what T sav. The question is plain enough
to convey my meaning and I mean what T say? A. If I am
too dense to understand it, then can I ask vou to repeat so I
can understand what vou mean ?

(Question repeated.)
(Mr. Brady): When?

(Mr. Green): When he came fo me in the presence of Mrs.
Humiston on Tuesday night. The night he was down there
when Doctor Hopkins was there. '

(Witness) : Hle was not there at the time, he came in later
and vou said Doctor Hopkins, I don’t mind your hearing the
conversation, we are talking the Brandon murder, but I told
vou that before that in the presence of Mrs. Humiston.

Q. What did you tell me? A. T told you Marv Perking had
said in her talking about this woman: I said T was on West
street when I heard abonut this woman being found dead ; T came
down the street on that side with Doctor Hughes and that Doc-
tor Hughes kept on over to Mrs. Carroll’s and I stopped on the
steps and talked with these people.

Q. What people? A. T told you Mrs. Catherine Brown and
Mrs. Humiston, we were talking to Mrs. Catherine Brown, Mrs.
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Marvy Perkins and Edith Creditt and someone else, we had a
discussion on that porch; that this woman had said

Q. That this woman had said? A. That Mary Perkins had
said, if vou want me to be positive

Q. Who do vou mean by this woman, Mary Perkins? A.
Mary Perkins.

Q. What did vou tell me? A. I told vou that Mary Perkins
had spoken,—vou spoke about these two women coming down
and telling vou about somebody coming out

Q. I told you that these women had come down and told me?

A. That is what I said.

Q. All right, go ahead? A. 1 said that Mary Perkins had
said that she was late getting up that morning and it was so
strange that she had not seen anybody around thar house all
day, had not seen Mrs. Brandon and said to we, did vou or vour
wife see Mrs. Brandon all day. T said, ne; and she said, T
think it is so strange that nobody has seen her around there, 1
believe that man killed his wife.

Q. That is what she said? A. That is what T said to you, in
the presence of Mrs. Humiston.

Q. T ask vou if you toid me what vou already sworn to that
statement. that those girls told yon? A. Yes, sir.

Q. Was that what they told you? A. That is what they
said.

Q. On the Wednesday of the murder? A. On the Wednes-
day of the murder.

Q. Wednesday evening of the murder? A. Yes, sir.
Q. Was that all they said to you? A. No.

Q. What else did thev sav? A. They talked in general con-
versation. T was talking about what Mrs. Perkins said.

Q. That was all Mary Perkins said to vou? A. T would not
say that.
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Q. What else did she say? A. She said several things, I
don’t recall what all she did say. : ’

Q. You don’t recall anything else she said. Was that all
you remember that Mary Perkins said to you? A. Well, I
guess it is just at this time. )

Q. Do you know you have just sworn that what Mary Per-
kins said to you was: “That she thought it strange that she had
not seen Mrs. Brandon all that day, that she had noticed that
the house had been closed and she saw nobody about there the
entire day ¢

(Objected to.)
(Objection overruled.)
( Exception noted.)

To which ruling of the Court the traverser by his counsel
excepted and prays the Court to sign and seal this his Forty-
first Bill of Exceptions, which is accordingly done this 23rd
day of September, 1918.

FRANK 1. DUNCAN. (Seal)

TRAVERSER’'S FORTY-SECOND BILL OF EXCEP-
TIONS.

After the occurrence of the matter set out in the first, second,
third, fourth, fifth, sixth, seventh, eighth, ninth, tenth, eleventh,
twelfth, thirteenth, fourteenth, fifteenth, sixteenth, seventeenth,
eighteenth, nineteenth, twentieth, twenty-first, twenty-second,
twenty-third, twenty-fourth, twenty-fifth, twenty-sixth, twenty-
seventh, twentv-eighth, twenty-ninth, thirtieth, thirty-first,
thirty-second, thirty-third, thirty-fourth. thirty-fifth, thirty-
sixth, thirtv-seventh, thirty-eighth, thirty-ninth, fortieth and
forty-first bill of exceptions, all of which is hereby made a part
hereof as fully as if the same were herein repeated at large,
Witness REV. E. S. WILLIAMS, continuing, says:
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A. T know that you asked Mary Perkins that question just
now on the stand.

Q. Didn’t you then swear that was what she said? A. She
did say that.

Q. You just swore to me that she said something else and
you don’t remember anything else ?
(Objected to.)

{The Court): As I recollect it, Mr. Green said: “Did you
tell me that in my office? 1 did. What did you tell me? That
he then proceeded to tell him what he had told him. 1s that
all she said that you told me? Yes. Then how about what
you say she told you here.

Q. Now which statement is correct that Mary Perkins made?

(Objected to.)

(Objection overruled.)

(Exception noted.)

To which ruling of the Court the traverser by his counsel
excepted and prays the Court to sign and seal this his Forty-

second Bill of Exceptions, which is accordingly done this 23rd
day of September, 1918,

FRANK 1. DUNCAN. (Seal)

TRAVERSER'S FORTY-THIRD BILL OF EXCEP-
TIONS.

After the occurrence of the matter set out in the first, second,
third, fourth, fifth, sixth, seventh, eighth, ninth, tenth, eleventh,
twelfth, thirteenth, fourteenth, fifteenth, sixteenth, seventeenth,
eighteenth, nineteenth, twentieth, twenty-first, twenty-second,
twenty-third, twenty-fourth, twenty-fifth, twenty-sixth, twenty-
seventh, twenty-eighth, twenty-ninth, thirtieth, thirty-first,
thirty-second, thirty-third, thirty-fourth, thirty-fifth, thirty-
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sixth, thirty-seventh, thirty-eighth, thirty-ninth, fortieth, forty-
first and forty-second bill of exceptions, all of Whlch i8 herebv
made a part hereof as fully as if the same were herein mpeated
at large, witness REV. E. S. WILLIAMS, continuing, says

A. T will say this; that she said exactly what I told vou.

Q. She said that? A. Yes, sir.

Q. Did she say the other?

{Mr. Grason) ;: What other now ?

A. She said she had not seen anvbody. You mean the ques-
then that she had not scen anvhody all day ?

Q. Yes? A. Yes, sir; she said that.

Q. You recollect now that she did say that other? A. Yes,
she said that.

Q. What brougbt it to vour mind? A. Yon asked me what
T said down in your office. You asked me what T said to vou in
vour office, and T told vou what I said to vou in your office.

Q. Do vou know Detective Doughertv? A. T certainly do.
I hecame acquainted with bim when this case was going on.

Q. Did vou have a talk with him on the 14th or 15th of
August, just after Snowden was carried to Baltimore? A. I
had fifteen or twenty eonversations with him.

Q. Did vou have one about that time with him, the 14th or
15th? A. Yes, T saw him those few davs he was down there,
I bad several conversations with him.

Q. Did vou congratulate him at that time on getting Snow-
den out of Annapolic to avoid a race riot? A. No, sir.

Q. On Wednesday the 14th of August, did you have any con-
versation with Detective Dougherty ?

(Objeeted to.)

(Objection overruled.)
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(Exception noted.)

To which ruling of the Court the traverser by his counsel
excepted and prays the Court to sign and seal this his Forty-
third Bill of Exceptions, which is accordingly done this 23rd
day of September, 1918.

FRANK I. DUNCAN. (Seal)

TRAVERSER'S FORTY-FOURTH BILL OF EXCEP-
TIOXNS.

After the occurrence of the matter set out in the first, second,
third, fourth, fifth, sixth, seventh, eighth, ninth, tenth, eleventh,
twelfth, thirteenth, fourteenth, fifteenth, sixteenth, seventeenth,
eighteenth, ninetecenth, twentieth, twenty-first, twenty-second,
twenty-third, twenty-fourth, twenty-fifth, twenty-sixth, twenty-
seventh, twenty-eighth, twenty-ninth, thirtieth, thirty-firss,
thirty-second, thirty-third, thirty-fourth, tbirty-fifth, thirty-
sixth, thirty-seventh, thirty-eighth, thirty-ninth, fortieth, forty-
first, forty-secoud and forty-third bill of exceptions, all of which
is hereby made a part hereof as fully as if the same were herein
repeated at large, witness REV. E. S. WILLIAMS, continuing,

says:
A. What counversation is that ¢

Q. In which you congratulated him on getting Snowden out
of Annapolis to prevent a race riot !

(Objected to.)

(Objection overruled.)

(Exception noted.)

To which rling of the Court the traverser by his counsel
excepted aud prays the Court to sign and seal this his Forty-
fourth Bill of Exceptions, which is accordingly doue this 23rd
day of September, 1918,

FRANK I. DUNCAN. (Seal)
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TRAVERSER’S FORTY-FIFTH BILL OF EXCEP-
TIONS.

After the occurrence of the matter set out in the first, second,
third, fourth, fifth, sixth, seventh, eighth, ninth, tenth, eleventh,
twelfth, thirteenth, fourteenth, fifteenth, sixteenth, seventeenth,
eighteenth, nineteenth, twentieth, twenty-first, twenty-second,
twenty-third, twenty-fourth, twenty-fifth, twenty-sixth, twenty-
seventh, twenty-eighth, twenty-pinth, thirtieth, thirty-first,
thirty-second, thirty-third, thirty-fourth, thirty-fifth, thirty-
sixth, thirty-seventh, thirty-eighth, thirty-ninth, fortieth, forty-
first, forty-second, fortv-third and forty-fourth bill of excep-
tions, all of which is hereby made a part hereof as fully as if
the same were herein repeated at large, the witness REV. E. 8.
WILLIAMS, continuing, says:

A. T did not say that in that way.
Q. What way did yon say it?

(Mr. Grason): We want to object to all this line of exam-
ination.

A. T said practically the same thing I said to yon about it.
Q. What was that? A. T said—it is a little difficult to say
what T said unless I can give the occasion that “caused this

statement and Mr. Dougherty knows and you know.

(Mr. Bradyv): I think vou should be allowed and ask the
Court to permit that to be stated by you.

(The Court): This is a question asked for the purpose of
contradiction.

(Mr. Green): Yes, sir.
Q. Did you say it or not? A. T did not say it in that way.

Q. Do you know Detective Pohler? A. Yes, he need not
stand up. I know him.

Q. Did you say to him on the 9th of August in Annapolis,
1917, that vou sat on your front porch from nine o'clock in the
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morning until half-past one in the day and never left there and
never went in or came out of your home? A. I never said that
since I was born.

Q. Did you say to him at that time, on the 9th of August,
1917, that nobody had said anything to you about this murder
and when they did you would let him know? A. Why, that is
absurd ; people were talking

Q. Answer the question, did you; ves or no? 4. No.

Q. Did you say to Detective Pohler on the 10th day of Aug-
ust, 1917, in Annapolis, that vou, up to that time, had not
heard anything about this murder and that when you did you
would let him know? A. No.

Q. Did you see an express wagon delivering a box at Mrs.
King's on Wednesday morning between half past eleven, about
half past eleven? A. I saw an express wagon delivering a box
at Mrs. King’s residence about half-past ten or eleven in the
neighborbood of either Tuesday or Wednesday, 1 told Mr. Pob-
ler I did not know which.

Q. Now, you were :itting on that porch this Wednesday
morning, did you see an express wagon deliver the hox at Mrs.
King’s door Wednesday, thc morning of the discovery of the
murder ?

(Objected to0.)

(Objection overruled.)

( Exception noted.)

To which ruling of the Court the traverser by his counsel
excepted and pravs the Court to sign and seal this his Forty-
fifth Bill of Exceptions, which is accordingly done this 23rd
day of September, 1918,

FRAXNK I. DUNCAN. (Seal)
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REV. E. 8. WILLTAMS, continuing, says:

A. Mr. Pobler asked me about this thing three or four days
after this woman was found dead, if T had seen an express
wagon deliver a box and asked me who delivered that box and
1 told him whose team it was, I didn't know the name of the
driver, he said, was that Tuesday or Wednesday, he asked me
what day it was and I said, I din’t recall whether Tuesday or
Wednesday, that there are wagons delivering boxes around
there any time. -

Q. Will you say whotber or not you saw it? A, I don’t
know whether Tuesday or Wednesday, but I did see a wagon
delivering an express box.

Q. 13d vou tell Detective Pohler on vour front porch on the
10th day of August, 1917, that yvou did not see any box deliv-
ored to Mrs. King's door on Wednesday morning? A. 1 told
Mr. Pobler, when Mr. Pohler asked me about this box, that I
didn’t recall whether it was Tuesday or Wednesday, but that
1 did see a box delivered there and told him whose it was and
he afterwards told me he had seen this man.

(Mr. Green): 1 want him io answer the question.

(The Court): The question is, whether he told Detective
Pohler, he did not see it delivered on Wednesday ¢

Q. On Wednesday, August Sth, did vou or not tell Detective
Pohler that you did not sec a box delivered there! A. 1 say
no to that, because 1 told him Tuesday or Wednesday, 1 didn’t
know which, therefore, I didn’t fix it on W edneada\ hdlf -past

ten or what time; [ told him it was either Tuesday or Wednes-
day.

Q. Iid vou tell him what time of the dav? A. T told him
in the morning; 1 didn't give him any hour, I told him who
the express man was, whose team it was; I didn't know the
name of the driver.

{ The Court): There was a little boy on the stand the other
day named LeRoy, he worked for Mr. Strohmeyer, at a grocery
store, did vou see hlm that day with a bag of flour on hlc back ?
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A. T did not
(Mr. Green): Would the fact of your not having seen him,

if he had passed up there, would it have impressed you as any-
thing unusual .

(Objected to.)

Q. (Continuing) : to see boys going by there?
(Objected to.)

A. T did not see him.

(Examination concluded.)

MARY PERKIXS, recalled to answer some questions put
by members of the jury:

Q. You said that vou looked through the slides of the shut-
ters. I would like to know what kind of shutters are on vour
house, whether they uare slide shutters or stationery or whether
they work on a pivot! A. The shutters were bowed in, and
the shutters open on slides.

Q. They work on pivots? A, Yes, sir.

Q. Are there two of these slides or just one? A. Yes, sir.

Q. Just one slide? A, Yes, sir.

Q. Were the shutters closed? A, Thev were bowed in like
that (indicating) they were not closed m;zcther and thev were
not fastened back. Thev were sort of like that (indicating
with hands) they were bowed in.

(The Court): What did vou look through?

A. T Jooked through the blinds that were partlv open.

Q. The part that works on the pivot? A. Yes, sir.

(Examination concluded.)
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TRAVERSER’'S FORTY-SIXTH BILL OF EXCEP-
TIONS.

After the occurrence of the matter set out in the first, second,
third, fourth, fifth, sixth, seventh, eighth, ninth, tenth, eleventh,
twelfth, thirteenth, fourteenth, fifteenth, sixteenth, seventeenth,
eighteenth, nineteenth, twentieth, twenty-first, twenty-second,
twenty-third, twenty-fourth, twenty-fifth, twenty-sixth, twenty-
seventh, twentyv-eighth, twenty-ninth, thirtieth, thirty-first,
thirty-second, thirty-third, thirty-fourth, thirty-fifth, thirty-
sixth, thirty-seventh, thirty-eighth, thirty-ninth, fortieth, forty-
first, fortv-second, forty-third, forty-fourth and forty-fifth bill
of exceptions. all of which are hereby made a part hereof as
fully as if the same were herein repeated at large, witness
MARY J. WILLIAMS, produced on behalf of the defense,
being duly sworn, deposes and says:

MARY J. WILLIAMS, a witness of lawful age, being pro-

duced on behalf of the defense and duly sworn, testified as fol-
lows:

DIRECT EXAMINATION.
Q. (By Mr. Brady): What is your name? A. Mary J. Wil-
liams,

Q. You are the wife of Rev. Williams? A, I am.

Q. Where is your home situated with reference to the home
of the late Mrs. Brandon? A. Right next door,

Q Can you hear noises of any description in your home as
coming from the home of the Brandons? A. I can.

Q. During the night of August 7th, the night before Mrs.
Brandon’s bodv was found, did vou hear any noises in that
house ¢

(This question was objected to by Mr. Green, the objection
was sustained, and Mr. Brady noted an exception.)

Q. Did vou hear any noises in that house ?

(This question was objected to by Mr. Green, the objection
was sustained, and Mr. Brady noted an exception.)
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Q. What, if anything, did you hear?

(This question was cbjected™o by Mr. Green, the objection
was sustained, and Mr. Brady noted an exception.)

To which ruling of the Court the traverser by his counsel
excepted and pravs the Court to sign and seal this his Forty-
sixth Bill of Exeeptions, which is ucxordmg,]\ done this 23rd
day of September, 1918.

FRAXX I. DUNCAN. (Seal)

TRAVERSER'S FORTY-SEVENTH BILL OF EXCEP-
TIOXNS.

After the occurrence of the matter set out in the first, second,
third, fourth, fifth, sixth, seventh, eighth, ninth, tenth, eleventh,
twelfth, thirteenth, fourteenth, fifteenth, sixteenth, seventeenth,
eighteenth, nineteenth, twentieth, twenty-first, twenty-second,
twenty-third, twenty-fourth, twenty-fifth, twenty-sixth, twenty-
geventh, twentv-eighth, twenty-ninth, thirtieth, thirty-first,
thirty-second, thirty-third, thirty-fourth, thirtv-fifth, thirty-
sixth, thirtv-seventh, thirty-eighth, thirtv-ninth, fortieth, forty-
first, fortv-seond fort'v -third, forty fourth, forty-fifth and forty-
sixth bill of exceptions, all of which is hereby made a part
hereof as fully as if the same were herein repeated at large,
witness MARY J. WILLIAMS, continuing, sayvs:

Q. When was the last time vou saw Mrs, Brandon? A. I
saw her the night before she was murdered.

Q. Who was present when vou saw her? A. Her husband
and another man.

Q. Do you know the name of the other man? A. T do not.
Q. Do you know him by sight? A. I do not.
Q. What time was that? A. Early in the evening.

Q. Where were vou between eleven and twelve o’clock on
the night before Mrs, Brandon’s body was found ?
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(This guestion was objected w by Mr. Green, the objection
was sustained and Mr. Brady aoted an exception.)

To which ruling of the Court the traverser by his counsel
excepted and prays the Court to sign and seal this his Forty-
seventh Bill of Exceptions, which is accordingly done this 23rd
day of September, 1918,

FRANK 1. DUNCAN. (Seal)

TRAVERSER'S FORTY-EIGHTH BILL OF EXCEP-
TI1IOXS.

Afrer the occurrence of the matter set out in the first, second,
third, fourth, fifth, sixth, seventh, eighth, ninth, tenth, eleventh,
twelfth, thirteenth, feurteenth, fifteenth, sixteenth, seventeenth,
eighteenth, nineteenth, twentieth, twenty-first, twenty-second,
twenty-third, twenty-fourth, twenty-tifth, twenty-sixth, twenty-
seventh, twenty-eighth, twenty-ninth, thirtieth, thirtv-irst,
thirty-second, thirty-third, thirtv-fourth, thirty-fifth, thirty-
sixth, thirty-seventh, thirty-eighth, thirty-ninth, fortieth, forty-
first, forty-second, forty-third, fortv-fourth, fortv-fifth, forty-
sixth and forty-seventh bhill of exceptions, all of which is here-
by made a part hereof as fully as if the samme were herein re-
peated at large, the wimess MARY J. WILLIAMS, continu-

ng, savs:

Q. When did you say was the last time that you saw Mrs.
Brandon? A, I saw her on the night before she was mur-
dered.

Q. What time was it that night when vou last saw Mrs.
Brandon? A. Xarly in the evening, about seven or eight
o'clock.

Q. Where were you when you saw her! A. On the porch.

Q. Ilow long were you sitting there on vour porch? A. We
sat out on the porch until nearly twelve o'clock.

Q. What porck? A. The front porch.
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Q. What time did Mrs., Brandon go into the house? A. I
don’t know just what time.

Q. Do you know what time her husband went into the house ?
A. No, sir; I do not.

Q. How long after you saw her was it that she went into the
house ?

{The Court): She has said that the last time she saw Mrs.
Brandon was early in the evening.

A. They sat on the porch sometime talking.

Q. Did you see anyone else nearby when you saw Mrs. Bran-
don talking with Mr. Brandon and this other gentleman ?

(This question was objected to by Mr. Green, the objection
was sustained, and Mr. Brady noted an exception.)

To which ruling of the Court the traverser by his counsel
excepted and prays the Court to sign and seal this his Forty-
eighth Bill of Exceptions, which is accordingly done this 23rd
day of September, 1918,

FRANK I. DUNCAN.. (Seal)

TRAVERSER'S FORTY-NINTH BILIL OF EXCEP-
TIONS.

After the occurrence of the matter set out in the first, second,
third, fourth. fifth, sixth, seventh, cighth, ninth, tenth, eleventh,
twelfth, thirteenth, fourteenth, fifteénth, sixteenth, seventeenth,
cighteenth, nineteenth, twentieth. twenty-first, twenty-second,
twenty-third, twenty-fourth, twenty-fifth, twentv-sixth, twenty-
seventh, twenty-eighth, twentv-ninth, thirtieth, thirtv-first,
thirty-second, thirtyv-third, thirty-fourth, thirty-fifth. thirty-
sixth, thirty-seventh, thirtv-eighth, thirty-ninth, fortieth, forty-
first, forty-second, forty-third, forty-fourth, forty-fifth, forty-
sixth, fortv-seventh and fortv-eighth bill of exceptions. all of
which is hereby made a part hereof as fully as if the same were
herein repeated at large, the witness MARY J. WILLIAMS,
continuing, says:
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Q. Wné there or not any unusual noises or sounds coming
from the Brandon home on that night, August 7th, between the
hours of 11:30 and 12:30 o'clock.

(Mr. Brady): We propose to prove in answer to this ques-
tion, that Mrs. Williams heard noises as if some one was being
thrown or hit against the wall, and there was talking as if some
one was quarreling.

(Both the question and offer were objected to, the objection
to both was sustained; and Mr. Brady noted an exception.)

To which ruling of the Court the traverser by his counsel
excepted and pravs the Court to sign and seal this his Forty-
ninth Bill of Exceptions, which is accordingly done this 23rd
day of September, 1918.

FRANK 1. DUNCAN. (Seal)

Witness MARY J. PERKINS, continuing, says:

Q. Who lived next dpor to the Brandons on the night of
August 8th? A, I don’t know the people.

Q. You don’t know the people? A. I do not.
(No cross-examination.)

(Examination concluded.)

MOLLIE ASKEW), a witness of lawful age, being produced
on behalf of the defense and duly sworn, testified as follows:

DIRECT EXAMINATION.
Q. (By Mr. Brady) : What is your name? A. Mollie Askew.
Q. Where do vou live? A. No. 34 Second street.

Q. Where did you live on August 8th last? A. No. 34
Second street.
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Q. How long have you lived there? A. Since July 4th, 1917.
Q. Who do you live with? A. Mrs. Ella Carroll.

Q. What is the position of your bouse, the house in which
you live, as to that of {Mrs. Brandon? A. In front of No. 34
Second street is the lot next to the parsonage, and next is No. 29,

Q. What is the position of vour home with reference to that
of Mary Perkins? A. It is across Morris street, on the same
side of the street.

Q. ‘Across Morris street, but on the same side of Second
street? A. Yes, sir.

Q. Mary Perkins is on one corner?! A. Yes, sir, and we
are on the other side.

Q. Where were you on August 8th? A. Sitting on the front
porch.

Q. What time did you get up that day? A. T got up about
quarter to eight o'clock, cleaned up my room, had breakfast,
went down the steps and out on the porch about half past nine
o’clock. I sat there until about half past twelve or quarter to
one o’clock.

Q. What did you see there during that time? A. I didn't
notice anything special during that time, evervthing seemed
as usual in the neighborhood. People were passing to and fro,
and some were sitting on their porches.

Q. Whom did vou see out on the porch? A. Several of the
white neighbors, and Rev. Williams was out on his porch with
some other minister.

Q. Did you see nn;\'one between eleven and twelve o'clack
other than Rev. Williams and Rev. Hughes? A. Not that T
recall ; no, sir.

Q. Do you recall anvone else who was sitting on the porch
on that street on that day? A. Someone was sitting next door
on the porch, and someone was sitting on the porch with me. -
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Q. Someone was sitting on the porch with you and someone
on the porch next door? A. Yes, sir.

. Q. Did you look up and down the street to see who was sit-
ting on the porch ¢ A. I glanced around and saw, as usual, some
on their porches. I didn’t pay special attention to who they
were.

Q. Are you sure that you were there,, Mollie, between eleven
and twelve o'clock¢ A. Yes, sir; 1 am positive of it. I went
there about half pust nine o'clock and was there until half past
twelve or quarter to one o’'clock. I was there all that time and
didn’t go inside at all.

(No cross-examination.)

(Examination concluded.)

MARY MACKALL, a witness of lawful age, being produced
on behalf of the defense and duly sworn, testified as follows:
DIRECT EXAMINATION.

Q. (By Mr. Brady) : Your name is Mary Mackall? A. Yes,
sir,

You live in Annapolis? A. Yes, sir.
. Where? A. No, 103 Clay street.

. Are vou married? A. Yes, sir.

O 0 O O

. Do you live with vour husband? A. Yes, sir.
Q. Do you know Mary Perkins? A. Yes, sir.

(Mr. Green): I object to this witness being recalled to the
stand. She was on the stand and they had an opportunity-to
examine her. 1 don’t think this witness should be allowed
to testifv now.
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(Mr. Brady) : There was some misunderstanding as to what
time it was. I spoke to her again and she told me what time
it was.

(Mr. Grason): When this witness stepped from the stand
vesterday afternoon, I thought there was some confusion in her
mind. I immediatelv went to her and asked her what che
know, and then she told me what she knew in reference to the
conversation that she heard on Second street at the time re-
ferred to, about the statement made by Mary Perkins; and 1
want to ask her about that statement that Mary Perkins made
at that time.

(The Court) : Foundations were laid for conversations with
Rev. Williams, Catherine Brown, Mary Mackall and Edith
Credditt when the witness was on the stand, but only one time
when Rev. Williams was present.

(Mr. Grason): No, sir; 1 don’t think so. Rev. Williams
was there on the evening that, the body was discovered, and
Mary Perkins made certain statements to her, and 1 was to ask
her what statements were made then.

(The Court) : No foundation was laid for that, and I sustain
the objection.

(Witness withdrawn.)

TRAVERSER'S FIFTIETH BILL OF EXCEPTIOXNS.

After the occurrence of the matter set out in the first, second,
third, fourth. fifth, sixth, seventh, eighth, ninth, tenth, olevomh
twelfth, thirteenth, fourteenth, flfff‘ellth, slrteenth seventeenth,
EIC"}]T(’(’IIth nmeteenth twentieth. twentv-first, twent\-secoud
twenty-third, twcnt\hfourth. twenty-fifth, rwentv-smth twenty-
seventh, twenty -emhthv twent_\-mnth thirtieth, thirty-first,
ﬂurh-=e('0nd thirty-third, thirtv-fourth, thirty-fifth, thn‘t\—
snrth thirty- seventh. thn't,\-cx;_htlu thirtv-ninth, fortieth, forn-
first, fortv-second, fortv-third, forty-fourth, forty-fifth, fort\-
sixth, forty-seventh, forty-eighth and fortv-ninth bill of excep-
tions. all of which is hereby made a part hereof as fullv as if
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the same were herein repeated at large, Witness LOTIS B.
HENKEL, being called on bebalf of the defense, being first

SWorn, says:

DR. LOTUIS B. HENKEL, JR., a witness of lawful age,
being produced on behalf of the defense and duly sworm, testi-
fied as follows:

DIRECT EXAMINATION.

Q. (By Mr. Brady): What is your name? A. Louis B.
Henkel, Jr., Annapolis, Maryland.

Q. What is your profession? A. I am a physician and sur-
geon.

~

Q. Where do vou reside?! A. No. 8 Murray street, Annap-
olis, Maryland. -

Q. Where do you practice? A. In Annrapolis and Anne
Arundel County.

Q. How long have you been a practicing physician? A.
Since May, 1903.

Q. From what school did you graduate? A. ¥rom the Uni-
versity of Maryland, Baltimore, Maryland.

Q. What experience have you had as a practicing physician?
A. The general practice of medicine and surgery as a physician
would have practicing in a town of the size of Annapolis.

Q. Have vou had much experience in obstetrics ?

{The witness paused for a few moments.)

Q. Do vou understand the questions? A. Yes, sir; and T
am thinking how to answer it.

Q. Can’t vou answer it? A. Is it a guestion of ves or nof

Q. Yes, sir? A. Yes, sir.
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Q. State what your experience has been? A. I should say
that since I have been practicing I have observed a thousand
cases of obstetrics,

Q. During that experience have you had an opportunity to
observe women during their pregnancy suffering from a poison
that is caused by their being pregnant? A. I have.

Q. What is the most dangerous condition that 4 woman can
suffer from during her pregnancy ¢

(Mr. Green): I object to the question.

(Mr. Brady): I think that I have qualified him enough to
answer that question.

Q. Have you ever had any experience in eclampsia ¢

(Mr. Green): I object to the question,

(The Court): Ask him if he has ever had any experience in
cases where there was eclampsia.

(The Witness) : 1 have.

Q. In bow manv cases have von treated women with eclamp-
sia! A. In the fourteen vears, I should say at least thirty-five
or forty.

Q. Have you attended any latelv? A. T can recall one case
of very prominent people, people 1 know and I can mention

their name if you desire. I can recall one case recently.

Q. Doctor, from vour knowledge of eclampsia, can vou tell
us what are the governing permonitory svmptoms of eclampsia ?

(Mr. Green): I object to the question.
(The Court): Tt is difficult for the Court to decide these

questions, unless T know what vour offer is, what you want to
prove.

(Mr. Brady): We want 1o prove that Mrs. Brandon could
have died from eclampsia, from what has been stated here, she
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could have died from eclampsia convulsions. I want to test his
knowledge as to eclampsia, and I want to question him as to
where he got his knowledge; and then I want to ask him the
direct question.

(The Court) : What you want to prove is that she might have
died from this poisoned condition ¢

(Mr. Brady): T want to ask him about the autopsy, whether
of his own knowledge that the examination at the autopsy wero
complete, whether Dr. Carr in his statement yesterday was cor-
rect, and whether or not from all the evidence brought out here
bearing on the death of Mrs. Drandon whether she died of con-
vulsions due to eclampsia.

{ The Conrt): What is vour objeetion, Mr. Green?

(Mr. Green’s: We don’t think that the Doetor, from his testi-
mony, is an autepsy expert. He savs that he has done general
surgery work, but we do not know the extent of his surgery
work and experience.  We also do not know the extent of his
experience with the dizease that my brother has intimated. We
must know alwnt this experience, as according to the table here.
it is a disease about which the highest medical authorities in
the world know very little: and it is so stated in this hook.
People like Dr. Osler and Dr. Williams and the authorities of
the medieal world know very little about it.  Dr. Williams says
that little or nothing is known about this disease, and yet we
have here a mau like Dr. Henkel, without any turther testi-
mony as to his experience and his knowledge of this disease, &
man with ouly the opportunities usual in the general practice
of medicine in small connnunities, attempting t go on the
stand ax an expert on one of the most intricate diseases known
to medical science. The doctor has not testified that he per-
formed an antopsy upon this woman, or that he was present
when an autopsv was performmed, or that he ever saw this lady
when she was living.  He wants to testifv without having made
an auntopsy. We do not know whether he has ever had any
special training in any branches of medicine. From his own
statement, he has had the usual experience of a practicing phy-
sician in a town of ten thousand people, vet my brother wants
to make him an expert and get his opinion npon what has been
testified to here as the result of and what was found in the
antopsies, [ don’t think that the doctor is qualified, under the
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circumstances, as far s he has been qualified, to give us an
opinion or express his belief. I don’t think that ke has shown
any expert knowledge of the subject upon which my brother
wishes to question him,

(Mr. Brady): 1f I bave a correct recollection of his testi-,
mony, I think he is qualified as an expert. He says that he
has had expericnee in abont one thousand cases of obstetries,
and in those he has noticed thirty five or forty cases of eclamp-
sia.

(Mr. Green) : According to this medieal aunthority in 10,717
observed cases, there were only 81 cases of eclampsia.

(Mr. Brady): If my memory serves me correctly, a man can
testifv as an expert even though he has had only theoretical
knowledge of the matter, and he has had no practical experience
in regard to it, in regard to the subject in question. If he
knows and can swear to it, that is all that is required of him.
Would vour Honor indicate to us what would be necessary to
gualify a man to testify in a case of this character?

(The Court): Gentlemen, we have reached a point in the
case where we have gut to have some kind ¢f an nndersianding.
Suppose vou had Dr. Williams here as an expert.  Suppose Dr.
Williams had not been in the Court room and had not heard
one word of the testimony: and, as soon as hie reached the room,
he was put upon the stand.  What would vou have to do ! You
would have to frame a hypothetical question, and you would
have to include in that question every single sentence that bas
fallen from the lips of the members of the profession here, and
after von had framed the question the Conrt had required yon
to frame, what question would vou ask Dr. Williams?

{Mr., Brady’: Whether or not the person in guestion died of
eclampsiaie convulsions ¢r not.

(The Court): No, whether or not, after hearing all of this
testimony that had been produced, she could possibly have had
eclampsia.  What is there in this case to base a hypotheical
question upon. Is there a seintilla of evidence in this case, up
to this time, that she had eclampsia? Well, we will not go into
that now.
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{Mr. Brady): I was only going to ask, from the knowledge
of the two physicians that I have brought here on behalf of the
defense as experts, whether or not the autopsies made by the
physicians who have testified to them were complete enough to
determine whether or not Mrs. Brandon was suffering from
eclampsia. One of the physicians testified for the State that
she was not suffering from eclampsia. Dr, Joyce stated posi-
tively that she was not suffering from eclampsia and T don’t
know whether Dr. Hopkins said it or not. I remember the
testimony of Dr. Carr, especially several questions asked him
about his opportunities to observe autopsies and his knowledge
of eclampsia. He made a certain statement which I tried to
bring out on cross-examination, which showed, or rather I should
say failed to show conelusively to my humble mind that the
Doctor wus correct. 1 feel that he was mistaken about the
uremia or did not understand me when I asked him about
eclampsia.

That bas gone to the jury. I asked Dr. Carr the specific
question whether or net Mrs. Brandon might not have had one
of these convulsions twenty-five or thirty feet away from where
she was found on the bed, whether she could- have had one of
these eclampsiac convulsions, fallen to her knees, and have
caused these marks that were there, whether she conld not have
dragged herself up and not know what she was suffering from;
and, after the lapse of five minutes or more, might she not have
another one, then another one; and Dr. Carr said no that they
were a long while apart. I think T also asked him the question
whether she might not have had one of these convulsions, fallen
and hurt her head as it was hurt and died without recovering
consciousness; and he said that she might have had one con-
vulsion after another until death intervened. That is the way
T understand it went to the jury. I want to ask Dr. ITenkel
whether or not that is a correct statement.

(The C'ourt) : Do you propose to offer that she might have
been suffering from this trouble, is that vour offer ?

(Mr. Grason) : No. sir.

(The Court): Do vou propose to show by this witness that
the cause of death in this case was cclampsia, is that your offer ?

(Mr. Grason): No, sir; that is not our offer.
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(The Court): Do you wish to use this witness as an expert
on this disease, and to show that her death might have been
caused by this trouble?

(Mr. Grason): We are not bound to establish the cause of
her death. The State could not conviet this man or anyone
else unless they established hevond a reasonable doubt that the
deceased died in the manner set out in the indictment. Any
evidence that the State produces throwing light upon the cause
of death 13 admissible. If we can produce evidence here show-
ing that this woman was diseased and suffering from a ceriain
specific disease; and, if we can show what is the result that
follows or flows from that disease, I think we are entitled to
show it. T think that we ecan show that the deceased might
have died from this disease. I submit to your Honor that it is
sufficient to go to the jury; that she could have died from somne
other cause, show a reasonable doubt, raise a reasonable doubt
as to whether or not this woman died {rom violence. As 1 said
the State must prove the cause of death, and the State hero
sets up violence as the cause of death. Now then we offer to
prove by this doctor that from the condition of her hodv and
from the conditions of the different organs of her hodv, as de-
tailed on the stand, this woman mayx have had cclampsia.  Then
we want to show how eclampsia affects a woman; und whether
or not this woman could have died from eclampsia. We wish
to raise a reasonable donbt in the minds of the jurv. After the
jury hears this evidence, there may be some reasonable doubt
in their minds as to the cause of death.

(The Court): The chjection is sustained.

(Mr. Brady): As T understand your Honor, the objection is
sustained because the witness was not properly gnalified ¢

(The Court): Yes, sir.

Q. Doctor; von heard the testimony of Dr. Jovee, Dr. Hop-
kins and Dr. Carr, did you not? A. 1 did.

Q. Who made the autopsies on the bodx of the late Mrs.
Brandon. T think that Dr. Carr, Dr. Hopkins and Dr. Jovee
made the statement, when the questions were asked as to what
caused her death, that she died from the wound in ler head,
strangulation and shock. I will now ask vou. Doctor, from the
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evidence adduced in this case, could she have died from any
other cause

(This question was objected to by Mr. Green, the objection
was sustained, and Mr. Brady noted an exception.)

To which ruling of the Court the traverser by his counsel
excepted and prays the Court to sign and seal this his Fiftieth
Bill of Exceptions, which is accordingly done this

(Exception refused.)

F. L. D.

TRAVERSER'S FIFTY-FIRST BILL OF EXCEPTIOXS,

After the occurrence of the matter set out in the first, second,
third, fourth, fifth, sixth, seventh, eighth, ninth, tenth, eleventh,
twelfth, thirteenth, fourteenth, fifteenth, sixteenth, seventeenth,
eighteenth, nineteenth, twentieth. twenty-first, twenty-second,
twenty-third, twenty-fourth, twenty-fifth, twenty-sixth, twenty-
seventh, twentv-eighth, twenty-ninth, thirtieth, thirty-first,
thirtv-second, thirty-third, thirty-fourth, thirty-fifth, thirty-
sixth, thirty-seventh, thirty-eighth, thirty-ninth, fortieth, forty-
first, fortv-second, fortv-third, forty-fourth, forty-fifth, forty-
sixth, fortv-seventh. forty-eighth, fortyv-ninth and fiftieth bill of
exceptions, all of which is hereby made a part hereof as fully as
if the same were herein repeated at large, Witness DR. HEN-
KEL, JR., continuing, says:

{Mr. Brady) : Was the reason that the objection to that ques-
tion was sustained because the Doctor is not properly qualitied ¢

(The Court): That is one reason.

Q. Doctor, where did vou graduate from? A. From the
University of Marvland.

Q. Dactor, have yvou ever performed or assisted in the per-
formance of autopsies/ A. A number; yes, sir.

Q. How many, Doctor? A. I should say that I assisted in
or witnessed at least two or three dozen, and I saw them per-

formed while T was going to school at the University of Mary-
land.
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Q. Have you ever been present at or assisted at an autopsy
where it has been determined that the subject was suffering from
eclampsia? If you have, Doctor, say yes? A. Yes, sir.

Q. Where? A. At the University of Maryland Hospital.
Q. When? A. Within the last two years.

Q. Who performed the autopsy? A. 1 do not recall who
was the pathologist. It was a patient of mine with eclampsia.

Q. 1n determining that she died with eclampsia, what organs
of the woman were examined, Doctoré A, They first removed
the upper part of the skull with a circular incision, then they
tovk the table of the skull off, and removed the brain. I was
present and assisted. The brain was sent to the laboratory and
microscopie sections were made of it.  There was a surface
examination for hemorrhage. The melineal arteries or branch
of the neek was opened from here down (indicating), the skin
trom the upper part of the anterior chest was opened down to
the front of the hip, or pubic point. An ineision was made, the
skin separated over the intestines. Then an examination was
made of the kidneys, heart, lungs and liver. 1 had sections
made of the kidneys and liver, and they were sent to the labora-
tory for examination. The urine had been examined before the
patient reached the autopsy table.  Of course, a record was
kept of this, of the autopsy, as I understand it.

Q. What did you find, Doctor ¢ A. That a lesion had furmed.
I did not examine the heart, kidneys or liver.

(The Conrt): And vou are telling the result as told to vou?
A Yey, sirn

(The Court): Then I will have to sustain the objection for
the State.

(Mr. Brady): I will note an exception.

Q. Doctor, vou say that vou have had several or a number
of patients suffering from eclampsia ! A. 1 have.
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Q. I will now ask you this question, Doctor, How could you
tell from their condition that they were suffering from eclamp-
gia?

Q. (Mr. Hartman): Were autopsies performed on any of
them? A. No, sir.

(Mr. Greene objected to this question, the objection was sus-
tained, and Mr. Brady noted an exception.)

(No cross-examination.)
(Examination concluded.)

To which ruling of the Court the traverser by his counsel
excepted and prays the Court to sign and seal this his Fifty-
first Bill of Exceptions, which is accordingly done this

(Exception refused.)

F. 1D

W. D. K. 1LEE, a witness of lawful age, being produced on
~ behalf of the defense, having been previously sworn in this case,
testified as follows:

DIRECT EXAMINATION.

Q. (By Mr. Brady): What is back of the Brandon property.
I think this is the Brandon home? (Mr. Brady used a diagram
in asking these questions.) A. Yes, sir; a wall is run back to
that point.

Q. This is the fence line, I suppose? A. Yes, sir; that is the
back fence line.

Q. This is the Brandon home? A. Yes, sir.
Q). This fence line is the back fence? A. Yes, sir.

Q. Tell us what is back of there? A. A large open lot con-
taining from one-half to threequarters of an acre of ground,
which Tuns to Vansant street from Acton lane. It runs down
into a corner and comes down from Vansant street to the back
cf the Brandon home. In the summer it has the usual high
weeds on it. It has grown up with weeds right up to that fence.
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Q. On the other side of the lot is' Vansant street? A. Yes,

§1r.

Q. Are there any houses there on Vansant street! A. Yes,
8iT.

Q. About how far are these houses from the Brandon yard,
do you recall, up this way, going north? A. They are up to-
wards West street.

Q. From the Brandon and King homes, what would be there ¢
A. That would be Vansant street, and further up there is a
stable.

Q. (Mr. Green): Whose stable? A. T don’t know.

Q. You are a deputy sheriff of Anne Arundel County? A.
Yes, sir.

Q. Did you visit the home on the night of the discovery of
Mrs. Brandon’s body? A. Yes, sir; I was called there that

night. _ )
i ' IR (L £ |
Q. What time did you get there? A. I got there at six
o'clock or a few minutes after six o’clock.

Q. Who was there when you arrived there? A. Mr. Green .
was there, and Dr. Curry, and 1 think Dr. Welsh,

Q. Mr. Green, Dr. Curry and Dr. Welsh were there? A.°
Yes, sir.

Q. What was in the room where thev were? A. Thev were
in the room where the body was.

Q. That was in the middle room? A. Yes, sir.

Q. Did you go into the kitchen? A. Not just then I did
not.

Q. How long after you got there was it that yon went into
the kitchen ¢ A. Not a great while after T got there.

Q. About how long was it? A. T took charge of the middle
room, and was told not to let anyone in that room. Dr. Curry
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closed it to keep the public out, and then we went into the
kitchen from that room.

lQ. Who went in there? A. Dr. Curry, Dr. Welsh and my-
self.

Q. What furniture was in the kitchen? A. There was a
table, a dresser and some chairs.

Q. That was in the kitchen? A. Yes, sir.

Q. Was there a refrigerator there? A. Yes, sir; to the right
of the door leading from the middle room.

Q. You observed the door leading from the middle room to
the kitchen, did you not? A. Yes, sir.

Q. Which way did that door open, towards the kitchen or
toward the middle rcan? AL I think it opened towards the
kitchen.

Q. In this way? A. In going from the middle room into
the kitchen, the door opened in that direction (indicating).

Q. This is Second street, and this is going back into the
kitchen? A, I think so.

Q. It opened around this way (indicating) ¢ A. It opened
from you as you went into the kitchen. °

Q. It opened into the kitchen? A, T think so, but I am not
positive about it.

Q. Where was that refrigerator? A. To the right of the
door as you go into the kitchen.

Q. \Whereabouts was it in reference to the door leading into
the kitchen? .. 1t was right opposite the door.

Q. How close to the door was it? A. It was far enough over
from the door to clear the door of the refrigerator when you
opened it. It was about that far (indicating). When you
cpened the refrigerator door, it came back into the door lead-
ing from the kitchen.
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Q. When you opened it, it extended into the doorway lead-
ing from the kitchen into the middle room? A. No, sir.

Q. Not at all? A. No, sir.
Q. ]?id you notice the refrigerator? A. 1 did.

Q. Describe what was the condition of the refrigerator when
vou saw it! . There was nothing in the top, inside of it
there was some tomatoes and some other things. The door was
partly open and the upper hinge was broken.

Q. Was it broken all the way off? A. It was broken so that
the door hung down.

Q. And the door opened around towards the door leading
from the middle room to the kitchen? A. Yes, sir.

Q. And you observed it closely so that you observed that the
hinge on the door was broken? A. T did.

Q. Did vou notice anything on the floor of the kitchen? A.
Yes, sir; two saucers.

Q. Where? A. Near the range in the kitchen.

Q. You say that you saw two saucers near the range? A.
Yes, sir; near about the center of the floor where the range
was. )

Q. Here is the range (indicating the plat)? A. Here is
the dining room table, there is the range and here is where the
saucers were (indicating on plat).

Q. Both of them were there? A. Yes, sir; one inside the
other, ’

Q. Did you see anything in the sink? A. There were dishes
in the sink.

Q. Were thev washed or not? A. Some of them had been
washed, while a part of them were not.

Q. They had not been finished washing? A. Thev looked
like it.
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Q. Was there anything on the dining room table? A. Yes,
sir; there were dishes on the dining room table.

Q. How many? A. Possibly three, one inside the other.
Q. Had they been washed? A. Yes, sir.

Q. Was there any chairs in the kitchen? A. Yes, sir; two,
one on each side of the table.

Q. Here (indicating on plat)? A. Yes, sir.

Q. One on each side of this table? A. Yes, sir; one here
and one there (indicating on plat). ’

Q. Were they up to the table? A. They were not up to the
table because thev were this way (indicating).

Q. This is the refrigerator? A. Yes, sir.
Q. And the door opened this way? A. Yes, sir.

Q. And this door closes around this way ¢ A. Yes, sir; that
is the way I understand it.

Q. Was the refrigerator door closed when you saw it? A.
No, sir; it was partly open.

Q. How far open? A. About that way (indicating).
Q. Was it open a foot? A. Hardly.

Q. Was it open ten inches? A. Not over six inches. I would
say six or eight inches open.

Q. Did you .open it to see what was in the refrigerator? A.
No, sir; I did not at that time.

Q. Did you afterwards? A. Yes, sir; I did afterwards.

Q. Did you observe the door leading from the dining room
into the cellar? A. Tt was partly open.

Q. The door leading to the cellar from the dining room was
partly open? A. Yes, sir.
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Q. I mean the door from the kitchen? A, Yes, sir; that is
the door leading from the kitchen.

Q. How about the bed room? A. The door leading to the
cellar was partly open. '

Q. Did you go down into the cellar? A. Not that night,

Q. When did you go down into it? A. Not until several
days afterwards.

Q. There is a door that leads from the cellar outside, is
there not ! A. Yes, sir.

Q. Do you recall the day when you went down there? A. It
was the day that Mr. Bush was there. It was quite a while
afterwards,

Q. Did you notice the door leading from the cellar on the

day that Mr. Bush was there? A. Yes, sir; but not specially.
I think the door was not fastened.

Q. It bad no lock on it, did it? A. No, sir.

Q. The door leading from the cellar outside had no lock on it,
did it? A. No, sir.

Q. What, if anything, did vou find in the bedroom? A. 1
saw the dead body on the bed.

Q. Did you find anything else in the room? A. Nothing
special. I found some shoes in there.

Q. How many shoes were in there? A. Ten or twelve pairs
of them. There were quite a lot of them.

Q. Did the authorities look verv closely and carefully in
that room? A. T think so.

Q. You saw things in the room, did you not? A. Yes, sir.
Q. Did you look for a one dollar bill? A. I don’t know

that T looked for a one dollar bill. T don’t know anything about
it. :
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Q. What, if anything, did you find in that room upon the
dresser or chiffonier? A. I didn’t pay any particular atten-
tion to it at first, as 1 had to keep the crowd out of the room.
After the detectives came, I had more time to look around.

Q. Did you see any jewelry there? A. No, sir; as I never
looked for it. I never went through the chiffonier, I just gave
it a casual glance. Back in the back room on the kitchen
dresser, we found an empty pocketbook. Yhether the object
was robbery, we don’t know; but we didn’t find anything in it.

Q. When did the detectives come? A. That night, I don’t
know exactly what time, but between eight and nine o’clock.

Q. Who came? A. Detectives Kratz and Pohler.

Q. You had the kevs to the house, did you not? A. Only
when I went down there to let some one in. Mr. Sullivan had
the keys. .

Q. Don’t vou know that jewelry was found there? A. No,
gir; I do not know that.

Q. You were present when Snowden was arrested, were you
not, Mr. Lee? A. Yes, sir.

Q. How far were you from Snowden when he was arrested ?
A. T judge about as far as from here to vou.

CROSS-EXAMINATION.

Q. (By Mr. Green): What time did you get to the Brandon
home on the night that the body was found? A. T got there at
six o'clock or a little after six o'clock. I must have arrived
there a few minutes after six o’clock.

Q. Who was there when yon got there? A. I recall Dr.
Joyce, William Curry and Dr. Welsh. If T am not mistaken,
vou were there, too. If vou were not there, you came in in a
very few minutes. T remember vou told me to keep the crowd
away.

Q. Was Mrs. Stewart there at that time? A. No, sir.
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Q. Who took charge of the body in the room when Mr, Curry
went to supper? A. I assisted there and Dr. Welsh was with
me.

Q. Dr. Lee, who made any examination of that body while
Mr. Curry was away from that room? A. No one, except Dr.
Welsh and myself. We were sitting there, and he asked me if
I wanted to look at the body. There was a sheet over the body
and up over the head, and Dr. Welsh pulled that sheet back
and I saw her. Dr. Welsh never made any examination of the
wound in her head or her fingers then.

Q. (By Mr. Brady): What are you talking about now? A.
About the time Dr. Welsh and myself were in the room together.

Q. Were vou there, Mr. Lee, when Mrs. Stewart made an
examination of the body ¢ A. No, sir; I never saw Mrs. Stew-
art there that night. There were some people in the front room
when I passed through, but I could not see whe they were
hecause it was dark in there.

Q. Did vou make any examination of the room after vou got
there, Mr. Lee? A. Yes, «ir.

Q. Did vou examine the bureau and the dresser? A. When
we were there. we saw a pocketbook on the dresser.  § looked
at the pockethook, and 1 think Mr. Curry was there then too.
Dr. Welsh looked at a few papers but there was no mouey in
the pocketbook. We went into the middle room and looked on
the chiffonier that was there. The chiffonier was at the head
of the bed, and T looked over the chiffonier myself. T saw some
hairpins and tortoise shell or imitation tortoise shell combs, and
there were quite a lot of them. Quite a lot of them were in
a dish there, but no money was discovered.

Q. No money was there? A. No, «ir; none.

Q. Up to that time Mrs. Stewart had not been in there, had
she? A. T had not seen Mrs. Stewart up to that time.

Q. She had not been in that room? A. If she was in there,
she must have been in there before 1 got there. She was not in
there while T was there.
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RE-DIRECT EXAMINATION.

Q. (By Mr. Brady): Where was Dr. Joyce? A. He was
not in there, I did not see him.

Q. You didn’t see Dr. Joyce? A. Not when I got there.
Q. You didn’t sec Dr. Joyce? A. No, sir.
Q. You didn’t see him? A. No, sir.

Q. And you don’t know whether he was there before or after
you were there, do you? A. No, sir.

Q. You dont know that he made an examination of the body
at all, do you? A. No, sir; I do not.

Q. Did you say that Mrs. Stewart may have made one? A.
If she was there beforc I came there. 1 didn’t see her while
I was there.

Q. Dr. Jovee may have been there before you were too, may
he not? A. Ye, gir; he must have been there.

Q. About what time was it that you got there? A. I think
it was a little after six o’clock when I got there.

Q. Who was present in the house when vou got there? A.
T could not tell you who was in the front room, and there was
a crowd outside. There were some people in the front room,
but the room was dark.

Q. How long did you stay there? A. I stayed there until
they got ready to take the body away.

Q. And you didu’t see Dr. Joyce there? A. I did not, buf
he may have been there.

RE-CROSS-EXAMINATION.
Q. (By Mr. Green): When Mr. Curry came back, you left
that room, did you not? A. Yes, sir.

Q. (Mr. Brady): Where did vou go? A. After the detec-
tives came there?
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Q. I am speaking about after Mr. Curry came back? A. I
may have left the room.

Q. (Mr. Green): After Mr. Curry came back from supper,
did you stay in the room all the time? A. No, sir; I was in
and out of that room constantly.

Q. (Mr. Brady): Where were you? A. Outside keeping the
crowd back, and keeping order there as much as I could.

Q. You were around or about the place, and didn’t see Dr.
Joyce there? A. 1 didp’t see Dr. Joyce there. I have no recol-
lection of seeing the Doctor there.

Q. From the time that you reached there at six o’clock until
the body was removed from the house, and taken to the hospi-
tal, you didn’t see Dr. Joyce there? A. When they got ready
to take the body away, I was outside with the crowd.

Q. But you were around and about there all the time, were
you not? A. Yes, sir; and on the street. The Doctor could
have been in the front room when I got there, and I did not
see him. He could have come in past me when 1 was outside
and I would not have seen him. I didp’t go into the front room
until after the detectives came down, and I didn’t go into the
other room any more after they came down.

Q. Then you don’t know what took place in there and what
doctors were there do you? A. No, sir; not after the detectives
got there.

(Examination concluded.)

TRAVERSER’S FIFTY-SECOND BILL OF EXCEP-
TIONS.

After the oceurrence of the matter set out in the first, second,
third, fourth, fifth, sixth, seventh, eighth, ninth, tenth, eleventh,
twelfth thirteenth, fourteenth, ﬁfteeuth s1xteeuth eeventeenth
elghteenth mneteenth twentleth rwentv first, twentv-seclmd
twenty-third, twenty- fom'th twentv—ﬁfth twent\-slxth twenty-
seventh, twentx-exgbth twentv—nmth thu'tleth th]rtv-ﬁrst
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thirty-second, thirty-third, thirty-fourth, thirty-fifth, thirty-
sixth, thirty-seventh, tlnrt‘—exghth thirty-ninth, fortxeth forty-
first, forty seoond forﬂ-thlrd forty-fourth, forty-fifth, forty-
sixth, forty-se\'enth, forty-eighth, forty«ninth, fiftieth and fifty-
first bill of exceptions, all of which is hereby made a part hereof

as fully as if the same were herein repeated at large, the witness
JULTA CARROLL, being called on behalf of the defense,
testified as follows:

JULIA CARROLL, a witness of lawful age, being produced
on behalf of the defense and duly sworn, testified as follows:

DIRECT EXAMINATION.

Q. (By Mr. Bradv): Your name is what? A, Julia Car-
roll.

Q. Where do vou live? A. No. 41 Nourthwest street, An-
napolis, Marvland,

Q. Where did vou live on Angust 8th last? A. No. 41
Northwest street, Annapolia.

Q. Who lives next door to vou? A. Mary Ellen Bias.

Q. Do vou recall the dav that Mrs. Brandon’s bodv was
found in that house on Second street in the Clity of Annapolis?
A. Yes, sir.

Q. On the Sundav following the dav that Mrs. Brandon’s
body was found, did vou have a conversation with Mary Per-
kins? A. T did.

(The Court): That was the occasion when Clara Belle Rob-
erts, Julia Carroll and Mary Ellen Bias were present, and it
was on the Sunday following the day the bodv was found and
thev were coming from church at the time?

(Mr. Bradv): Yes, sir.

Q. Did Marv Perkins say to you in that conversation that
she had seen no one come out of the house or about that house
that day, speaking of the Brandon house? A. Yes, sir; she
did.
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Q. Did she say that she noticed that the blinds were down
and remained down all during the day? A. She said that the
blinds were just as Mrs. Brandon always fixed them in_the
morning. 1 asked her if she had seen Mrs. Brandon that day,
and she told me no; but that the blinds were just as they were
always fixed in the morning; and she pointed across the street
to a neighbor’s house and said that was the way she always
kept the blinds.

(Mr. Green made a motion to strike out this last answer, the
motion was granted, and Mr. Grason noted an exception.)

To which ruling of the Court the traverser by his counsel
excepted, and prays the Court to sign and seal this his Fifty-
second Bill of Exceptions, which is accordingly done this 23rd
day of September, 1918,

FRANK 1. DUNCAN. (Seal)

(The Court): The question is: Did she say that the blinds
were down and remained down all day?

(Mr. Brady) : That is exactly what she did say, and she also
pointed to blinds across the street to show just how they were.

Q. Did she say that she noticed that the blinds were down
and remained down during the day? . Yes, sir; but not all
the way down, not down to the ground. She didn't say they
were down like we put our blinds, but pointed to blinds acroes
the street to show how they were down.

Q. She pointed across the street and showed just like they
were down¢ A. Yes, sir.

(No cross-examination.)
( Examination concluded.)

CT.ARA BELLE ROBERTS, a witness of lawful age, being
produced on behalf of the defense and duly sworn, testified as
follows:
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DIRECT EXAMINATION.

Q. (By Mr. Brady): Where do you live? A. In Northwest
street.

Q. What number? A. No. 41.
Q. In Annapolis? A. Yes, sir.

Q. That was vour mother who was just on the stand, was it
not? A. Yes, sir.

Q. Do you recall Avgust 8th, last, when Mrs. Brandon’s
body was found? A. Yes, sir.

Q. On the Sunday following, on the way from church, did
Mary Perkins stop at your home? A. She did.

Q. Who were present? A. Mary Ellen Bias, my mother and
myself,

Q. Where were you? A. Standing on the porch.
Q. Did Mary Perkins say to you or to vour mother in your
hearing that she had not seen anyone come out of that house

or about that house that day? A. Yes, sir; she did.

Q. Did she say that she had noticed that the blinds were
down and remained that way all day? A. She did.

CROSS-EXAMINATION.

Q. (By Mr. Green): Was Edith Creditt there? A. Yes,
sir.

Q. Where were you? A. Standing on the porch.

Q. Who was she talking to? A. Mary Ellen Bias.

Q. Who did the talking? A. Both of them were talking.
I understood what they were talking about, but didn’t pay much

attention to them.

Q. You didn’t pay much attention to them? A. No, sir.
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Q. (Mr. Brady): Who are you talking about? A. About
Edith Creditt and Mary Ellen Bias.

Q. What did Edith Creditt say? A. I don’t know as I did
not pay much attention to her. She was talking to Mary Ellen
Bias.

Q. Did Mary Perkins say that the blinds were down, or did
she say that they were as Mrs. Brandon usually kept them?
A. She said that they were just as Mrs. Brandon usually kept
them.

Q. Then she didn’t say that the blinds were down all day, did
she? A. No, sir; she didn’t say that the blinds were down
all the way.

Q. What do vou mean by ansv&ernu the question that way?
I asked you if she said the blinds were down ail day? A. I
thought that was what you asked me.

Q. T asked you if Mary Perkins said thev were down all the
day, or whether she said they were as Mrs. Brandon usually
kept them? A. Yes, sir, and T told you ves.

Q. Did she say that the blinds were down, or did she say
they were like Mrs. Brandon usually kept them? A. She said

she kept them about half way down, not all the way down to
the bottom.

Q. Then she said the blinds were half way down? A. They
were not quite all the way down.

Q. Did she say that the blinds were half way down? A. She
said the blinds were down as Mrs. Brandon usually kept them.

Q. Did she say the blinds were all the way down or half

way down? A. She said that the binds were down to the
window sill.

Q. That is what she said? A. Yes, sir.

Q. She said that the blinds were down and down all the way?
A. Of course, she didn’t say any name.
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Q. She didn’t say Mrs. Brandon’s name, but you knew she
meant Mrs. Brandon’s, didn’t you? A, Of course, I knew she
was talking about Mrs. Brandon’s,

Q. Did she say that she didn’t see Mrs. Brandon? A. She
said she didn’t sec anyone come out of there.

Q. Did she say that she didn't see Mrs. Brandon? A. No,
sir; she didn’t say she saw Mrs. Brandon.

Q. Did she say that she didn’t see Mrs. Brandon? A. No,
sir; she didn’t.

Q. Then how do you know she didn’t see Mrs. Brandon?
A. She didn’t say that to me.

Q. How do you know that she didn’t see anyone come out of
the house? A. She said she didn’t see anyone come out of the
house.

Q. She said she saw no one come out of the house? A. No,
8ir.

Q. Did she say she saw Mrs. Brandon come out of the house?
A. She said she didn’t sce anyone come out of the house.

(Examination concluded.)

TRAVERSER’S FIFTY-THIRD BILI OF E‘ZCFP—
TTIONS.

After the occurrence of the matter set out in the first, second,
third, fourth, fifth, sixth, seventh, eighth, ninth, tenth, cleventh,
twelfth, thirteenth, fourteenth, fifteenth, sixteenth, seventeenth,
eighteenth, nineteenth, twentieth, twenty-first, twentv-second.
twenty-third, twentv-fourth, twenty-fifth, twenty-sixth, twenty-
seventh, twentv-eighth, twentv-ninth, thirtieth, thirty-first,
thirty-secoud, thirty-third, thirty- fourth thirty-fifth, tbn'tv—
sixth, thirty-seventh, thlx't\-ewhth thlrtv-nmth fortieth, forty-
first, fortv-second, fortv thlrd forty-fourth, forts-ﬁfth forty-
sxxtb fortv-seventh, fortv—elghth forty-ninth, ﬁfheth fifty-first
and fifty- -second bill of exceptions, all of which is hmby made
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a part hereof as fully as if the same were herein repeated at
large, witness GEORGE HARTMAN, beiug called on behalf
of the defense, testified as follows:

GEORGE HARTMAN, a witness of lawful age, being pro-
. duced on behalf of the defense, and duly sworn, testified as fol-
lows:

DIRECT EXAMINATION.

Q. (By Mr. Grason) : We know who you are, Mr. Hartman.
Were you in Baltimore City at the detective headquarters at
any time when they were interviewing or questioning Snowden
about this case? A. Yes, sir.

Q. When were you there? A. T do not recall the date that
I was there. Frow the testimony in this case, they talked to
him on Tuesday and Wednesday.  As far as the testimnony goes,
I would say that ¥ was there on the following Friday. T would
sayv that 1 was there ou Friday morning. T recall that 1 went
away that afterncon, and it was the day rthat I went away.

Q. Do you mean the Friday following the discovery of the
bodv? Was that the day you went away ¢ A. I mean Friday
one week after the discovery of the body. Auguat Sth was on
Wednesday, the following Wednesday was the fifteenth, and it
was about the 17th that T was there.

Q. Where did you see Spowden? A. In Marshal Carter's
office.

Q. Who was in there? A. Detectives Doherty, Kratz and
Pohler, Marshal Carter and Deputy Marshal House. 1 was
only there about fifteen minutes. I went there on other busi-
ness, and stopped in to see the accused.

Q. You were not asked to come in there, were you? A. No.
gir; but T was invited to go in and see the accused when I
was there. .

Q. Weren't you invited to go in and see the third degree
administered? A. No, indeed.

Q. Didr’t vou receive an invitation like that? A. No, sir.
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Q. Can you give the jury some idea of how long you were
there? A. About fifteen minutes. I know that I was in a
hurry at the time, as 1 wanted to purchase a ticket for my
train and I had failed to do it the day before.

Q. Did they question Snowden while you were there? A.
Yes, sir.

Q. Who questioned him? A. T think all of them asked him
some questions. I couldn’t detail any particular one asking
him questions.

(The Court) : As I understand it, this was on the 17th. What
" is the purpose of this testimony? Any statements that the pris-
oner made and which were brought out by the State were either
on the evening on the 13th and not later than the 15th. What

is the object of this testimony after these statements had been
obtained ¢

(Mr. Grason) : The object of the testimony is this: The State
has produced its witnesses, and they have detailed the manner
in which they talked to Snowden, and how and under what
circumstances various statements were obtained from Snow-
den. It is for the purpose of contradicting these statements.

(The Court): Certainly, nothing later than the 15th is ad-
missible.

(Mr. Grason) : If your Honor pleases, suppose it was after
the 15th. Suppose that T show that on the 17th T show there
was rough treatment of Snowden. Wouldn’t that throw some
light on the manner in which he was treated beforeé that, and
have a tendency to corroborate this man Snowden in the story
he told on the stand as to his treatment on the 15th and before
that date. That is the purpose of the testimony.

(The Court): I don’t think any formal objection has been
made to it.

(Mr. Green) : I object.

(The Court) : Anything that was said or done to the pris-
oner before he made the statements would be evidence and is
admissible. What happened on August 17th, September 24th
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or October 13th, after the time the statements were made, is not
evidence.

{Mr. Grason): I will dictate the question to the stenogra-
pher.

Q. Didn’t you say to people in the Court House at Towson,
between the time of the removal of this case from Anne Arun-
del County to this Court and the date that it was taken up for
trial here, that upon the occasion when you were there at police
headquarters in Baltimore City, when the detectives that have
been mentioned, Marshal Carter and Deputy Marshal House
were questioning Snowden, you stated you were there about
fifteen minutes; and that vou were so disguested at the conduct
of the Marshal, Deputy Marshall and detectives in the way in
which they handled and questioned the aceused that you left ¢

(Mr. Grason) : And we further offer to prove that Mr. Hart-
man made the statement embodied in the question.

(Mr. Green) : 1 object both to the question and the offer.

(The Court): It appears from the testimony of Mr. Hart-
man that the occasion upon which he was there when Snowden
was being questioned was on August 17th, after any statement
made by the prisoner and introduced in evidence had been
made. 1 sustain the objection.

(Mr. Grason) : I note au exception.

To which ruling of the Court the traverser by his counsel
excepted, and prays the Conrt to sign and seal this, his Fifty-
third Bill of Exceptions, which is accordingly done this 23rd
day of September, 1918.

FRAXNK I. DUNCAN. (Seal)

(No cross-examination.)
(Examination conclnded.)

(By Mr. Bradv): This is our case.
(The Court): The defense closes.



202 .

DR. WALTOXN H. HOPKINS, a witness of lawful age,
being produced in rebuttal on behalf of the State, having been
previously sworn, testified as follows:

THE DIRECT EXAMINATION BY MR. GREEN.

Q. Doctor, did yon hear Rev. Williams make a statement to
me in my office on Tuesday night, August 14th, last? A. Yes,
sir.

Q. Did he say to me that time that he didn’t know what
time he went out on the porch, how long he stayed there, what
time he left or what time be got back ! A. He did.

Q. Doector, what time did von reach the Brandon home that
night? A, Between 9 and 10 o'clock.

Q. Did vou see Mrs, Stewart there? A She was in the
front room of the emsze when | went in.

Q. While vou were in the room with the bady, Daeror, did
Mrs. Stewart make any examination of it? A, No, sir.

Q. Did she go into the romm at all while you were there
where the body was? A, No, zir.

TIHE CROSS-EXAMINATION BY MR. BRADY.

Q. Doctor, T heard vou answer a question of the State’s At-
tornev a wmoment ago in the affirmative.  The question that he
asked von was: “Did Rev. Williams make a statement to me
in the presence of Doctor Hopkins on Tuesday night, Angust
14th, in my office, that vou didn’t know what time vou went
out on the porch, how long von staved, what time you left and
what time vou got back 2 and von said, “Yes, sir”? A, Yes,
sir. :

Q. Mr. Green has changed it, and T want to change it, too,
and make it the 13th. Was it the 14th or the 13th? A. It was
on Tuesday night.

Q. Then vou were wrong a moment ago as to the date; were
vou not? A, It was Tuesday night,
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Q. You still say it was? A. I said it was Tuesday night in
my answer to my question.

Q. He says that it was on the 14th. Do you say that it was
on the 14th¢ A. I said it was on the 1tth,

Q. The question was, “Was it Tuesday night, Augnst 14th ?”
and you said, “Yes”? A. That was the night I was there and
be made the statement. It was on Tuesday night.

Q. Tt is a question of time. If Mr. Green wus mistaken,
you are mistaken, too, are you not? A. ] am not mistaken
about it being Tuesday night.

Q. T mean what date was it? A. I dido’t say what date it
was. I know when I was there.

Q. You knew what you were saying when you answered the
question, did you not¢ A, I did.

Q. You said “Yes” in answer to the question? A. Yes, sin

Q. If Mr. Green was mistaken about the date, you are mis-
taken, too; are you not? A. T do not know the date, and [
told you that I did not 1 told you that it was on Tuesday
night that T was present and he made this statement.

THE RE-DIRECT EXAMINATION BY MR. GREEN.

Q. Doctor, how many days was that after Snowden was ar-
rested 7 A. It was the day after Snowden was arrested.

(Examination concluded.)

TRAVERSER’S FIFTY-FOURTH BILL OF EXCEP-
TIOXS.

After the occurrence of the matter set out in the first, seeond,
third, fourth, fifth, sixth, seventh, eighth, ninth, tenth, eleventh,
twelfth, thirteenth, fourteenth, fifteenth. sixteenth, seventeenth,
eighteenth, nineteenth, twentieth, twenty-first, twenty-second,
twenty-third, twentv-fourth, twenty-fifth, twenty-sixth, twenty-
seventh, twentv-eighth, twenty-ninth, thirtieth, thirty-first,
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thirty-second, thirty-third, thirty-fourth, thirty-fifth, thirty-
sixth, thirty-seventh, thirty-eighth, thirty-ninth, fortieth, forty-
first, forty-second, forty-third, forty-fourth, forty-fifth, forty-
sixth, forty-seventh, forty-eighth, forty-ninth, fifty, fifty-first,
fifty-second and fifty-third bill of exceptions, all of which is
hereby made a part hereof as fully as if the same were herein
repeated at large, witness SAMUEL HOUSE, being called on
behalf of the State in rebuttal, says:

SAMUFEL HOUSE, a witness of lawful age, being produced
in rebuttal on behalf of the State, having been previously sworn,
testified as follows:

THE DIRECT EXAMINATION BY MR. GREEXN.
Q. You arc Deputy Marshal of Baltimore City ¢ A. Yes, sir.

Q. Do yon reeall the fact of the arrest of Snowden on Mon-
day. August 13th¢ .\, 1le was brought into the office there.

* Q. When he was brought back on the next morning was he
brought inte vour presence? A. He was.

Q. Who else was present there? A. He was brought in, and
Detectives Pohler and Kratz, Marshal Carter, Officer Pease
and mysclf were present.

Q. Where is Officer Pease? A. Present here.
Q. Staud up Officer Pease. 1s that him? A. Yes, sir.

Q. Now, Deputy Marshal, in his testimony Snowden made’
the following statement: “T sat close to the table in a chair like
this (indicating), the chair was here and the table was there
(indicating), the arms of the chair went nnder the table like
that (indicating), the chair that 1 had had arms on it and it
was up against the table like this, the arms of the chair went
under the table. I sat at the table and talked to threce men.
T was at the corner of the table like this (indicating), One
man stood at the side, cne man sat on the other side of the table,
and the other man stood back of me. They had me against the
table and talked to me like this. They kept talking and talking
to me, and T kept talking and talking to them, by and by they
pulled the chair out and I fell on my knees like this (indicat-
ing), and the man there shoved a gun against my head and the



205

man baek of me hit me on the head. Then the chair was put
against the table again, and they did the same thing over
again, and kept on doing it. Then they made me take off my
sweater, pants, top shirt and undershirt. Then one of the men
went ont and cams back with a half a pint of whiskey, and
asked me if I wanted a drink. T asked for a glass to drink out
of, and he said that I would \have to drink out of the bottle. I
drank a little of it, and he told me to have some more, and T
did. 1 gave the bottle back to him, and thev talked to me
again. In about five minutes the man brought the whizkev
back and said that I had drank his whiskev, and 1 said that T
didn’t drink it until he told me to. Then he told me to drink
the rest of the whiskey, and I said that T didu’t want to drink
it. Then he took a gun and laid it on the table, and =aid I
would have to drink the whiskey. I looked at the table, T looked
at them and then grabbed the whiskev and draunk . Thev did
that about every five or ten minutes all dayx, except when they
brought the whiskey in. Then they took me into another little
room, and made me take off my shoes.  Afier T had takeu my
shoes off, they pur a ecoat something like this on me. and made
me sit down in a chair with the coat on.  Theyx took me out of
the chair and put me on a little seales. and then made me put
my heels against the wall.” 1 want to stop at the point “ex-
cept when thev brought in the whisker,” Deputy Marshal, and
ask vou whether or not anv of this is true, whether any of these
things were done 1o Snowden at that time by vou or anyone
else in vour presence !

(Mr. Grason): I object, vour Honor, as I do not think this
is rebuttal testimony. If vour Honor will recall, when the de-
tectives were upon the stand, they were questioned at length
concerning their treatment of Snowden, before the statements
were given in evidence. Detective Pohler was cross-examined
by me. Your Honor required the other detective, hefore the
statement was given in evidence, to account for their of Snow-
den on the very night of his arrest, when he was taken to the
sheriff’s office in '\nnapolia. the night he was received at the
Marsal’s office, the evening of his arrest; the next day when he
was brought back from the lock-up, and the day following wp
until the fifteenth, when this statement was offered. 1 respect-
fully submit that 1 do not think this is rebutal, and the State
should have gone into it in chief.

(The Court) : These officers testified as to their treatment of
the prisoner, all that was said to him, all that was done to him,
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in order for the statement of the prisoner to be admitted. That
was the inquiry that was limited to these officers, who were
present when the prisoner at the bar bad been brought in and
examined at some time. If, at that time, there had been any
intimation as to what the accused was going to testify to, they
could have been examined upon it then; but there was nothing
offerad at that time except the testimony of these officers; and
there appeared to be no reason why the statements, which the
Court admitted, should not have been admitted.

Now, then, the dofendant takes the stand and puts up this
statement. e makes the statement that he was abused in a cer-
tain wav before he made this statement. You will remember
that, when the officers were upon the stand, they were asked
who was in the room, and not whether Snowden had been sub-
ject to any eruelty, whether a pistol had been put at his head,
whether he had been hit over the head, or whether the chair had
been pulled from under him. Now, then, this is rebuttal of
the testimony brought out by the defendant, and it is rebuttal
of a specific point.

(Mr. Grason): I wili note an exception to this question, and
a general exception covering all the testimony of the officers.

(The Court): All right.

To which ruling of the Court the traverser by his counsel
excepted and prays the Court to sign and seal this his Fifty-
fourth Bill of Exceptions, which is accordingly done this 23rd
day of September, 1918.

FRANK [. DUNCAN. (Seal)

TRAVERSER'S FIFTY-FIFTH BILL OF EXCEP-
TIOXS.

After the oceurrence of the matter set out in the first, second,
third, fourth, fifth. sixth, seventh, eighth, ninth, tenth, cleventh,
twelfth, thirteenth, fourteenth, fifteenth, sixteenth, seventecnth,
eighteenth, nineteenth, twentieth, twentv-first, twenty-second,
twentvthird, twenty-fourth, twenty-fifth, twentv-sixth, twenty-
seventh, twenty-eighth, twentyv-ninth, thirtieth, thirty-first,
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thirty-second, thirty-third, thirty-fourth, thirty-fifth, thirty-
sixth, thirty-seventh, thirty-eighth, thirtyv-ninth, fortieth, forty-
first, fortv-second, forty-third, fortv-fourth, forty-fifth, forty-
sixth, forty-seventh, forty-eighth, fortv-ninth, fiftieth, fiftv-first,
filtv-second, fifty-third- and fiftv-fourth bill of exceptions,
all of which is hereby made a part hereof as fullv as if
th same were herein repeated at large, the witness SAMUEL
HOUSE, continuing, savs:

A. T should say not.

Q. Did anyone in vour presence. put a pistol to his head and
threaten to shoot him? A. They did not.

Q. Did anvone else. in vour presence, or vou at that time hit
him over the head? A. Thev did not.

Q. Did vou, or anyone else, in vour presence, bring a bottle
of whiskev into that room? A. No, sir.

Q. Did vou, or anvone else, in vour presence, invite Snow-
den to take a drink of whiskexy? A. 1 did not. T questioned
him. and no one asked him to take a drink of whiskex. There
was no whiskev there.

Q. Did vou, or anvone else, in yvour presence, pull the chair
from under him and cause him ro fall to the floor? A, No, sir.

Q. Did vou. or anvone else, in your presnce, make him take
his sweater, pants, top shirt or undershirt off £ A, T would say
not. :

Q. T mean before he was carried out of that room? A, It
was in the Bertillon Svstem room that they made him take off
his shoes so thev could measure his foot.

Q. T mean in the first room before he went into that other
room? A. No, sir; they did not.

Q. Snowden has testified that he was brought back the next
morning and carried to the same place, that vou sat him at the
table and commenced talking to him, hit him over the head like
vou had done hefore, did the same things to him as vou did the
firgt time, except the whiskev : sat himn at the table and talked to
him; and, while vou were talking to him, you pulled the chair
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out fromh under him and he fell to the floor; that you put him
back again and told him that you were going to shoot him; and
that he was afraid of the three of you. He said that you put
him back in the chair, and that he asked you please not to shoot
him as he had done nothing. He said that that continued for
a part of the day; and, in the evening, he was brought back
into that room again, and that Edna came up there then. He
said that this man with the bump on his face (he referred to
vou and identified you afterwards) said that some one was in
that room there; and, if vou say anything to them, wo are going
to shoot vou. Then I went in there, and Edna came. Then I
started to tell them as near as I could the truth, and they took
me out of the room and Edna was left in the room. Then they
carried me in again and brought me out again. T want to ask
vou, whether, on the succeeding day, you or any one in vour
presence treated Snowden in the way that he has testified? A.
No, sir.

Q. Did you or anvone in your presence, pull the chair from
under him, and did he say “Please don’t shoot me, I haven’t
done anything™ ¢ A. No, sir.

Q. Did you say to him that vou were going to bring some
one in that room; and, if he said anvthing to them, vou were
going to shoot him? A. 1 did not.

Q. Did you or anyone, in your presence, from the time of
the arrest of Snowden until August 16th, including August
15th. threaten to shoot him? A. No, sir.

Q. Did anyone in your presence put a pistol to his head and
tell him that they were going to shoot him? A. No, sir.

Q. Did anvone, from the time of his arrest and bringing
him to Baltimore up until August 16th, in your presence give
him any whiskey to drink? A. T don’t know what was done in
Annapolis, but no one gave him any whiskev in Baltimore in
my presence.

Q. I mean after he reached Baltimore? A. No, sir.

Q. Did you. at any time from the date of his arrest and
after he reached Baltimore, including August 16th, and August
15th, bear anvone say anything to him about going to shoot him ?
A. No, sir.
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Q. Was the Marshal present at these interviews? A. Yes,
8ir.

Q. The other gentleman he spoke of, who was that? A. That
was Sergeant Pease. He was present, but not all the time. He
went in and out of the room on different occasions. He was
not present all the time.

Q. (The Court) : What position has Sergeant Pease? A. He
is now headquarter’s sergeant.

Q. What was he at that time? A. He was an officer de-
tailed at headquarters as a elerk.

CROSS-EXAMINATION.

Q. (By Mr. Grason): Deputy Marshal House, the first of
these interviews took place on the 14th, did it? A. Yes, sir; in
the morning about nine o’clock.

Q. The morning of the fourteenth? A. It was the night
he was brought into headquarters, and then the next morning.

Q. It was on Monday, August 13th, that he was arrested ?
A, If that is the case, it would be the fourteenth.

Q. He was brought to headquarters from the police station
about nine o’clock. wasn’t he? A. Around nine o'clock. I
would say about nine o’clock.

Q. How long did he remain there on the 14th? A. He re-
mained there until about fifteen or twenty minutes after the
detectives left for Annapolis.

Q. What time was he taken back to the police station that
day? A. He was taken from our office, and sent over to the
office next to the Bertillon System by Sergeant Pease.

Q. What time was that? A. Shortly after the detectives left
for Annapolis.

Q. Can you give us any idea about what time it was? A. I
will say that it was about ten or half past ten o’clock something
like that.
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Q. Was he brought back into your office again that day?
A. He was, when Detectives Kratz and Pohler, Mr. Lee, the
boy named Green and Edna Wallace came up from Annapolis.

Q. What time was that? A. Sometime between four and
five o’clock.

Q. Was he in your office at any‘ time between half past ten
o'clock and between four and five o'clock? A. No, sir.

Q. You don’t know whether or not he was brought back there
without your knowledge, do you? A. I will say that he was
not brought back, as he was in my charge.

Q. Detectives Kratz and Pohler did not go to Annapolis
that day, did they? A, They went to Annapohs the first day
that he was brought in there.

Q. That was the thirteenth? A. They came up from An-
napolis, Sheriff Sullivan, Detectives Pohler and Kratz and
Snowden ; and the next morning at nine or half past nine o’clock,
he was brought into the office.

Q. You told me that once before. My question is: Do you
know 'whether or not Detectives Pohler and Kratz went to An-
napolis or were in Annapolis on August 14th? A. They left
my office to go to Annapolis that morning.

Q. Where was Detective Doherty ¢ A, T think Detective
Doherty was in Annapolis, but I am not sure of that.

Q. Did vou have on the usnal police equipment that dav?
A. No, sir: only 1 carried patrol-box kevs and badge.

Q. Did yvou see Snowden hetween half-past 10 and half-past
4 that day? A. 1 did not.

Q. You don't know where he was, do you? A. Yes, sir; he
was in charge of Officer Pease.

Q. You don’t know of your own knowledge where he was,
do you? A. I know that I had him put back of a door and
locked in, and the key was in my office.



f11

Q. What time the next morning did you see him¢ A. Along
about the same time.

Q. That was Wednesday, wasn’t it, Marshal? A. Yes, sir.

Q. What time did you see him that merning? A. Along
about the same time.

Q. About 9 o’clock? A. Yes, sir.

Q. You had him brought to your office? A. Yes, sir.

Q. He was brought there at your direction? A. Yes, sir.
Q. How long did you talk to him on that occasion?

(Mr. Hartinan) : T think that was gone into before on cross-
examination.

(The Court) : I think he did.

A. T judge until around about 11 o’clock; about half-past ten
or eleven o’clock.

Q. He got there about nine o'clock, and he was there until
about eleven o’clock? A. Yes, sir.

Q. Did you see him Wednesday again? A. Yes, sir.
Q. What time? A. T bave told vou the time,

Q. You saw him Wednesday morning between nine and
eleven o’clock ¢ A, Yes, sir.

Q. Did you see him again on Wednesday? A. Then he was
taken to the Bertillon svstem.

Q. I want you to tell me if you saw him again Wednesday
after vou had seen him between nine and eleven o’clock? A.
Yes, sir.

Q. What time did von see him? A. Along about four o’clock.
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Q. And he was there from four o’clock until how long? A.
TUntil about half-past five.

Q. Between nine and eleven o’clock were Detectives Pohler
and Kratz there, or any other detectives? A. I cannot say as
to Detective Doherty, but I can say about the other two men.

Q. What time were they there, between nine and eleven
o'clock? A. They were there in the morning or afternoon, I
don’t know which.

Q. Can’t you tell us, Marshal House, just exactly who was
present between nine and eleven o’clock on Wednesday? A. On
Wednesday T can.

(The Court): 1 waunt to give you all the latitude that vou
wish, but this is rebuttal of certain testimony brought out by
the prisoner when he was on the stand, cirenmstances of the
way he was treated and whbo was present when he was so
treated. You should confine your cross-examination to bis
testimony. He said that Marshal Carter, Deputy Marshal
House and Sergeant Pease were the only ones that were pres-
ent on these oceasions, and 1 don’t expect you to refer to or
ask him about anyv other oceasions.

(Mr. Grason) : Tf your Honor will permit me to say, accord-
ing to my recollection, the record simply shows that Marshal
Honse saw him on the 14th and the 15th, but it don’t say what
time he saw him on either of these days.

(The Court): Confine your rebuttal cross-exawmination to the
time that the prisoner says that he was there. He says that he
was in the presence of these three officers at certain places and
certain times. Confine your cross-examination to those times
and places.

(Mr. Grason): T think that T am confining myself to the
prisoner’s statement. He says that he was there on the 14th
and 15th, Tuesday and Wednesday following his arrest, and he
savs that he was there all day long.

! i

(The Court): In the presence of these three men. Your

" eross-examination should be confined to the time he has placed.
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Q. Go ahead, Marshal House? A. The Marshal was there,
also Officer Pease and myself. Probably Detective Doherty
was there. I don’t know whether Doherty was there or not,
but I know that the other two men were there.

Q. Will you swear to this jury that Detective Pobler and
Kratz were not there? A. I am under oath and don’t have to
swear to anything. T will not say whether or not thev were in
there; but if they were in there I will say that no one ques-
tioned this man Snowden but myself.

Q. Who was present on Wednesday between four o'clock and
half-past five o'clock ?

(Mr. Hartman): I object.

(The Court): Yon are limited to the statement made by the
prisoner himself. The objection is sustained.

(Mr. Grason): T will note an exception and make this offer:
We offer to prove by the witness that in his office on Wednes-
day. August 13th, between the hours of four o'clock and half-
past five o’clock, there were present during the entire time
Detectives Doherty, Kratz, Pohler, also the witness, Sergeant
Pease and Marshal ('arter.

(This offer was objected to by Mr. Green, the objection was
sustained and Mr. Grason noted an exception.)

To which ruling of the Court the traverser by his connsel
excepted, and pravs the Court to sign and =cal this, his Fifty-
fifth Bill of Exceptions, which is accordinglv done this 23rd
day of September, 1918.

FRANK 1. DUNCAN. (Seal)

TRAVERSER’S FIFTY-SIXTH BILL OF EXCEPTIONS,

After the occurrence of the matter get out in the first, second,
third, fourth, fifth. sixth, seventh, eighth, ninth, tenth, eleventh,
twelfth, thirteenth, fourteenth, fifteenth, sixteenth, seventeentk,
eighteenth, nineteenth, twentieth, twenty-first, twenty-second,
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twenty-third, twenty-fourth, twenty-fifth, twenty-sixth, twenty-
soventh, twenty-eighth, twentv-mnth thirtieth, th)rt‘-ﬁrst
thirty seoond thirty-third, thlrtv—fourth thlrtv-ﬁfth thu'ty—
sixth, thu'ty-be\ enth, thlrtv—elghth thirty- mnt.h forneth forty-
first, forty-second, fortv-thlrd forty-fourth, fort) -fifth, forty-
slxth fortx-semnth fortv—elghth forty-ninth, fiftieth, ﬁfty-ﬁrst
ﬁftv-sexond fifty -thlrd fifty-fourth and fifty-fifth bill of excep-
tions, all of which is hcreb\ made a part hereof as fully as if
the same were repeated at. largev witness ROBERT G. CAR-
TER, called in rebuttal, on behalf of the State, testified as fol-
lows:

ROBERT G. CARTER, a witness of lawful age, being pro-
duced in rebuttal by the State and duly sworn, testified as fol-
lows:

DIRECT EXAMINATION.

Q. (By Mr. Green): What is your name? A. Robert G.
Carter.

Q. What position do you hold? A. Marshal of police for
Baltimore City. *

Q. How long have you been Marshal? A. Four years next
October.

Q. How long have you been connected with the Police De-
partment of Baltimore City? A. Thirty-five years.

Q. What was your position before you became Marshal? A,
Lieutenant and Acting Deputy Marshal.

Q). Did vou see the accused, Snowden, on the morning of
August 14th in the presence of Deputy Marshal House and
Officer Pease? A. T did.

Q. Where was that, Marshal? A. At my office in the Court
House.

Q. Marshal, Spowden has testified that he was taken into a
reom, in which room was Deputy Marshal House, whom he iden-
tified, and two other men were there. That he was placed in a
chair close to the table, that you hit him in the head, that a
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gun was placed to his head and he was threatened with being
shot, that whiskey was brought into the room and he was given
some of it, that the bottle was placed on the table and the
pistol was placed beside it; that he was told to drink the rest
of the whiskey and he did; that some of his clothes were taken
off him; that the chair was pulled from under him and he fell
to the floor; and that was kept up all day. Will you please
tell the Court and jury if these things were done by vourself
or anyone in your presence’

(This question was objected to by Mr. Grason, the objection
was overruled, and Mr. Grason noted an exception.)

To which ruling of the Cowrt the traverser by his counsel
excepted and prays the Court te sign and seal this his Fifty-
sixth Bill of Exceptions, which is accordingly done this 23rd
day of September, 1918,

FRANK L[ DUNCAN.  (Seal:

TRAVERSER'S FIFTY-SEVENTIH BILL OF EXCEP-
TIONS.

After the occurrence of the matter set out in the first, second,
third, fourth, fifth, sixth, seventh, cighth, ninth, tenth, cleventh,
twelfth, thirtecnth, fourteenth, fifteenth, sixteenth, seventecnth,
cighteenth, nineteenth, twentieth, twenty-first, twenty-second,
twenty-third, twentv-fourth, twenty-fifth, twentv-sixth, twenty-
seventh, twentv-eighth, twentv-ninth, thirtieth, thirty-first,
thirty-second, thirty-third, thirtv-fourth, thirte-fifth, thirty-
gixth, thirty-seventh, thirty-cighth, thirtv-ninth, fortieth, forty-
first, fortv-second, fortv-third, forty-fourth, forty-fifth, forty-
sixth, fortyv-seventh, fortv-eighth, fortv-ninth, fiftieth, fiftv-first,
fifty-second, fifty-third, fiftv-fourth, fiftyv-fifth and fifty-sixth
bills of exceptions, all of which is herebs made a part hereof as
fully as if the same were herein repeated at large, witness
ROBERT . CARTER, continuing, says:

A. They were not done by me. nor were they done by anyone
in my presence.

Q. Did vou or anyone, in your presence, threaten to shoot
him that day? A. No, sir.



216

Q. Did anyone in your presence put a pistol to his head and
tell him that he was going to be shot? A. No, sir.

Q. Did you or anyone else, in your presence, hit him on the
head? A. No, sir.

Q. Did you or anyone else, in your presence, pull the chair
from under him and cause him to fall to the floor? A. They
did not; no, sir.

Q. Did anyone, in your presence, bring whiskey into that
room and give him whiskey to drink? A. No, sir; they did
not.

Q. Did anyvone bring any whiskey in that room while Snow- -
den was there? A. No, sir.

Q. Did Snowden drink any whiskey when he was in that
room that day? A. He did not.

Q. Snowden has testified that he was brought back again the
next day and the same things were done to him with the excep-
tion of giving him the whiskey, is that true? A. It is not true.

Q. Was he threatened to be shot the second day? A. He was
not.

Q. Was the chair pulled from under him so that he fell on
the floor? A. No, sir.

Q. I mean on the second day? A. No, sir.
Q. Was he hit on the head the second day? A. No, sir.
Q. Who else was in the room, Marshal? A. Deputy Mar

shal House, Officer Pease and myself at that time principally.
Those are all that I could mention at that time.

CROSS-EXAMINATION.

Q. (By Mr. Grason) : Who was there? A. Deputy Marshal
House, Officer Pease and myself.

Q. Only these two men on these two days? A. There might
have been some ove passing through the oﬁice as the door was
open the beet part of the time.
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Q. Will you swear to the jury that Detectives Pohler, Kratz
and Doherty or either of them were not in there ¢

(This question was objected to by Mr. Green. the objection
was sustained, and Mr. Grason noted an exception. )

To which ruling of the Court the traverser by his counsel
excepted and prays the Court to sign and seal this his Fifty-
seventh bill of exceptions, which is accordingly done this 23rd
day of September, 1918.

FRANKX I. DUNCAN. (Seal)

Witness, continuing, says:

Q. What time was the prisoner there on those two days,
Tuesday and Wednesday ¢ . He was there two or three times.

Q. Was it twice or three times? A. I would say twice.

Q. Why do vou say it was twice?! _\. Because he was taken
out of the office and then brought back again.

Q. He was taken to the office on Monday, was he not? A.
When he was first brought to the office in the evening, he was
taken from the office and sent to the police station.

Q. T am talking about Tuesday and Wédneylay? A. The
next day he was brought to the office, and he was taken from
there to the Bureau of Identification.

Q. Kindly answer my question. How many times did you
see him on Tuesday? A. I saw him twice.

Q. How many timee did you see him on Wednesday? A. T
know tbat I saw him once.

Q. Then you saw him three times, didn’t you? A. On Tues
day?

Q. T am asking you how many times you saw him on these
two days, two or three times?
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(The Court): The Marshal has said that he saw him twice
on Tuesday and he knows that he saw him once on Wednesday ?
A. T said that on Tuesday he was brought in and then taken
out, and then he was brought back again, that was twice; and 1
said that he was brought there once on Wednesday.

Q. What time on Wednesday did you see him? A. Prob-
ably between ten and eleven o'clock. Something like that.

Q. You saw him between ten and eleven o’clock? A. Yes,
Bir.

Q). That was on Tuesday, wasn’t it? A. You said it was
Wednesday.

Q. So that it was on Wednesday you saw him between ten
and cleven o'clock? A. T think so.

Q. Are vou sure alysut that, Marshal? A. T am not positive
abour it.

Q. Are vou positive that you saw him at all on Wednesday
morning? A, I am positive that T saw him on Wednesday,
but what time T will not say.

Q. T am asking you, Marshal, if you are positive that vou
saw him on Wednesday morning? A. I said no.

Q. Are you positive that you saw him on Wednesday even-
ing? A. I am positive that I saw him on Wednesday, but what
time T cannot say.

Q. My question is: Are you positive that you saw him Wed-
nesday evening?

(The Court) : He said, Mr. Grason, that he would not say
that he saw him in the morning, but he knows that he saw him
once that day.

A. T think, but T am not positive, that it was Wednesday
evening. I know that he was kept there until the woman he
lived with was brouhgt in.

Q. Were vou there when that woman was brought in? A. I
was. '
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Q. It was on Wednesday that the Wallace woman was brought
in, and that is the reason why you know or think it was in the

afternoon?{ A. T think it was,

Q. Marshal, did you question the prisoner at all during any
of the interviews at which you were present? A. I asked him
several questions through Deputy Marshal House, who was
questioning him.

Q. Marshal, did you question the prisoner at all during any
of the interviews at which you were present? A. No, sir.

(Examination concluded.)

TRAVERSER’S FIFTY-EIGHTH BILL OF EXCEP-
TIONS. :

After the occurrence of the matter set out in the first, second,
third, fourth, fifth, sixth, seventh, eighth, ninth, tenth, eleventh,
twelfth, thirteenth, fourteenth. fifteenth, sixteenth, seventeenth,
cighteenth, nineteenth, twentieth, twenty-first, twenty-second,
twenty-third, twenty-fourth, twenty-fifth. twenty-sixth, twenty-
scventh, twenty-eighth, twenty-ninth, thirtieth, thirty-first,
thirty-second, thirty-third, thirty-fourth, thirty-fifth, thirty-
gixth, thirty-seventh, thirty-eighth, thirty-ninth, fortieth, forty-
first, forty-second, forty-third. forty-fourth, forty-fifth, forty-
sixth, forty-seventh, forty-eighth, forty-ninth, fiftieth, fifty-first,
fifty-second, fifty-third, fifty-fourth, fifty-fifth, fifty-sixth and
fifty-seventh bill of exceptions, all of which is hereby made a
part hereof as fully as if the same were herein repeated at
large, witness MAURICE E. PEASE, produced in rebuttal on
behalf of the State, says:

MATURICE E. PEASFE, a witness of lawful age, being pro-
duced in rebuttal cn behalf of the State and duly sworn, testi-
fied as follows:

THE DIRECT EXAMINATION BY MR. GREEXN.

Q. Sergeant, were you present in company with the Marshal,
Deputy Marshal House, at anv of the interviews on Tuesday
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and Wednesday, August 14th and 15th, that were had with the
accused, John Snowden? A. At times I was. 1 was in and out
of the office.

Q. Did you or anyone else, in your presence, give him any
whiskey to drink? A. No, sir.

Q. Did you or anyone else bring any whiskey into the room
where he was? A. No, sir.

Q. Did you or anyone else, in your presence, threaten to
ghoot him ¢ A. No, sir.

Q. Did you or anyone else, in your presence, place a pistol
at bhis head? A. No, sir. .

Q. Did you or anyone else, in your presence, hit him on the
head? A. No, sir.

Q. On either of these days was the chair pulled from under
him so that he fell on the floor? A. No, sir.

Q. At any of those interviews did either you, the Marshal
or Deputy Marshal make him take off auy of his clothing? A.
No, sir.

Q. Did you bring him over to the Court ouse? A. Not
frow the station house; no, sir.

Q. Did you have him in charge after he left the Marshal’s
office ?

(This question was objected to by Mr. Grason; the objection
was overruled, and Mr. Grason noted an exception.)

To which ruling of the Court the traverser by his counsel
excepted, and prays the Court to sign and seal this, his Fifty-
eighth Bill of Exceptions, which is accordingly done this 23rd
;lay of September, 1918.

FRANK 1. DUNCAN. (Seal)



22]

TRAVERSER’S FIFTY-NINTH BILL OF EXCEP-
TIOXS.

After the occurrence of the matter set out in the first, second,
third, fourth, fifth, sixth, seventh, eighth, ninth, teuth, ele\ enth,
twelfth tlnrteenth fourteenfh fifteenth, xlxteenth, se\enteenth
cxghtfenth, nmeteenth t'wentleth, twenty -first, twenty- second
twenty-third, twenty- fourth twenty-fifth, twent\-sxxth twenty-
seventh, twentv—elghth twentv-mnth thxrt\ thirty- ﬁrst thirty-
second, thirty-third, thirty fourth, thirty-ffth, lhlrty-smth,
thirty se»euth thlrtvf1ghth thxrt\-nmth forty, forty-first,
forty-second, fortv third, forty-fourth, fortv fifth, forty-sixth,
fortv-seventh forrs-exfrhth forty-ninth, fiftr, fifty-first, fifty-
second, ﬁft\-thud ﬁfrw-fourth ﬂfr\ -fifth, nfn-u\(h fiffty-sev-
enth and ﬁfh ewhth bill of exceptions, all of which 3 is herelx\
made a part hercof as fully as if the same were herein repeqted
at large, witness MAURICE E. PEASE, continuing, says:

A. I had him in charge in the Marshal's office.
Q. Did you take him anywhere from the Marshal's office?

A. T took him to the cellroom next to the Bnreaun of Tdentifica-
tion.

Q. Did you go to the Bureau of Identification with him?
A. No, sir; not to the Bureau of Identification.

THE CROSS-EXAMINATION BY MR. GRASONX.

Q. You were the clerk at the office, were vou not? A. At
that time I was clerk; ves, sir.

Q. What are you duties there? A. At that time?

Q. Yes, sir. A. General office work, answering the tele-
phone, local and out-of-town calls, receiving the telegrams,
attending to the filing system, and fixing the Teports and in-
dexes.

Q. Did any telephone calls come while he was there? A.
Yes, sir; of course.

Q. Who answered them? A. I answered them at times: also-
the Deputy Marshal and the Marshal.
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Q. Have you any idea how many times the Marshal, the
Deputy Marshal or yourself answered the telephone while
Snowden was there? A. I don’t remember.

Q. It is a pretty busy telephone, is it not? A. There is a lof
of telephoning there, and there is the fire alarm in addition to
the telephone.

Q. It is a pretty busy telephone, is it not? A. At times it is
busy and at times it is quiet.

Q. Was it quiet or busy that morning? A. I don’t remem-
ber.

Q. There are a great many calls there where the people come
in personally, are there not?

(This question was objected to by Mr. Hartman; the objec-
tion was sustained, and Mr. Grason noted an exception.)

To which ruling of the Court the traverser by his counsel ex-
cepted, and prays the Court to sign and seal this, his Fifty-
ninth Bill of Exceptions, which is accordingly done this 23rd
day of September, 1918.

FRANK 1. DUNCAN. (Seal)

Witness, continuing, says:

Q. Tsn't it the truth that you were just in there casually, in
and out there all that day? A. T was in the office. I am always
in the office.

Q. Isn't it a fact that when Snowden was in that office with
the Marshal and Deputy Marshal, yvou were not in there except
when theyv called you in there? A, When he was brought in
Snowden was put in my charge.

Q. Can vou tell the jury how many times you went to answer
the telephone or anyvthing else? A. No, sir; not that morn-
ing.

(Examination concluded.)
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TRAVERSER’S SIXTIETH BILL OF EXCEPTIONS.

After the occurrence of the matter set out in the first, second,
third, fourth, fifth, sixth, seventh, eighth, ninth, tenth, eleventh,
twelfth, thirteenth, fourteenth, fifteenth, sixteenth, seventeenth,
eighteenth, nineteenth, twentieth, twenty-first, twenty-second,
twenty-third, twenty-fourth, twenty-fifth, twenty-sixth, twenty-
seventh, twenty-eighth, twenty-ninth, thirtieth, thirty-first,
thirty-second, thirty-third, thirty-fourth, thirty-fifth, thirty-
sixth, thirtv-seventh, thirty-eighth, thirty-ninth. fortieth, forty-
first, forty-second, forty-third, forty-fourth, forty-fifth, forty-
sixth, forty-seventh, forty-eighth, forty-ninth, fiftieth . fifty-first,
fifty-second, fifty-third, fifty-fourth, fifty-fifth, fifty-sixth, fifty-
seventh, fifty-cighth and fifty-ninth bill of exceptions, all of
which is hereby made a part hereof as fully as if the same
were berein repeated at large, Witness DR. J. C. JOYCE,
being called in rebuttal for the State, testified as follows:

DR. J. C. JOYCE, a witness of lawful age, being produced
in rebuttal on behalf of the State, having been previously sworn,
testified as follows:

THE DIRECT EXAMINATION BY MR. GREEN.
Q. Dr. Joyee, do you know Mrs. Stewart? A. Yes, sir.

Q. When vou reached the Brandon home on Wednesday,
August 8th, was Mrs. Stewart there? A. No, sir.

Q. Did Mrs. Stewart in your presence, Doctor, make any
examination of the body?

(Mr. Grason objected to this question as not being proper
rebuttal ; the objection was overruled, and 3r. Grason noted an
exception.)

To which huling of the Court the traverser by his counsel
excepted, and prays the Court to sign and seal this his Sixtieth
Bill of Exceptions, which is accordingly done this 23rd day of
September, 1918.

FRANK 1. DUNCAN. (Seal)
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TRAVERSER’S SIXTY-FIRST BILL OF EXCEP-
TIONS.

After the occurrence of the matter set out in the first, second,
third, fourth, fifth, sixth, seventh, eighth, ninth, tenth, eleventh,
twelfth, thirteenth, fourteenth, fifteenth, sixteenth, seventeenth,
eighteenth, nineteenth, twentieth, twenty-first, twenty-second,
twenty-third, twenty-fourth, twenty-fifth, twenty-sixth, twenty-
seventh, twenty-eighth, twenty-ninth, thirtieth, thirty-first,
thirty-second, thirty-third, thirty-fourth, thirty-fifth, thirty-
sixth, thirty-seventh, thirty-eighth, thirty-ninth, fortieth, forty-
first, forty-second, forty-third, forty-fourth, forty-fifth, forty-
sixth, forty-seventh, forty-eighth, forty-ninth, fiftieth, fifty-first,
fifty-second, fifty-third, fifty-fourth, fifty-fifth, fifty-sixth, fifty-
seventh, fifty-eighth, fifty-ninth and sixtieth bill of exceptions,
all of which is hereby made a part hereof as fully as if the
same were herein repeated at large, witness DR. J. C. JOYCE,
continuing, says:

A. No, sir.

Q. Doctor, did Mrs. Stewart, at your suggestion, or in your
presence, get 2 hairpin from the bureau to make an examina-
tion of the wound in the head, or insert a hairpin in that
wound ?

(This question was objected to by Mr. Grason; the objection
was overruled, and Mr. Grason noted an exception.)

A. No, sir.
Q. Did you ever make any suggestion that she do that?

(This question was objected to by Mr. Grason; the objection
was overruled, and Mr. Grason noted an exception.)

To which ruling of the Court the traverser by his counsel
excepted, and prays the Court to sign and seal this, his Sixty-
first Bill of Exceptions, which is accordingly done this 23rd
day of September, 1918.

FRANK I DUNCAN. (Seal)
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Witness, continuing, says:
A, No, sir.

Q. Did she assist you in making any examination of the
genital organs of the body? A. No, sir.

Q. Doctor, did Mrs. Stewart open Mrs. Brandon’s legs? A,
No, sir..

Q. Did Mrs. Stewart take the woman’s legs and press them
apart? A. No, sir.

Q. Did she take a pin and open the vagina¢ A. XNo, sir.

)
Q. Doctor, did you ask Mrs. Stewart to open the legs of the
body? A. No, sir.

Q. Did she open the legs of the body in your presence? A.
No, sir.

Q. Did she touch the body in vour presence? A. Not that
I saw. I was there, but I didn’t see her.

Q. Doctor, was Mrs. Stewart there at all¢ A, She came in
just before I left.

Q. Came in where? A. She came into the room after I had
been there some time, and I left in a short time.

Q. Did you have any talk with her at all in that room? A,
I think she said something to me.

Q. Do you remember what it was? A. I don’t think I cgn
say what she said to me, It was only a few words.

Q. But vou do know that she made no examination of that
body in your presence or at your suggestion? A. Yes, sir.

CROSS-EXAMINATION.

Q. (By Mr. Brady): Doector, do you remember who had
charge of that body when you first went there, and whether
there was any white woman paying any attention to it? A, No
one in particular.
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Q. When you first got there, who was there? A. In the mid-
dle room there were three or four women, none of whom I

knew.

Q. That was when you first got there? A, Yes, sir; I didn’t
know these women. I looked around, but I did not know them.
As T said, Mrs. Stewart came in just a short time before 1 left.

Q. That was the first time you were there¢ A. Yes, sir.

Q. Just how long did you stay there the first time? A. I
stayed there not over a half an hour.

Q. What time did you go back there? A. About ten o’clock
that night.

Q. It is during the half hour that we were talking about now ¢
A. Yes, sir.

Q. Do vou know that Mrs. Stewart was not in the front room
when vou went there? A. Yes, sir; 1 didn’t see her in there.

Q. Are you sure that she was not there? A. No, sir.

Q. Who was there? A. Mr. Brandon and several‘ women
that I did not know.

Q. How long have vou known Mrs. Stewart? A. Ever since
1 have been at Annapolis, six or seven years.

Q. And you only saw Mr. Brandon and three or four women
in that room? A. T would say that there were several people
shere.

Q. Who was in the kitchen when you first went there? A,
No one was in the kitchen.

Q. How do you know that no one was in the kitchen, did you
look in there? A. No, sir.

Q. Doctor, do you say that vou didn’t request Mrs. Stewars
to open the limbs of the body? A. Yes, sir.

Q. Who did that? A. No one.
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Q. Wasn’y that done at all? A, No, sir; not the first time.

Q. T am talking about the first time, the half hour you were
there? A. Yes, sir; 1 kuow.

Q. Now, I will ask you whether yon washed or cleaned the
face while Mrs. Stewart and several others were there?! A. I
said that I didn’t remember that. I told you that before. [
may have domne it, but 1 don’t remember it now.

(Examination concluded.)

TRAVERSER'S SIXTY-SECOXND BILL OF EXCEP-
TIONS.

After the occurrence of the martter set out in the first, second,
third, fourth, fifth, sixth, seventh, eighth, ninth, tenth, eleventh,
twelfth, thirteenth, fourteenth, fifteenth, sixteenth, seventcenth,
eighteenth, nineteenth, twentieth, twemty-first, twenty-second,
twenty-third, twenty-fourth, twenty-fifth, twenty-sixth, twenty-
seventh, twenty-eighth, twenty-ninth, thirtieth, thirty-first,
thirty-second, thirty-third, thirty-fourth, thirty-fifth, thirty-
sixth, thirty-seventh, thirty-eighth, thirty-ninth, fortieth, forty-
first, forty-second, forty-third, forty-fourth, forty-fifth, forty-
sixth, forty-seventh, forty-eighth, forty-ninth, fiftieth, fifty-first,
fifty-second, fifry-third, fifty-fourth, fifty-fifth, fifty-sixth, tifty-
seventh, fifty-eighth, fifty-ninth, sixtieth and sixty-first bill of
exceptions, all of which is hereby made a part hereof as fully
as if the same were herein repeated at large, the witness DR,
WILLIAM S, WELCH, called in rebutial on behalf of the
State, testified as follows:

DR. WILLIAM S. WELCH, a witness of lawful age, being
produced in rebuttal on behalf of the State and duly sworn,
testitied as follows:

DIRECT EXAMINATION.

Q. (By Mr. Green): Doctor, you are a practicing physician
in the City of Annapolis, are you not? A. Yes, sir.

Q. You also a Justice of the Peace? A. Yes, sir.
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Q. Were you called to the Brandon heme on August 8th in
your official capacity { A. I was, sir. :

Q. How long have you been practicing medicine, Doctor
A. Upwards of thirty years.

Q. When you got to the house, Doctor, wes any other doctor
there? A. No, sir.

Q. Was Dr. Joyce there when you got there? A. Not at
that time.

Q. What time did you get there, Doctor? A. I think it was
on or about six o'clock. I am not quite positive as to the exact
time. .

Q. Doctor, Mrs. Stewart has testified that at the suggestion
of Dr. Joyce and in your presence with Dr. Joyce she made an
examination of the weund in the head of Mrs. Brandon, insert-
ing & hairpin in it; and, at the suggestion of Dr. Joyce, she
took hold of the limbs of Mrs. Brandon and pressed them apart
so that Dr. Joyce could examine her vagina. Please state to
the Court and jury whether at any time in your presence Mrs.
Stewart ever made any examination of that body?

This question was objected to by Mr. Grason, the objection
overruled and Mr. Grason noted an exception.

To which ruling of the Court the traverser by his counsel
excepted, and prays the Court to sign and seal this his Sixty-
second Bill of Exceptions, which is accordingly done this 23rd
day of September, 1918.

FRANK I. DUNCAN. (Seal)

Witness DR. WELCH, continuing, says:
A. No, sir; no such an examination was made.

Q. Did vou see Mrs. Stewart at any time in your presence
make any examination of that body? A. No, sir.
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CROSS-EXAMINATION.

Q. (By Mr. Brady): Now, tell me, Doctor, whether Mrs.
Stewart was there or notf A. I have an indistinet recollection
of seeing Mrs. Stewart some time that evening. I cannot recall
when or where, but it was somewhere about the house.

Q. How long were you there? A. I think I was there until
eight o’clock P. M., then T went home and came back later.

Q. Did you.see Dr. Joyce there? A. No, sir; T don’t recall
seeing Dr. Joyce,

Q. You didn't see him there? A. No, sir.

Q. What time did you get there, Doctor? A. On or about
six o’clock.

Q. And you didn’t see Dr. Jovce there at all? A. T don’t
remember seeing him at all.

Q. Of course, if you didn’t see Dr. Joyce there at all, vou
didn’t see Dr. Jovee do anything? A. Certainly not.

{Examination concluded.)

TRAVERSER’S SIXTY-THIRD BILL OF EXCEPTIONS.

After the occurrence of the matter set out in the first, second,
third, fourth, fifth, sixth, seventh, eighth, ninth, tenth, eleventh,
twelfth, thirteenth, fourteenth, fifteenth, sixteenth, seventeenth,
elghfeeuth nineteenth. twentieth, twenty-first, twentv second,
twenty-third, twentv-fourth, twenty-fifth, twentv—mxt.h twenty-
scventh, twent\elghth. twontx-mnth thirtieth, thirty-first,
thn-tw-second thirty-third, ﬂnrtv—fourth th)rt‘-ﬁfth thu-tv-
sixth, thirty seventh thmvmghth t.hxm-nmth fometh forty-
first, fortv-second fortv-thlrd forty fourth, forty-fifth, fort\-
sixth, fort‘-seventh fort\-elvhth fortv-nmth ﬁftlet.h ﬁftv-ﬁrst
ﬁftwﬂecond ﬁft\-thn-d ﬁftv—fourth ﬁftv ﬁfth ﬁftv-e)xth ﬁftv-
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seventh, fifty-eighth, fifty-ninth, sixtieth, sixty-first and sixty-
second bill of exceptions, all of which is hereby made a part
hereof as fully as if the same were herein repeated at large,

witness OFFICER WILLIAM CURRY, being called in re-
buttal on behalf of the State, testified as follows:

OFFICER WILLIAM CURRY, a witness of lawful age,
being produced in rebuttal on behalf of the State and duly
sworn, testified as follows:

DIRECT EXAMINATION.

Q. (By Mr. Green): You are a police officer in the City of
Annapolis? A. Yes, sir.

Q. Do you recall the evening when Mrs. Brandon’s body was
found ¢ A. Yes, sir.

Q. What time did you get there that evening, Officer? A.
About fifteen minutes after five o'elock.

Q. Was Mrs. Stewart there when you got there? A. No, sir.
Q. Officer, who was in charge of the body? A. 1 was.

Q. You were placed in charge by whom? A. You placed me
in charge of it when you came. When I first got there, I took
charge myself.

Q. You were there how long? A. I was there from quarter
after five o’clock until eleven or a little after eleven o'clock that
night, when the body was taken away, with the exception of
about three-quarters of an hour when I went to supper.

Q. Who was in charge of it while you were away? A. T left
Sergeant Holliday, Mr. Tee and Dr. Welch there.

Q. Do you know Mrs. Stewart? A. Yes, sir.

Q. Flow long after vou got there was it before she came
there? A. T just don’t remember. When I first saw her, she
was in the front room.

Q. When you got there were you where you could see the
body and what was done with the body until you went to sup-
per? A. T was.
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Q. What time did you go to supper? A. I judge about half
past seven.

Q. What time did you get back? A. Shortly after eight
o’clock, not more than fifteen minutes after eight o’clock.

Q. Were you there with the body then until it was taken
away by the undertaker? A. Yes, sir.

Q. During the time that you were there, did you see Mrs.
Stewart make any examination of the body ?

(This question was objected to by Mr. Grason, the objection
was overruled, and Mr. Grason voted an exception.)

To which ruling of the Court the traverser by his counsel
cxcepted and prays the Court to sign and seal this his Sixty-
third Bill of Exceptions, which is accordingly done this 23rd
day of September, 1918,

FRAXNK I. DUNCAN. (Seal)

Witness, continuing, says:
A. No, sir,

Q. Did she look at the body? A. Not to my knowledge, she
didn't.

Q. Before the body was taken away by the undertaker was
she in the room? A. She asked me from the front room if
she could see the body?

Q. When was that? A. When the undertaker came to re-
move the body to the hospital and T admitted her to see it.

Q. In what way was the sheet then? A. I walked in and
took the sheet back from the head. She looked at it, then
stepped back and started to cry.

(). After that what did she do? A. She took two rings off
the fingers and said that Mr. Brandon wanted them.
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Q. What did she eay when she took the rings? A. She said
that Mr. Brandon wanted them.

Q. She removed the rings from her finger? A. Yes, sir.

Q. Did she do anything else to the body? A, No, sir.

Q. Were you there when Dr. Joyce was there? A. Yes, sir.
Q. Did Mrs. Stewart, in Dr. Joyce’s presence, make any

examination of the wound in the head or any part of the body ?
A. No. sir.

Q. Never touched the body, did she? A. No, sir.

Q. After you got there, Officer Curry, did you make any
search of the premises or investigation of the room? A. T did.

Q. Did you make an examination of the bureau and the
dresser? A. Yes, sir.

Q. You made an examination of the bureau and dresser?
A, Yes, sir.

Q. Was there any money on the bureau or dresser? A. There
was not.

Q. Were there any bills of any denomination on the dresser?
A. No, sir,

Q. Did yon make the examination before Mrs. Stewart came
into the room? A. Yes, sir.

CROSS-EXAMINATION.

Q. (By Mr. Brady): You didn’t see any bill on the bureau %
A. That is what T said.

Q. T also understood you to say that you got there about
quarter past five o’clock? A. Yes, sir.

Q. What time did Dr. Jovce get there? A. Just ahead of
me. To the best of my knowledge, he passed me in an auto-
mobile when 1 was fiftv or seventy-five feet from the house.
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Q. How long did the Doctor remain there¢ A, Ie stayed
there until Mr. Green got there.

Q. What time was that? A. I didn’t take the time of that.
Q. Was it before you went to supper? A. Yes, sir.

Q. How long before you went to supper¢ A. I guess it was
close to three-quarters of an hour before I went to supper.

Q. Were you there when Dr. Welch came there?! A. Yes,
sir.

Q. Was Dr. Jovce there then? A. I think he had gone then.
Dr. Joyce had gone away then.

Q. Are you sure that he had gene away, Officer? A, I think
80.

Q. You are not positive, are you? A. Yes, sir; I am posi-
tive thai he had gone.

Q. What time did he leave? A. [ didn't take the time.

Q. What did Dr. Joyee do to the bodv? A. He looked at
the body when he first went in.

Q. Then xou are not sure that Dr. Jovee was not there when
Dr. Welch came in about six o'clock? A, Yes, sir.

Q. Did sou thoroughly examine the bureau? A. What do
vou mean by thoroughly examining it? :

Q. Did vou look it over? A. Yes. sir: T logked it over.

Q. Did vou look on the chiffonier or the dressing table? A,
You mean the bureau. don’t vou?

Q. T mean where ladies dress, where they have a glass, where
thev make their toilet? A. That is where 1 looked:

Q. And on the bureau or chiffonier, too? A. Yes, sir.
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Q. Did you look on the other pieces of furniture? A, I
looked all around. I was looking for the thing she had been
hit with.

Q. Did you look at anything else? A. No, sir; not at that
particular time. ‘

Q. You say that Mrs. Stewart took the rings off her finger?
A, Yes, sir.

Q. What kind of rings were they? A. One was a plain
wedding ring, and the other one was a signet ring.

Q. And thev were on her finger? A. Yes, sir.

Q. What time did Mrs. Stewart do that? A. She was taken
to the hospital about eleven o'clock, and it was shortly Lefore
she was put into the hasket to be taken.

Q. You had seen Mrs. Stewart before thar, hadn't you? A.
Yes, sir; [ saw her hefore that; but T didn’t see her in the
room.

Q. You went to supper at what time? A. About half-past
seven o'clock.

Q. What time did vou get back? A. About quarter-past
eight o'clock.

Q. You don’t know whether Dr. Joyee and Mrs. Stewart
~made an examination of the bodyv during that time, do you? A,
No, sir.

Q. Officer do vou mean to tell me that vou stood over that
body from the time that vou got there until vou went to supper?
A. 1 sat there looking at the body.

Q. Why did you sit there looking at the body? A. T was
told net to allow anvone to come in there and tonch the body.
Those were Mr. Green'’s orders.

Q. What time did Mr. Green get there? A. T guess within
ten minutes after T called him.
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Q. What time did you call him? A. Shortly after T went
to the house that evening. I went to the Hose House and called
him and he said that he would be up there right away.

Q. What time did he get there? You got there at fifteen
minutes after five o'clock? A. I guess he got there twentv or
twenty-five minutes after five.

Q. And vou got there about fifteen minutes past five? A,
Yes, sir; as near as I can get to it.

Q. You looked at the body and saw she was dead, didn’t vou?
A. Yes, sir.

Q. Then yon went to the hose honse? A, Yes. sir.

Q. How far is the hose house from the Brandon home? A.
T could walk there in two minutes easily.

Q. You called up Mr. Green and he got there when? A.
Ten or fifteen minutes after 1 did, after I called him.

(Examination concluded.)

"TRAVERSER'S STXTY-FOTURTH BTLL OF EXCEP-
TTONS.

After the oceurrence of the matter set out in the first, second,
third, fourth, fifth, sixth, seventh, eighth, ninth, tenth. eleventh,
twelfth. thirteenth, fourteenth, fifteenth, sixteenth, seventeenth,
eighteenth. nineteenth, twentieth, twentv-first, twenty-second,
twenty-third. twenty-fourth, twentv-fifth, twenty-sixth, twentv-
seventh. twentv-eighth. twentv-ninth, thirtieth, thirtv-first,
thirty-second, thirtv-third, thirty-fourth, thirtv-fifth, thirts-
sixth, thirtv-seventh, thirtv-eighth, thirtv-ninth, fortieth, forty-
first, fortv-second. forty: thlrd forty-fourth, fortv-fifth, fortv-
sixth, forty-seventh. fortv-eighth, forty- mnsh fiftieth, fifty-first,
fifty- second, fiftv-third, fiftv-fourth, fiftv-fifth, fiftv-sixth, fifty-
seventh, fifty-eighth. fiftv-ninth, sixtieth, sixty-first, sixty-sec-
ond and sixty-third bill of exceptions, all of which is herehy
made a part, hereof as fully as if the same were herein repeated



at large, the witness DR. WILLIAM 8. WELCH, recalled by
the defense, says: .

(Examination concluded.)

DR. WILLIAM S. WELCH, recalled by Mr. Brady to ask

him a few questions:

Q. Doctor, did you act as coroner in this case? A. I went
there in that capacity. '

Q. Did you act as coroner? A. I went there as coroner.
(). Was any inquest ever held over the body ¢

(This question was objected to by Mr. Green, the objection
was sustained, and Mr. Brady noted an exception.)

(Examination concluded.)

To which ruling of the Court the traverser by his counsel
excepted and prays the Court to sign and seal this his sixty-
fourth bill of exceptions, which is accordingly done this 23rd
day of September. 1915,

FRANK I. DUNCAN. (Seal)

TRAVERSER'S STXTY-FTFTH BILL OF EXCEP-
TIONS.

After the occurrence of the mutter set out in the first, second,
third, fourth, fifth, sixth, seventh, eighth, ninth, tenth, eleventh,
twelfth, thirteenth, fourteenth, fifteenth, sixteenth, seventeenth,
eighteenth, nineteenth, twentieth, twenty-first, twenty-second,
twenty-third, twenty-fourth, twenty-fifth, twenty-sixth, twenty-
seventh, twenty-eighth, twenty-ninth, thirtieth, thirty-first, thir-
ty-second, thirty-third, thirty-fourth, thirty-fifth, thirty-sixth,
thirty-seventh, thirty-eighth, thirty-ninth, fortieth, forty-first,
forty-second, forty-third, forty-fourth, forty-fifth, fortv-sixth,
fortv-seventh, forty-eighth, forty-ninth, fiftieth, fifty-first, fifty-
gecond, fifty-third, fiftv-fourth, fifty-fifth, fifty-sixth, fifty-sev-
enth, fiftveighth, fiftv-ninth, sixtieth, sixty-first, sixty-second,
sixty-third and sixty-fourth bill of exceptions, all of which is
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hereby made a part hereof as fully as if the same were herein
repeated at large, witness MARGARET QUEEN, produced on
behalf of the State in rebuttal, testified as follows:

MARGARET QUEEN, a witness of lawful age, being pro-
duced in rebuttal on behalf of the State and duly sworn, testi-
fied as follows:

THE DIRECT EXAMINATION BY MR. GREEN.
Q. Margaret, do you kuow Rev. Williams? A. [ do.

Q. What relation are you to Edith Credditt und Mary Per-
kins? A. They are my daughters.

Q. Did vou see Rev. Williams on the Monday that Snowden
was arrested and before vour daughters went to the Court
House to ideotify him¢ A. 1 did.

Q. Where did vou see him? A, 1 called hiw in.

Q. Did he say to you at that time they can’t make vou tell
what you don’t want to tell: they can’t make vou say what vou
don't want to say; that it is a white people’s atfair !

(This question was objected to by Mr, Grason: the objection
was overruled, and Mr. Grason noted an exceptio. )

To which ruling of the Court the traverser by his counsel
excepted, aud prays the Court 10 sign and seal this, his Sixty-
fifth Bill of Exceptions, which is accordingly done thix 23rd
day of Septemnber, 1918.

FRANK T. DUNCAN. (Seal)

TRAVERSER’S SIXTY-SIXTH BILL OF EXCEP-
TIONS.

After the occurrence of the matter set ont in the first, second.
third, fourth, fifth, sixth, seventh, eighth, ninth, tenth, eleventh,
twelfth, thirteenth. fourteenth, fifteenth, sixteenth, seventeenth,
eighteenth, nineteenth, twenticth, twenty-first, twenty-second,



twenty-third, twenty-fourth, twenty-fifth, twentysixth, twenty-
seventh, twenty-eighth, twenty-ninth, thirtieth, thirty-first, thir-
ty-second, thirty-third, thirty-fourth, thirty-fifth, thirty-sixth,
thirty-seventh, thirty-eighth, thirty-ninth, fortieth, forty-first,
forty-second, forty-third, forty-fourth, forty-fifth, forty-sixth,
forty-seventh, forty-eighth, forty-ninth, fiftieth, fifty-first, fifty-
second, fifty-third, fifty-fourth, fifty-fifth, fifty-sixth, fifty-sev-
enth, fifty-eighth, fifty-ninth, sixtieth, sixty-first, sixty-second,
sixty-third, sixty-fourth and sixty-fifth bill of exceptions, all
of which is hereby made a part hereof as fully as if the same
were herein repeated at large, witness MARGARET QUEEN,

continuing, says:
A. Yes, sir.
Q. As he said that who came into your home ¢ Where were

your daughters? A. She was out. Mary came in at the time
1 and him were talking.

Q. Who came into your home while you were talking to him;
Mary?

(This question was objected to by Mr. Grason; the objection
was overruled, and Mr. Grason noted an exception.)

To which ruling of the Court the traverser by his counsel
excepted, and prays the Court to sign and seal this, his Sixty-
sixth Bill of Exceptions, which is accordingly done this 23rd
day of September, 1918,

FRANK L. DUNCAN. (Seal)

Witness, confinuing, says:

A. Yes, sir.

Q. What Mary/ A. My daughter, Mary Perkins, and my
sister was in the room at the same time.

Q. What is your sister’s name? A. Fannie Hall.
(No cross-examination.)

(Examination concluded.)
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MARY PERKINS, a witness of lawful age, being produced
in rebuttal on behalf of the State, having been previously sworn,
testified as follows:

THE DIRECT EXAMINATIOXN BY MR. GREEX.

Q. Mary, did you hear Rev. Williams make the statement
to your mother on the afternoon of the Mondayv before you went
to the Court House to identify Snowden that they can’t make
you tell what you don’t want to tell; they can’t make you say
what ‘vou don’t want to say: that it is a white people’s affair
anyvhow? A. T did.

(No cross-examination.)
(Examination concluded.)
»

—_—

EDITH CREDITT, a witness of lawful age, heing produced
in reburtal on behalf of the State, having been previously sworn,
testified as follows:

THE DIRECT EXAMINATION BY MR GREEXN.

). Edith, Rev. Williams bas stated or testified that on the
Wednesday that Mrs. Brandon's body was discovered in her
home he had a talk with your sister Mary, and that von were
present, and that your sister had made the statement to him
that she had not seen Mrs. Brandon all that day: that she had
noticed the house closely, and that she had not seen anyone
about the honse that entire day. Did vou hear any such a con-
versation between vour sister and Rev. Williams? A. No, sir:
T did not.

Q. As far as vou know, did your sister have anyv conversa-
tion with Rev. Williams that day? A. No, sir; not in my pres-
ence.

Q. Julia Carroll and Fannie Bias testificd that on the Sun-
day following the finding of the body you and vour sister
stopped at their honse: and that vour sister told Julia Carroll
that the curtains were not down all the way, and pointed across
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the street to show how the curtains were; and that Mary Per-
kins said at the same time in the presence of Clara Bell Roberts
that she had seen no one about there that day. Did you hear
any such a conversation as that{ A. No, sir; I did not.

(Mr. Green): That is the case for the State.

(Testimony closed.)

*

State of Maryland, Baltimore County, to wit:

T, William P. Cole, Clerk of the C'ireuit Court for Baltimore
County, do hereby certify that the aforegoing is a true transeript
of the record of proceedings in the said Court in the therein
entitled canse, in conformity with the rules of the Court of
Appeals relating thereto.

In testimony whereof I hereto subscribe my name
and affix the seal of the said Cirenit Court
this 4th day of October, A. D. 1918.
(Seal)
Wirriam P. Cors,
Clerk of the Circunit Conrt for Baltimore County.

Appellant’s costs, —.
Appellee’s costs, ——.

Record, $325.00.
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